
Kuyumcukent'te
eski yönetim ile

yeni yönetim arasında kriz
çıktı. Yeni yönetim, eski
yönetimin kendilerine oy
veren esnafın elektriklerini
kestiğini, karar defterini ve
bazı belgeleri kaçırdığını
iddia etti. Kuyumcukent
Toplu Yapı Yönetim 
Kurulu Başkanı Mustafa
Yılmaz, “Bakın şu anda
elektrikleri kesmişler me-

sela. Bundan önce de
birçok arkadaşımız yöne-
time aday oldu, fakat ha-
zerun defterini kaçırdılar”
iddiasında bulundu. Eski
yönetimin avukatı Merve
Tütüncüoğlu ise iddiaları
reddederek, “Bizim genel
kurulumuz seçimli bir
genel kurul değildi. Olma-
yan seçimde acaba genel
kurulda neyi kazanmış-
lar?” diye sordu. 

YÜKSEL, BASKIYA DAYANAMADI

Tekirdağ Kiraz Festivali’nde,
AK Partililere hakaret ettiği

iddia edilen Melek Mosso'ya konser
verdirttiği için tepki çeken Süleyman-
paşa Belediye Başkanı Cüneyt Yüksel,
AK Parti Genel Merkezi'ne çağrıldı.
Baskılara dayanamayan Yüksel'in
istifa ettiği öğrenildi. Belediye Başkan-
lığı görevine vekaleten AK Partili 
Meclis üyesi Hüseyin Uzunlar geti-
rildi. Yüksel, istifası hakkında henüz
bir açıklama yapmadı. I SAYFA 7
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Büyükçekmece Cumhuriyet
Başsavcılığı, İŞKUR’da

bazı memurların firmalarla işbirliği
yaparak devletten haksız kazanç
elde edildiğine dair ihbarlarla ilgili
soruşturma başlattı. Soruşturma
kapsamında İstanbul Emniyeti
Mali Suçlarla Mücadele Şube
Müdürlüğü ekipleri inceleme baş-

lattı. İncelemede İŞKUR personel-
leri A.U. ve M.G.’nin bazı firma-
larla anlaşarak hayali personeller
yaratarak gerçeğe aykırı istihdam
kayıtları oluşturdukları belirlendi.
Bu şekilde de devletten ödenen pa-
raların firma sahipleri ile memurla-
rın ya da eşlerinin hesaplarına
yatırıldığı ortaya çıktı. 

ç

Cumhurbaşkanı Erdoğan,
yangında zarar gördüğü

için restore edilen Vaniköy Ca-
mii'nde cuma namazını kıldı.

Namaz sonrası konuşan
Erdoğan, “Bu güzel
şehrin meftunuyuz,

aşığıyız. İstanbul sevgimizi birileri
gibi lafta bırakmıyoruz. İstanbul'un
bir fetret devrine girdiğini üzülerek
görüyoruz. 9 ay sonra İstanbul'u
içinde sürüklendiği bu fetret 
devrinden inşallah çıkaracağız”
ifadelerini kullandı. I SAYFA 7

GÜNLÜK SİYASİ GAZETE

İBB Meclisi Haziran ayı top-
lantısında, İBB Başkanı Ekrem

İmamoğlu'na Başakşehir İkitelli Or-
ganize Sanayi Bölgesi'nde çıkan yan-
gın soruldu. AK Parti Meclis Üyesi
Kübranur Uslu, verdiği soru önerge-
sinde, “4 gün boyunca süren yan-
gınla ilgili ne İBB Başkanı'nın kendi
hesabından ne de İBB'nin kurumsal
Twitter hesabından bir mesaj dahi
yayınlanmadı. İBB Başkanı yangının
olduğu yere neden 4 gün sonra
gitti?” eleştirisinde bulundu. I SAYFA 5
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Melek Mosso 
koltuktan etti

gerÇeĞe AykIrI 
iStihDAM kAyDI

İncelemelerini derinleştiren
polis ekipleri, şüpheli firma

yetkilileri tarafından memur ve 
eşinin hesaplarına yaklaşık 1 mil-
yon lira usulsüz para aktarıldığını
tespit etti. Ekipler, firmaların me-
murlarla işbirliği yaparak devleti
toplam 7 milyon lira zarara uğrat-
tıklarını saptadı. Çalışmaların

ardından ekipler, tespit ettikleri
şüphelilere yönelik operasyon
düzenledi. Operasyonda, hakkında
yakalama kararı bulunan 1’i tu-
tuklu 43 kişiden 39’u yakalanarak
gözaltına alındı. Gözaltına alına-
mayan diğer 3 şüphelinin yakalan-
ması için çalışmaların devam ettiği
açıklandı. 
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39 kiŞi yAkALAnArAk 
gÖZALtInA ALInDI

ç
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Büyükçekmece İŞ-KUR’da
memurlarla anlaşan bazı 
firmalar, hayali personellere
istihdam sağladıkları gerekçesiyle
devleti 7 milyon zarara uğrattı.
Şüphelilere yönelik yapılan 
operasyonda hakkında yakalama
kararı bulunan 43 şüpheliden
39’u gözaltına alındı

NEDEN 4 GÜN 
SONRA GİTTİ?

Kuyumcukent'te 31 Ocak'ta yapılan
genel kurulda seçilen yönetim ile 
eski yönetim arasında karar defteri
krizi çıktı. Yeni yönetim, eski 
yönetimin kendilerine oy veren esnafın
elektriklerini kestiğini iddia etti

FETRET DEVRı
BITECEK!

elekTriGi
kesTiler!

Gazetecilerin sorularını cevaplayan Ekrem İmamoğlu,
Kılıçdaroğlu ile yaptığı görüşmeyi anlattı. “Elbette 

seçimi kaybettik. İki kere iki, dört” diyen İmamoğlu, görüşmede
Kemal Kılıçdaroğlu'na değişim konusunda taleplerini ilettiğini
söyledi. Değişimin içeriğinin geniş 
olduğunu belirten İmamoğlu, 

“Şu anda yapılan hamlele-
rin toplum için yeterli
gelmediğini biliyoruz”
dedi. I SAYFA 9

ç

CHP’deki deĞiŞiM

YeTerli deGil!

2022-2023 eğitim 
öğretim yılı sona erdi. 

İlkokul, ortaokul ve lise
kurumlarındaki yaklaşık

19 milyon öğrenci, 
karnelerini aldı. Karnele-

rin alınmasıyla birlikte
uzmanlardan önemli

uyarılar geldi. Uzman
Psikolog Dilara Yamanlar

Büyükkoç ebeveynlere
seslenerek, “Çocuğun 
başarısızlığını genele 

yaymayın. Düşük gelen
notlarını beraber değerlen-

dirin ancak bu esnada küçük
düşürücü, incitici, alay edici

bir yaklaşımdan kesinlikle 
kaçının” dedi. I SAYFA 2

ÇoCUĞUnUZLA

ALAY 
etMeyin!

Recep Tayyip
Erdoğan

Ekrem 
İmamoğlu

DEVLETı
SOYMUSLAR!SOYMUSLAR!SOYMUSLAR!SOYMUSLAR!SOYMUSLAR!SOYMUSLAR!SOYMUSLAR!SOYMUSLAR!SOYMUSLAR!

HAYALİ 

PERSONELE 

İSTİHDAM

KARAR DEFTERiNi
KAÇIRDILAR

ç

ABDÜLLATİF ŞENER’E TEPKİ

Cumhurbaşkanı seçiminde
Kemal Kılıçdaroğlu'na değil

Sinan Oğan'a oy verdiğini açıklayan
eski CHP Milletvekili Abdüllatif 
Şener'e tepki geldi. Şener'in açıklama-
sını görünce kanının donduğunu 
belirten CHP Grup Başkanı Özgür
Özel, “Abdüllatif Şener, vicdan sahibi
muhafazakarları temsil ettiğini söyle-

diği bir dönemde
CHP listelerin-
den kendine yer
buldu. Vicdanı
kara, kalbi kuru-
muş. Bunu 
tekrarlanmaması
için üzerimize
ne düşüyorsa
yapacağız” 
dedi. 
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Vicdanı kara
kalbi kurumuş!

Özgür Özel

YILDIRIM, KOÇ'A YÜKLENDİ

Ali Koç ve Aziz Yıldırım 
savaşı yeniden alevlendi. 

Fenerbahçe eski başkanı Aziz Yıldı-
rım, mali genel kuruldan 1 gün önce
yaptığı açıklamayla Başkan Ali Koç
ve yönetimini sert sözlerle hedef aldı.
Koç’un derhal olağanüstü genel kurul
kararı alması gerektiğini söyleyen 

Yıldırım, “Fener-
bahçe kimseye
muhtaç değildir.
Muhtaç olma-
mıştır. Bundan
sonra da olmaya-
caktır. Başkanlık
zenginlik ile 
alınan bir imtiyaz
değildir” ifadele-
rini kullandı.
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Derhal kongre
kararı alınsın!

Aziz Yıldırım

BAKTIKÇA 
BAKASIN
GELiR!
Devrim Özkan, rol aldığı dizinin 
final yapmasının ardından Bod-
rum'da tatile çıktı. Özkan,
“Hadi, yazın tadını çı-
kartırken cildinizi de
şımartın. Yaza ve
güneşe merhaba”
açıklamasını yaptı.
Ünlü oyuncuya
hayranları, 
“Çok güzelsin”
yorumunda bu-
lundu. Devrim
Özkan'ını bir 
takipçisi ise
“Baktıkça 
bakasın gelir”
diyerek güzel
oyuncuya sev-
gisini dile ge-
tirdi. I SAYFA 13

Havaların ısınmasıyla yüzmek için denize
girenler kirlilik endişesi yaşarken uzmanlar 

Marmara Denizi ile ilgili uyarıda bulundu. Burgazada
sahilinde, deniz yüzeyinde ortaya çıkan yosun birikinti-
leri, yosunların üzerinde biriken çöpler ve deniz 
yüzeyindeki yağ benzeri doku kirli bir görünüm 
oluşturdu. Prof. Dr. Cem Gazioğlu, “Marmara 
yıllardır yoğun kirlilik baskısı altında” dedi. I SAYFA 9
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MArMArA için 
BÜYÜK
TEHLIKE!
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MArMArA için 
BÜYÜK
TEHLIKE!

MArMArA için 
BÜYÜK
TEHLIKE!

Kadıköy'de diş hekimi Şeyma
Biran'ı (64) muayenehane-

sinde 21 bıçak darbesiyle öldüren
sanık Ziya Ersoy (51) ilk kez hakim
karşısına çıktı. Duruşmada savunma
yapan tutuklu sanık Ziya Ersoy, 
“O sırada birden kendimden geçtim.
Kendime geldiğimde, Şeyma 
Biran'ın ayak ucunda esas duruşta
bekliyordum” dedi. I SAYFA 3
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Tüyler ürperten 
cinayeti anlattı

DİSK, 15-16 Haziran Eylem-
leri'nin 53. yıl dönümünde ha-

yatını kaybeden işçileri anarak tüm
işçileri birlikte mücadeleye çağırdı.
DİSK üyeleri adına konuşma yapan
Birleşik Metal-İş Sendikası Genel
Başkanı Adnan Serdaroğlu, “Zamlar
ücretlerimizi eritiyor, alım gücümüzü
geriletiyor, sendikal haklarımızı 
sistematik olarak saldırı altında 
bırakıyor” dedi. I SAYFA 8
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Sistematik olarak
saldırı altındayız

40 yıllık imar 

sorun
çözüldü

40 yıldır çözüm bekleyen
imar sorunu çözüldü, 

120 binden fazla insan planla-
rına kavuştu. Avcılar Yeşilkent
Mahallesi’nin 1/1000 ölçekli
İmar Planı İBB Meclisi’nde 
oy birliğiyle kabul edildi. Bele-
diye Başkanı Turan Hançerli 
oylama sonrası emeği geçen
herkese teşekkür etti.  I SAYFA 5
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300 kAMerA iLe 
korUnACAk!

MehMet ŞiMŞek
güven veriyor

İSİFED Başkanı Muammer 
Ömeroğlu, ekonominin günde-
mine ilişkin Damga'ya konuştu.
Ömeroğlu, Maliye Bakanı Mehmet
Şimşek'in iş dünyası içinde güven
veren bir isim olduğunu söyledi.

BARIŞ KIŞ’ın SÖYLEŞİSİ SAYFA 10’DA

ç

HABERİN DEVAMI SAYFA 4’TE

Mustafa
Yılmaz
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O kullarda bir eğitim öğretim döne-
minin daha sonuna yaklaşıldı.
Milyonlarca öğrenci ve ailesi

karne heyecanı yaşarken, kimi çocuklar
anne-babasının karşısına ‘teşekkür’, ‘takdir’
ile çıkmanın haklı gururunu kimi çocuklar
ise karnesindeki bir veya birkaç zayıfın

üzüntüsünü ve tedirginli-
ğini yaşıyor. Acıbadem
Maslak Hastanesi Uzman
Psikolog Dilara Yamanlar
Büyükkoç her iki durumda
da ebeveynlere büyük
görev düştüğünü belirte-
rek “Bu süreçte çocukların
psikolojisini sağlıklı yöne-

tebilmek ve sonraki dönemler için sağlıklı
şekilde motive edebilmek adına ebeveynle-
rin tutum ve tepkilerinde aşırıya kaçmama-
ları çok önemlidir” diyor. Peki zayıf ve
başarılı karneye en doğru yaklaşım nasıl ol-
malı? Uzman Psikolog Dilara Yamanlar
Büyükkoç ebeveynlere önemli öneriler ve
uyarılarda bulundu. 

Sağlıklı iletişim kurun!

Çocukla empati yapın ve sağlıklı iletişim

kurun. İyisiyle, kötüsüyle bir yılın geride
kaldığını, zorlandığı konular kadar keyif
aldığı konuların da olduğunu hatırlatır-
ken, öncelikle onun fikirlerini dinleyin. ‘Bu
karne senin hayat başarını değil, bu yılı
nasıl tamamladığını gösteriyor’ şeklinde
yaklaşımda bulunun. 

Genelleme yapmayın!

Çocuğun başarısızlığını genele yaymayın,
sadece konu özelinde yaklaşın. Örneğin;
çocuğunuz matematik dersinden zayıf not
aldıysa matematiğe karşı yetersiz oldu-
ğuna inanırsa, çaba göstermekten vazge-
çer. Oysa ona ‘Bu sene matematik dersin
zayıf gelmiş olabilir ama bu senin mate-
matikte hiçbir zaman iyi olmayacağın an-
lamına gelmez, eksiklerini tamamladığın
taktirde gelecek sene daha iyi olacaksın’
şeklinde yaklaşmanız onu motive
edecektir. 

Yapıcı davranın!

Düşük gelen notlarını beraber değerlendi-
rin ancak bu esnada küçük düşürücü, in-
citici, alay edici bir yaklaşımdan kesinlikle
kaçının! Zorlandığı konuları tespit eder-

ken sevgiyle ve şefkatle, motive edici bir
üslupla yaklaşın. ‘Sence nerelerde zorlan-
dın, seneye böyle olmaması için bunu
nasıl geliştirebilirsin? Biz ebeveynlerin ola-
rak sana nasıl destek olabiliriz?” şeklin-
deki tutum hem yapıcı hem de çocuk için
farkındalık kazandıran bir yaklaşım
olacaktır.  

Kendinizi de sorgulayın!

Karnedeki zayıf notların nedenlerini sa-
dece çocuğa bağlamak doğru değil. Zira
zayıf notların altında birçok etken yatabili-
yor. Anne baba olarak yıl boyunca çocuğa
nasıl yaklaştığınızdan taşınma, boşanma,
aile içinde huzursuzluk ya da kardeş do-
ğumuna dek bir çok faktör doğrudan
karne notuna yansıyabileceğinden kendi-
nizi de sorgulamaktan ve bunlardan ders-
ler çıkarmaktan kaçınmayın. 

Çabasını takdir edin! 

Odaklandığında ve çabaladığında aslında
bir çok şeyi yapabildiğini çocuklara hisset-
tirmek ve önceden çaba gösterip başardığı
birkaç örneği hatırlatmak çok önemli.
Uzman Psikolog Dilara Yamanlar Büyük-

koç “Bu sayede çocuğun kendisini yetersiz
hissetme ihtimalini hafifletebilir, onu mo-
tive edebilirsiniz. Çabaladıkça çabasını
takdir etmek yine pozitif pekiştireç olacak
ve bu çabalama davranışının artmasını
sağlayacaktır. Örneğin; ‘Bu sene şu dersler
için çabaladığını ve o dersin diğerlerine
göre daha yüksek olduğunu görüyorum,
çabaladığında tüm dersler için bu yükseli-
şin olacağına benim inancım tam' şeklin-
deki yaklaşım ona güçlü yönlerini
hatırlatacak ve diğerlerini de geliştirmek
için ilham olacaktır” diyor. 

Temiz bir sayfa için motive edin! 

Her tecrübenin geliştirici bir yanı oldu-
ğunu vurgularken, bu karne döneminden
neleri tecrübe ettiğini sorun, verdiği cevap-
lar ve çıkarttığı dersler için takdir edin, bir-
likte yeni eğitim yılı için hedefler koyun.
Çocuğa önümüzdeki eğitim yılının yep-
yeni bir yıl olduğunu hatırlatarak temiz bir
sayfa açtığını hissettirmek ve edindiği tec-
rübelerle daha güçlü olduğunu hatırlat-
mak yeni dönem için daha güvenli ve
emin adımlarla ilerlemesini 
destekleyecektir.    HABER MERKEZİ

Başarılı bir karnedeyse ödülün abartılmaması, özellikle
yüksek maddi değerli hediyelerden kaçınıl-

ması gerektiğini vurgulayan Dilara Ya-
manlar Büyükkoç şöyle konuşuyor:

“Çocuğu öncelikle gönülden tebrik
edin, başarısını kesinlikle görmez-
den gelmeyin. Başarıya nasıl
ulaştığının tekrar üstünden geçe-
rek, bu başarının ona nasıl his-
settirdiği üzerine konuşun. Bu

adımlar duygusal anlamda başa-
rıyı içselleştirmesini ve başarısının

devamlılığını sağlayacaktır. Başarı-
sını birlikte bir etkinlikle kutlamak, o

günün başrol oyuncusu olarak hissettirmek,
manevi anlamda onu en çok besleyen, en sağlıklı yakla-
şım olacaktır. Abartılı ve pahalı hediyelerden kaçının zira
böyle bir yaklaşım bir süre sonra sadece hediye için çalı-
şan, hediye alınmazsa tepkisel olarak çalışmayan çocuk-
lar görmemize neden olabiliyor. ‘Çok akıllı’, ‘çok zeki’ gibi
tanımlamalar ise çalışmadan da başarabileceği düşünce-
sine yol açarak başarı ivmesini düşürebildiğinden bu tür
tanımlamalardan kaçının.” 

Uzman Psikolog Dilara 
Yamanlar büyükkoç, ebeveynlere 

karne alan çocukalrına nasıl davranmaları
konusunda önemli 

öneriler ve uyarılarda bulundu

Başarısını manevi bir hediyeyle kutlayın!
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Sınav kaygıSını
yenmek mümkün
Memorial Hastanesi Psikiyatri Bölümü’nden Uz. Dr. Esengül Ekici, sınav kaygısı ile baş etme yöntemleri hakkında bilgi verdi

YÜksEk Öğrenim Kurumları Sına-
vı’na (YKS) günler kalırken, sınava
girecek gençlerde ve ailelerinde

sınav kaygısı oluşabiliyor. Doğru yönetileme-
yen bu kaygı, öğrencilerin hata olasılığını artı-
rarak başarı şansını da düşürüyor.
Mükemmeliyetçi ve rekabetçi kişilerde daha
sık izlenen sınav kaygısının azaltılması için
olumsuz düşüncelerin, olumlu alternatif dü-
şüncelere çevrilmesi gerekiyor. Memorial
Hastanesi Psikiyatri Bölümü’nden Uz. Dr.
Esengül Ekici, sınav kaygısı ile baş etme yön-
temleri hakkında bilgi verdi. 

Normal düzeydeki kaygı motive eder

Sınava kaygısı, bireyin öğrendiği bilgileri
sınav esnasında etkin olarak kullanmasına
engel olup başarısını düşüren yoğun kaygıdır.
Gerekli ve normal bir duygu olan sınav kay-
gısı aslında, bireyi sınava çalışmaya motive
eder ve başarı için istekli olunmasını sağlar.
Eğer kişiyi rahatsız ederse, durumla orantısız
olursa, karar verme süreçlerini bozup sınava
hazırlanmayı engellerse o zaman bir sorun
haline gelir.

Kaygı fiziksel belirtiler de gösterir

Sınav kaygısı belirtilerinde, terleme, titreme,
çarpıntı, dikkat sorunları, endişe, huzursuz-
luk, mide bulantısı, çalışmak istememe, be-
densel belirtiler, kendini yetersiz, değersiz
görme sayılabilmektedir. Bu belirtiler bireyin
başarısının düşmesine neden olurken, sınav
kaygısı yaşayan kişi ders çalışmayabilir, çalış-
mayı erteleyebilir veya sınav hakkında konuş-
maz. Ayrıca çok çalışılmasına karşın başarıda
düşme olabilir.

Rekabetçi kişilerde daha çok görülür

Sınav kaygısı sınavla ilgili gerçekçi olmayan
düşüncelere sahip olanlarda, sınavın sürecin-
den çok sonucuna odaklananlarda, sınav so-
nucunu felaketleştirenlerde ve sınava ilişkin
bilgisine güvensizlik duyanlarda olabilir. Ay-
rıca kişilik yapısı olarak mükemmeliyetçi, re-
kabetçi bireylerde daha sık rastlanır. Bir
ruhsal bozukluk ortaya çıkmışsa ve belirtiler-
den dolayı işlevselliğinin bozulması, davra-
nış bozukluklarının görülmesi ve kaygı ile
başa çıkılamaması gibi durumlar psiki-
yatrik destek alınması gerektiğinin baş-
lıca göstergeleridir.

Gerçekçi olmayan
düşüncelerden kaçının

Bireyin düşüncelerini sorgula-
ması ve alternatif düşüncelerle
yeni bir gözden bakmayı öğ-
renmesi, nefes egzersizleri (4-
7-8 nefes tekniği), kaygının
normalize edilmesi, dikka-
tini başka noktalara
odaklama tekniği sınav
kaygısını gidermede
kullanılabilecek başa
çıkma yollarıdır.
Bununla birlikte
sınav kaygısını
tetikleyen ger-
çekçi olmayan
düşünceler-
den sıyrılıp,
bu endişe-
leri
olumlu

düşünceye çevrilmesi kişilere fayda sağlar. 

Sevgiyi belli etmek gerek 

Ailelerin yüksek beklentilerinin olması ve
bunu yansıtmaları çocuğu olumsuz etkileye-
bilmektedir. Aileler çocuklarını başka çocuk-
larla kıyaslamamalı, çocuğun sınava

çalışmasını önemsemeli, çocuğa olumlu geri
bildirimde bulunmalı ve çocuğa güven ver-
melidir. Sınavın ölüm kalım meselesi olma-
dığı, sınavda başarılı olamamanın dünyanın
sonu olmadığı ve sonuç ne olursa olsun o ai-
lenin evladı olarak sevildiği çocuğa aktarıl-
malıdır. HABER MERKEZİ

DEvLEt bEDAvA 
güneş kremi dağıtacak 
Hollanda, artan cilt kanseri oranlarıyla
mücadele etmek için vatandaşlarına
karşılıksız güneş kremi dağıtacak

ÜLkEdEki rekor düzeydeki cilt kanseriyle müca-
dele etmek için Hollandalılar bu yaz bir halk sağ-
lığı kampanyası kapsamında ücretsiz güneş

kremi alacak. Daily Mail’in haberine göre, ülke genelin-
deki okullarda, üniversitelerde, festivallerde, parklarda,
spor salonlarında ve halka açık alanlarda güneş kremi da-
ğıtıcıları bulundurulacak. Yetkililer, projenin herkesin ge-
rekli güneş korumasına, maliyetinden etkilenmeden
erişmesini sağlayacağını umuyor.

El dezenfektanına dönüştürdüler

Kamu yayın kuruluşu NOS’a göre kampanya hafta sonu
ülkenin güneybatısındaki Breda kentinde düzenlenen bir
festivalde başlatıldı.  Güneydoğuda, Almanya sınırına
yakın bir yerde bulunan Venlo-Venray hastanesinin de 120
ilkokulda güneş kremi teminini finanse etmek için kamu-
daki yetkili insanlarla birlikte çalıştığı bildiriliyor.

Güneş uyarısı

NOS’un bildirdiğine göre, bir klinik sözcüsü, cilt doktorla-
rından birinin pandemi sırasında el dezenfektanı sağla-
mak için kurulan dağıtıcıları güneş kremi tutacak şekilde
dönüştürme fikrini ortaya attığını söyledi. Ülkenin batısın-
daki sahil kasabası Katwijk’ten Meclis Üyesi Jacco Knape
de şunları söyledi: “Biraz pahalıya mal oluyor ama insan-
ların sağlığını çok önemsiyoruz.“Güneşin tadını çıkaran
ancak kendilerini korumayı ihmal eden insanları düzenli
olarak görüyoruz ve Katwijk ortalama güneş miktarının
üzerine çıktığı için bu iyi değil.”

6 kişiden birinde görülebilir

Uzmanlar, cilt kanserinin kulakta, gözde, tırnaklarınızın
altında ve hatta kalçanızda oluşabileceği konusunda uya-
rıyorlar. Sağlık yetkilileri, Hollanda’da altı kişiden birine
bir tür cilt kanseri teşhisi konulacağını söylüyor. Uluslar-
arası Dünya Kanser Araştırma Fonu’na göre, Hollanda
ayrıca 100.000’de yaşa göre standardize edilmiş 27 ora-
nıyla Avustralya, Yeni Zelanda ve Danimarka’nın ardın-
dan melanom cilt kanseri oranları açısından en yüksek
dördüncü sırada yer alıyor. Yetkililer, ülkedeki cilt kanseri
oranlarını azaltarak “önemli” bir sağlık tasarrufu yapılma-
sının umulduğunu söylediler. HABER MERKEZİ

Kıyafeti beğenilmedi
Ünlü oyuncu Şebnem Dönmez, moda
dünyasının önemli etkinliklerinden biri 
olan ELLE Style Awards 2023'e katıldı ve
beyaz elbisesiyle kırmızı halıda boy gösterdi.
Gecede Serenay Sarıkaya, Afra Saraçoğlu,
Hande Erçel gibi iddialı seçimler yapan 
isimlerle birlikte Şebnem Dönmez de ilgi
odağı oldu. Dekolteli ve işlemeli beyaz 
elbisesiyle göz kamaştıran Dönmez, bazı
hayranlarının eleştirilerine maruz kaldı

ELLE Style Awards, modanın ve stilin ön planda
olduğu bir etkinlik olmasıyla ünlü isimlerin de il-
giyle takip ettiği bir gece. Şebnem Dönmez, tarzı

ve güzelliğiyle dikkat çeken bir oyuncu olarak kırmızı ha-
lıda boy gösterdi. Üstten göğüslerini kapatan dekolteli
beyaz elbisesiyle iddialı bir seçim yapan Dönmez, zarif iş-
lemelerle süslenen elbisesiyle de göz doldurdu. Ancak, her
ne kadar Şebnem Dönmez'in güzelliği ve tarzı birçok hay-
ranı tarafından takdir edilse de, bazı hayranları elbise ter-
cihini beğenmedi. Sosyal medyada yapılan yorumlarda,
"Sen çok güzelsin ama kıyafet olmamış" şeklinde eleştiriler
yer aldı. Bu tür eleştirilere karşın, Şebnem Dönmez'e des-
tek veren hayranları da "Çok güzelsin" yorumlarıyla yanıt
verdiler. Her ne kadar tarz ve moda kişisel tercihlere bağlı
olsa da ünlülerin kırmızı halı tercihleri sıklıkla eleştirilerin
hedefi olabiliyor. Şebnem Dönmez'in beyaz elbisesiyle
yaptığı tercih, moda dünyasında farklı tepkilere neden
oldu. Ancak, güzel oyuncunun kendine özgü tarzı ve stil
sahibi duruşu, eleştirilere rağmen hayranları tarafından
hala takdir ediliyor.



O lay, Fatih'te Vezirhanı Cadde-
si'nde bulunan bir döviz büro-
sunda 1 Haziran Perşembe

günü yaşandı. İddiaya göre, döviz büro-
sunun iki çalışanı, 700 bin Euro teslim
almaya bir müşterinin dükkanına gitti. 2
çalışan parayı, döviz bürosuna ait banka
hesabına yatırmak üzere teslim aldı. Bü-
ronun 15 yıllık çalışanı Burak B. ve 2 yıl-
lık çalışanı Ahmet Ş. önce döviz
bürosu sahibine bankanın parayı
kabul etmediğini söyledi, daha
sonra ise 700 bin Euro ile ortadan
kayboldu. Çalışanlarına ulaşama-
yan döviz bürosu sahibi Ahmet
Özaslan, polis merkezine giderek
şikayetçi oldu. İki şüphelinin, 700
bin Euro'yu teslim aldığı ve aynı
gün içinde motosiklet satın alırken
görüldüğü anlar ise güvenlik kame-
rası görüntülerine yansıdı. Polis
ekipleri, ortadan kaybolan iki şüp-
heliyi yakalamak için çalışmalarına
devam ederken, döviz bürosunun sahibi
Ahmet Özaslan yaşananlar hakkında 
konuştu.

Başlarına bir iş geldi sandım

Ahmet Özaslan, "Kapalıçarşı'da döviz
büromuz var, döviz bürosunda çalışan 2
tane çalışanım, birisi 15 yıllık çalışanım,
birisi 2 yıldır çalışanım. Çarşıdan arbitraj
işleminin karşılığını almaya gittiler, 700
bin Euro. Önce müşterimizden parayı
teslim alıp bankaya gitmeleri talimatını
verdim. Bankaya gittiklerini, bankanın
nakit istemediğini, başka bankaya gide-
ceklerini söylediler. Ben de ofise gelmele-
rini söyledim. Onlar da 'Tamam
geliyoruz ağabey' dediler. Ama o andan
sonra telefonlarına ulaşamadım. Aradan
birkaç saat geçti, telaşlandım. Başlarına
bir iş geldiğinden şüphelendim. Karakola
gittim, konuyla ilgili şikâyet dilekçemi
oluşturdum. Kendileriyle ilgili herhangi
bir şüphem olmadığı için uzun zamandır
çalışan, elimde yetişmiş, büyümüş bir
personel olduğu için, adeta kardeşim gibi
sevdiğim bir çocuktu. Diğeri de 2 yıllık
çalışan personelimdi. Öyle düşündüğüm
için, ifademde de hep belirttiğim gibi
zaten kendilerinden beklemiyordum.
Başlarına bir iş geldiğini düşünüyordum.
Fakat emniyet güçlerinin beni ihtar etme-
siyle, ben kendilerinin yapması duru-
munda kendilerinden de şikayetçi oldum.
Sonradan, ifademi verdikten birkaç saat
sonra bize bir haber geldi. Bunlara, Ka-
dıköy tarafında yardım eden bir arkadaş-
ları vardı, Kadıköy tarafında
arkadaşlarının yanına gidiyorlar. Arka-
daşları bir motosiklet satın alıyor kendi

adına. Motosiklet
alırken kendi görün-
tüleri de var zaten.

Çaldıkları parayla motosiklet satın alıp
yollarına devam ediyorlar. Kaçıyorlar.
Ondan sonra herhangi bir haber alına-
madı kendilerinden. 15 gün olmasına
rağmen henüz herhangi bir haber yok."
dedi.

Şikayetimi geri almamı istediler 

Özaslan, "Öğrendiğimiz kadarıyla An-
kara istikametine doğru giderken benzin
alırken, bir şeyleri var. Onun dışında her-
hangi bir iz belirti herhangi bir şey yok.
Emniyet kanalıyla herhangi bir haber
yok. Memur arkadaşlar, sürekli arıyoruz,
soruyoruz, gidiyoruz, geliyoruz, takip
ediyoruz. Onlar da işin üzerindeler. Sü-
rekli takip ediyorlar. Fakat onların da şu
an elinde ulaşabildikleri herhangi bir şey
yok. Ailesi tarafından, birinin hanımı bize
geçen hafta cumartesi günü bir haber ge-
tirdi. İşte paranın bir miktarını getirece-
ğini, getirmesi durumunda şikayetimi
geri almamı istediler. Ben de zararımın
tamamen tazmin edilmesini ve ancak o
şekilde şikayetimi ya geri alacağımı veya
uzlaşacağımı söyledim, fakat yine sonra
haber alamadım kendilerinden." diye 
konuştu.

Önceden tasarlamışlar

Bu olayın ardından iş yeri kameraların-
dan çalışanların hal ve hareketlerini uzun
süre izlediğini söyleyen Özaslan, "İzledi-
ğim kadarıyla önceden tasarlamışlar,
planlamışlar. Günlerce akşamları beraber
oturup bu konu üzerine çalışmışlar. Ça-
lıştıkları belli oluyor yani özellikle, özel
tasarlanıp yapılmış bir şey. 700 bin Euro
çaldılar. Nakit olarak üzerlerinde kaçırdı-
lar" ifadelerini kullandı. DHA
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İstanbul merkezli 6 ilde yasadışı bahis oynatanlara yönelik düzenlenen operasyonda 28 şüpheli
gözaltına alındı. Operasyon sırasında bazı şüpheliler cep telefonlarını kırmaya çalışırken yakalandı

istAnbul Emniyet Müdürlüğü
Siber Suçlarla Mücadele Şube
Müdürlüğü ekipleri, futbol ile

diğer spor müsabakalarında bahis ve şans
oyunları oynatanların tespit edilerek yaka-
lanması için çalışma başlattı. Ekipler, yap-
tıkları çalışmalarda Kartal, Pendik ve
Sultanbeyli ilçelerinde kendilerini "Ana-
dolu grubu" olarak adlandıran yasa dışı
bahis organizasyonu yapan şüphelilerin,

daha önce bahis oynayan kişileri silahla
tehdit ederek yeniden bahis oynamaya
zorladıklarını belirledi. Şüphelilerin borç-
landırdıkları kişileri de silah zoruyla tehdit
ettiklerini saptayan polis, şüphelilerin tah-
sil ettikleri paraları QR kod yöntemiyle
bankamatiklerden çektikleri, tüm bahis pa-
ralarının bir üst kasada toplandığını tespit
etti. Çalışmaların tamamlanmasının ar-
dından ekipler, İstanbul, Kocaeli, Sakarya,

Van, Bingöl ve Eskişehir'de belirlenen ad-
reslere eş zamanlı operasyon düzenledi.
Operasyonda 28 şüpheli yakalanırken bazı
şüphelilerin cep telefonlarını kırmaya ça-
lıştıkları öğrenildi. Adreslerde yapılan ara-
malarda 22 cep telefonu, 22 sim kart, 6
dizüstü bilgisayar, hard disk, 5 ruhsatsız
tabanca, 16 banka kartı ile suçtan elde
edildiği değerlendirilen 52 bin 415 lira ele
geçirildi. DHA

olAy, pazar günü saat 20.00 sı-
ralarında Selami Ali Mahallesi,
Selamsız Külhanı Sokak'ta mey-

dana geldi. İddiaya göre henüz belirleneme-
yen bir nedenle iki grup arasında kavga çıktı.
Kavga edenlerden bazıları rast gele silahla
ateş etmeye başladı. Sesler üzerine, 4 katlı bi-
nanın 4. katında oturan Fahrettin Turun, bal-
kon penceresine çıktı. Gruptakilerden birinin
silahından çıkan kurşun Turun'un kalbine
isabet etti. Sağlık ekipleri tarafından ilk mü-
dahalesi olay yerinde yapılan Turun, hasta-
neye kaldırıldı. Hastanede yapılan tüm
müdahalelere rağmen Turun hayatını kay-
betti. 2 çocuk babası olduğu öğrenilen Turun
Üsküdar'da toprağa verildi. Turun'un öldü-
rülmesiyle ilgili yapılan çalışmada, kavgaya
karıştıkları belirlenen N.K. ve G.K. olay ye-
rinde gözaltına alındı. Şüpheliler emniyette
verdikleri ifadede M.İ.K. ile O.Ö. arasında
kız meselesi yüzünden kavga çıktığını söy-
ledi. Bunun üzerine M.İ.K. ve O.Ö. de ekip-
lerce yakalandı. Olay yerinde 1 adet dolu
fişek, 2 adet boş kovan ve 1 adet bıçak ele
geçirildi.

Silahlarıyla beraber yakalandılar

Polis ekiplerinin yaptığı çalışmalarda ayrıca,
kavgaya karıştıkları belirlenen F.İ. isimli kadın
ile E.P., N.Ö.C. ve A.K. isimli şüpheliler de
aynı gün yakalanarak gözaltına alındı. Ekip-
ler, yaptıkları incelemelerde olaya karışan
F.K. ve E.Y.'yi de olaydan sonra silahla bera-
ber yakaladı. Emniyetteki işlemleri tamamla-
nan şüphelilerden M.İ.K. ve O.Ö. serbest
bırakıldı. Adliyeye sevk edilen N.K., G.K.,
E.P., ve F.İ. de serbest kalırken silahla yakala-
nan F.K. ve E.Y. ise tutuklanarak ceza evine
gönderildi.  DHA
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700 bin £ ile kayıplara
karıStılar
Fatih'teki bir döviz bürosunun iki çalışanı Burak B. ve Ahmet
Ş., döviz bürosu için bir müşteriden teslim aldıkları 700 bin
Euro ile kayıplara karıştı. Döviz bürosunun sahibi Ahmet
Özaslan, çalışanları hakkında suç duyurusunda bulundu

Yasadışı bahis operasYonu: 28 gözaltı

Yaşananları hala kabul edemediğini belirten Özaslan,
"15 yıllık bir elemanımın bu şekilde bir hareket içinde
karşıma çıkması. Ailesinin karşısına ben bile bu şekilde
çıkmaya utandığım halde bu vatandaşın nasıl bu şe-
kilde bir girişimde bulunduğuna şaşırıyorum. Gördü-

ğüm zamanda nasıl bir tepki
vereceğimi bilmiyorum açıkçası. Hani
iki günlük birisi olsa ne bileyim 6 aylık
1 senelik birisi olsa kızarsın, şikayetini
geri almazsın. Her türlü şeyi yaparsın
ama bu aile gibi. İnsan ne yapacağını
şaşırıyor açıkçası. Görenlerin, duyan-
ların yardımcısı olmasını rica ediyo-
rum" şeklinde konuştu.

Ben bile utandım

Tüyler ürperten
cinayeti anlattı

AnAdolu Adliyesi 18. Ağır Ceza Mah-
kemesi'nde ilk celsesi görülen duruş-
maya, tutuklu sanık Ziya Ersoy (51) ile

tutuksuz sanık Abdullah Artut (41) katıldı. Duruş-
mada taraf avukatları da hazır bulundu.  Sanık
Ziya Ersoy savunmasında protez için fiyat araştır-
ması yaptığını bu esnada Şeyma Biran'ın muayene-
hanesine girdini, ortağı olmadı için saat 16.00' da
tekrar muayenehaneye gittiğini ifade etti. 

Yaşananları anlattı

Sanık, “Söylediği saatte tekrar muayenehaneye git-
tim. Beni muayene ederken ayağı bankoya takıldı,
düşecek gibi oldu. Düşmesin diye benim elimi tu-
tunca elim kanadı. Kağıt havlu ile benim elimi siler-
ken bastırdı ve 'Senin çok güçlü bir ruhun var.
Çakraların kapalı, çakralarını açacağım, sana ücret-
siz seans yapacağım' dedikten sonra, yan odada
taşlarının olduğunu, oradan güç alıp geleceğini söy-
ledi. Bana, diğer doktoru Arif beyin Reenkarnasyon
uzmanı olduğunu, benim için de Reenkarnasyon
seansı yapabileceğini, daha öncesinde başka ruhları
görmüş olduğunu ve Arif bey gelince detaylı olarak
bakabileceğini söyledi. Ben de kendisine bu şeylere

inanmadığımı söyledim. O da bana, inanacağımı
söyledi. Çakralarımı açmak için vücudumun

çeşitli yerlerine dokundu. Her defasında ken-
disine engel olmaya çalıştım ama vücudum

gittikçe ağırlaştı. Terlemeye başladım.
Çantamdaki havluyu alıp elimi ve yü-

zümü sildim. O sırada birden ken-
dimden geçtim. Kendime

geldiğimde, Şeyma Biran'ın ayak
ucunda esas duruşta bekliyor-

dum. Şeyma'nın sol tarafı ol-
duğu gibi kandı. Nefes

almıyordu. Kendimi
kontrol ettim. Bende

herhangi bir yara-
lanma yoktu. Haya-

tımda ilk defa bir
ceset gördüğüm

için orada fe-
nalaştım.

Olay ye-
rinde

bulu-

nan havlu, bıçak ve benim parmak izimin buluna-
cağı kağıt havlu, ıslak mendil gibi materyalleri koy-
mak için bir çanta aradım. Şeyma'nın kapıda duran
çantasını alıp içindekileri boşalttım ve materyalleri
çantanın içine koydum. Ancak daha öncesinde bı-
çağı kağıt havluyla sildim. Tüm bu eşyaları Şey-
ma'nın çantasına doldurarak dışarı çıktım" diye
konuştu. 

Elimdeki yarayı sordu

10-15 dakika yürüdükten sonra bir taksiye belirten
Ziya Ersoy, “Eve gidemeyecek kadar kötü hissetti-
ğim için arkadaşım Abdullah'ı aradım. Caddebos-
tan sahilde olduğunu söyleyince oraya gittim.
Onunla ve yanında bulunan arkadaşlarıyla biraz
vakit geçirdim. Yanımda getirdiğim havlu, peçeteler,
kağıt havlu ve tişörtümü burada çöpe attım. Daha
sonra Abdullah'ın dükkanına gittik. Bana elimdeki
yarayı sorunca, iskelede iki kişi ile omuz kavgası ol-
duğunu ve biraz dalaştığımı ve orada yaralandığımı
söyledim. Sonrasında annem aradı ve eve bekledi-
ğini söyledi. Ben de Abdullah'a, haftaya Çınarcık'a
gideceğimi ve bıçağı kendisine bırakıp bırakamaya-
cağımı sordum. Çınarcık'a giderken alacağımı söy-
ledim. Önce kabul etmedi. Daha yeni aldığımı
söyleyip kredi kartı slibini göstermem üzerine kabul
etti. İşyerinden çıkarken sırt çantamı da o civarda
çöpe attım. Olay nedeniyle pişmanım. Beraatımı is-
tiyorum" ifadelerini kullandı.  DHA

Kadıköy'de diş hekimi Şeyma Biran'ı (64) muayenehanesinde 21 bıçak darbesiyle
öldüren sanık Ziya Ersoy (51) ilk kez hakim karşısına çıktı. Duruşmada savunma
yapan tutuklu sanık Ziya Ersoy, “O sırada birden kendimden geçtim. Kendime
geldiğimde, Şeyma Biran'ın ayak ucunda esas duruşta bekliyordum" dedi

Kör kurşunun 
sahibi tutuklandı 
Üsküdar'da evinin balkon penceresine çıkarak
sokakta çıkan kavgayı izleyen 32 yaşındaki
Fahrettin Turun, kalbine isabet eden kurşun 
nedeniyle hayatını kaybetti. Olayın ardından
kavgaya karıştıkları belirlenen 8 kişi gözaltına
alındı. Emniyetteki işlemleri tamamlanan
şüphelilerden 2'si çıkarıldığı mahkeme
tarafından tutuklandı

KAzA, saat 09.30 sıralarında
Bahçelievler Mahallesi, Adnan
Menderes Bulvarı'nda meydana

geldi. İddiaya göre, Haluk Akyüz yönetimin-
deki 34 M 5153 plakalı yolcu minibüsünün
direksiyon hakimiyetini kaybederek yoldan
çıktı. Minibüs özel bir hastanenin acil bölü-
münün bahçesine daldı. Kazada hastanenin
panosuna çarparak duran minibüsteki bir
yolcu hafif yaralandı. İhbar üzerine olay ye-
rine itfaiye, sağlık ve polis ekipleri sevk edildi.
Hastanenin sağlık çalışanları ismi öğrenile-
meyen yaralıyı tedavi ederken, polis ekipleri
kaza yerine şerit çekerek çevrede önlem aldı.
Kaza nedeniyle minibüs ile hastanenin ay-
dınlatma direği ve panosu hasar gördü.
Polis, kazayla ilgili inceleme başlattı. DHA 

Minibüs hastane
bahçesine daldı
Pendik'te şoförünün direksiyon hakimiyetini
kaybettiği yolcu minibüsü, özel bir hastanenin
bahçesindeki panoya çarparak durabildi. Kazada
minibüste bulunan bir yolcu hafif yaralanırken,
minibüs ve hastanenin panosu hasar gördü

Artık firari değiller!
İstanbul'da haklarında kesinleşmiş hapis cezası bulunan firari hükümlüleri
yakalamak için operasyon düzenlendi. Yaklaşık 500 polisin katıldığı 
operasyonda 100 firari hükümlü yakalanarak cezaevine teslim edildi

AsAyiş Şube Müdürlüğü, Aranan
Şahıslar Büro Amirliği koordine-
sinde düzenlenen operasyona 242

ekip, 464 polis katıldı. 15 Haziran Perşembe
Günü saat 06.00'da başlayan operasyonda
daha önceden tespit edilen 397 adrese baskın
yapıldı. Polisin yaptığı baskınlarda cinayet,
gasp, hırsızlık, dolandırıcılık gibi suçlardan
haklarında onlarca yıl hapis cezası kesinleşen
100 hükümlü gözaltına alındı. Gözaltına alı-
nan hükümlüler polis merkezlerinde yapılan
işlemlerinin ardından önce adliyeye daha
sonra cezalarını çekmek üzere cezaevlerine
teslim edildi.  DHA
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B u yazıyı 07.01.2019’da yazmışım.
Araştırmalar doğru çıkıyor. Bu ko-
nuyu bir kere daha sunmak istedim

çünkü bu oluşumun sorumlusu biz insanla-
rız. 2000’li yılların ortalarında Newsweek
Türkiye Dergisi, yaşanan sel felaketlerini
mercek altına almıştı. O tarihlerde ben bu
yazılara inanmamıştım. Ama nerdeyse sık
sık benzer haberler, geldi. Derginin açıkla-
dığı araştırmaya göre Türkiye, sıra dışı ya-
ğışların artacağı 30 yıllık bir sürece giriyor.
Yani biz seller ülkesi olacağız. İstanbul Tek-

nik Üniversitesi’nin (İTÜ) önümüzdeki 50
yılda, 10’ar yıllık dönemler halinde, Türki-
ye’deki yağış eğiliminin nasıl olacağını gös-
teren hesaplama ve bilgisayar
simülasyonlarına göre 2011’den itibaren bu
yağışlı döneme girilecek deniyordu. Nitekim
Silivri ile başladı dönem. 

Türkiye’de metrekareye düşen yağış mik-
tarı bu dönemle yükselecek, 2021-2030
arasında yağışlar daha çok olacak. Yağış-
larla beraber sıcaklıklar da artacak, bu
artış buharlaşmayı da artıracak. Yağışların

yanı sıra Türkiye, “dengesiz
iklim”e girecek. İstanbul seli gibi pek çok
tuhaf, korkutucu ve tehlikeli doğa olayla-
rıyla karşılaşacağız. İTÜ’nün hesaplama-
ları, 24 saatte metrekareye 20 kg (çok
aşırı) ve 10 kg (aşırı) yağışlar düşecek gün-
ler üzerinden yapıldı. Mavi rengin tonunun
artması, her yıl içinde metre kareye 20 ve

10 kg yağış düşecek günlerin fazlalaşacağı
anlamına geliyor. Yağışlar ağırlıklı olarak
Marmara, Ege ve Karadeniz bölgelerinde
nüfusun biriktiği kıyı kesimlerinde yoğunla-
şacak. 20 ve 10 kg yağış, oran olarak az
gözükse de bu aldatıcı. Yağmurların sıra
dışı (kısa sürede ve aniden) yağma ihtimali
çok daha yüksek ve gerçekçi. Bu da yeni
sellere sebebiyet verebilecek bir tablo anla-
mına geliyor. 

2011-2020 Marmara ve Karadeniz’e
dikkat. Önümüzdeki ilk 10 yılda 24 saatte
metrekareye 20 kg ve daha yağış düşen
günler, bu güne oranla 3-4 gün artacak.
2021-2030 yıllarını kapsayan ikinci 10 yıl-

lık dilimde yağışlar daha da artıyor. Metre-
kareye 20 kg yağış düşecek gün sayısı 4-5
güne çıkıyor. 2041-2050 döneminde ise ku-
raklık ortalığı kavuracak. Özellikle Ege ve
Akdeniz sahil şeridinde neredeyse tüm ya-
ğışlar metrekareye 10 kilogramın altına
düşüyor. Bir sevindirici bilgi ise 2041-2050
yıllarını kapsayan dördüncü 10 yılda Akde-
niz ve Ege sahil şeridinde kuraklık belirti-
leri devam etse de, Türkiye genelinde
yağışlı günler kısmen geri dönüyor. Bu bil-
gilerden sonra bize düşen iş ağacımıza, top-
rağımıza, suyumuza, havamıza daha sıkı
sahip çıkmamız. İnşallah yeni yıl bunları
getirir. Sağlıklı kalmanız dileklerimle.

Önümüzde seller ve kuraklık var

T ürkiye’nin en önemli sarayların-
dan biri olan Topkapı Sarayı'nda
parayla ölçülemeyecek değerde

çok sayıda tarihi eser bulunuyor. 1993
yılından beri kurulan kamera siste-
miyle 24 saat boyunca takip edilse de
saray neredeyse her yıl hırsızlık ola-
yıyla gündemi meşgul ediyor. Milli
Saraylar Daire Başkanlığı hırsızlığın önüne
geçmek için yıllardır kullanılan bazı kame-
raların miadını doldurması nedeniyle çok
sayıda yeni noktaya kamera konulmasını
kararlaştırdı. Başkanlık, günde yüzlerce tu-
ristin giriş yaptığı sarayın her noktasını gö-
rebilmek için son model kameralar almak
için harekete geçti. 

40 gün içerisinde takacak

Milli Saraylar Daire Başkanlığı’nın “ Top-
kapı Sarayı CCTV Otomasyonunda Kulla-

nılmak Üzere Kamera Alımı İşi” başlıklı
ihalesi 4 Temmuz’da yapılacak. 300 ka-
mera alım ihalesini alacak şirketin 40

gün içerisinde bu kameraları takması
zorunlu tutuldu. Açık ihale usulüyle
ihale edilecek kamera alım işinde tek-
lifler elektronik ortam üzerinden alı-
nacak. İhaleye teklif verecek

firmaların hepsinin devlet veya özel kurum-
lara kamera sistemi kurmuş olmaları 
zorunlu. 

Türkçeye çevrilecek

Milli Saraylar Daire Başkanlığı tarafından
hazırlanan ihale teknik şartnamesinde kul-
lanılacak kameralarla ilgili şu şartlara yer
verdi: “Teklif edilen aktif cihazlara ait, tek-
nik özelliklerini belirten kataloglarını ve ya-
bancı dilde olan kataloglar için Türkçeye
çevrilmiş katalog kopyalarını, yeminli tercü-

man tarafından çevirisi yapılmış ve noter
onaylı olarak ihale aşamasında teklif dos-
yalarına ekleyeceklerdir. Verilen katalog-
larda teklif edilen ürünlerden başka ürünler
de varsa firma teklif ettiği ürünü işaretleye-
ceklerdir. Teklif dosyasında sunulan kamera
katalogları için teknik şartnamedeki ilgili
bende karşılık gelen bent numarasını kata-
log üzerinde belirtilecektir. İstekliler, bu tek-
nik şartnamenin tüm maddelerine sırasıyla,
herhangi bir maddeyi atlamadan cevap ve-
receklerdir. Ve şartname cevapları belgesi,
teklif dosyası ile birlikte idareye teslim edile-
cektir. Cevaplar, teknik şartnamenin mad-
deleri ile aynı sırada olacak, eksik ve
cevapsız madde bırakılmayacaktır.”

1924’te müzeye dönüştü

1460-1478 tarihleri arasında Fatih Sul-
tan Mehmet tarafından yaptırılan,

zaman içerisinde birçok ilavelerle büyü-
yen Topkapı Sarayı, 600 yıllık Osmanlı
İmparatorluğu'nun 400 yılı boyunca,
devletin idare merkezi ve hükümdarların
ikametgahı olarak kullanıldı. Saray bün-
yesinde padişahların daireleri, devlet ida-
resinin yapıldığı binalar, çeşitli bahçeler
ve avlular, saray görevlilerine mahsus ya-
pılar yer alıyor. 19’ncu yüzyıl ortalarında
saray halkının diğer saraylarda yaşa-
maya başlamasından sonra dahi devlet
arşivinin, saltanat hazinesinin ve kutsal
emanetlerin Topkapı Sarayı'nda muha-
faza edilmesine devam edildi, Saray hiç-
bir zaman önemini kaybetmedi. Topkapı
Sarayı 1922 tarihinde saltanatın kaldırıl-
masından sonra, 3 Nisan 1924'te Mus-
tafa Kemal Atatürk tarafından, halkın
ziyaretine açılmak üzere müzeye
dönüştürüldü. 

Kurbanlıklara 
sağlık taraması

Kartal Belediyesi Veteriner İşleri
Müdürlüğü tarafından kurbanlık hay-
vanlar sağlık kontrolünden geçiriliyor.

Ekipler, kurban pazarındaki tüm hayvanların
sağlık durumu, aşı kartları ve nakil belgeleri tek
tek kontrol ediyor. Kesim esnasında hayvanların
kaçma olasılıklarına karşılık görev yapacak yaka-
lama timi oluşturulurken, kesim alanlarında
meydana gelebilecek herhangi bir olumsuz sağlık
durumuna karşı da ambulans bekletiliyor. Öte
yandan, kurban kesim ve satış alanının Fen İşleri
Müdürlüğü'ne bağlı ekipler tarafından parselas-
yon çalışmaları da yakın zamanda tamamlan-
mıştı. Zabıta Müdürlüğü ekipleri, alanda gerekli
denetim ve güvenlik tedbirlerini alırken, bölgenin
temizliği ve atıkların toplanması da Temizlik İş-
leri Müdürlüğü ekipleri tarafından yürütülüyor.
Bölgenin, haşerelere karşı düzenli olarak ilaçlan-
ması ise Veteriner İşleri Müdürlüğü ekipleri tara-
fından sağlanıyor. Belediyenin ekipleri, kurban
satış ve kesim alanındaki çalışmalarıyla, vatan-
daşların ibadetlerini sağlıklı ve hijyenik şekilde
yapmalarını hedefliyor. DHA

Seni duyuyorum!

EngEllilEr konusunda öncü ve
örnek projelere imza atan Bağcılar
Belediyesi, önemli bir etkinlik daha

gerçekleştirdi. Bu kapsamda Feyzullah Kıyıklık
Engelliler Sarayı’nda “Seni Duyuyorum” isimli
bir şura düzenlendi. Psikolog Davut Şengül’ün
şura başkanlığı yaptığı programa; Uzman Psiko-
log Eda Cevahiroğlu, Psikolog Seyra Ekinci ile
Uzman Klinik Psikolog Eren Ay konuşmacı ola-
rak katıldı. İlçede yaşayan engelli aileleri de şu-
rada dinleyici olarak yerini aldı. Her biri alanında
uzman olan psikologlardan Cevahiroğlu “Engelli
bireylerin kardeşleriyle olan iletişimi”, Ekinci
“Engelli bireylerin anne-baba arasındaki ilişkisi”
ve Ay da “Engelli bireylerin ebeveynlerinin ço-
cuklarına olan davranış tutumu” konularında
sunum yaptı.

Sıkıntılar ortaya çıktı

Engelliler Sarayı’nda görev yaptığını söyleyen
Psikolog Şengül, “Engelleri Sarayı olarak çeşitli
engel grubu olan danışanlarımızla ve aileleriyle
yaptığımız görüşmelerde sıkıntılar olduğunu fark
ettik. Bu sıkıntıların engellilerin aile içinde ve bir-
birleriyle olduğunu gördük. Ebeveynlerin birbir-
leriyle arasında olan iletişimlerinde de sıkıntılar
olduğunu fark ettik ve çözüm için böyle bir şu-
raya karar verdik” dedi. Sunum yapan psikolog-
lar, eşler arasında yaşanan problemlerin
çocuklara da olumsuz yansıdığını ve psikolojisini
bozduğunu belirtti. Salondaki engelli ailelerinin
sorularını da cevaplandıran uzmanlar, hem kul-
lanılması gereken stratejileri de konuştu hem
çözüm yolu gösterdi.  HABER MERKEZİ

ÇEVRE ve HUKUKİ HAKLARIMIZ

Utku KIZILTAN

utkukiziltan@gmail.com 

Milli Saraylar Daire Başkanlığı Topkapı Sarayı
için harekete geçti. Neredeyse her yıl bir
hırsızlık olayıyla gündeme gelen Topkapı
Sarayı 300 kamerayla 24 saat izlenecek. Milli
Saraylar Topkapı Sarayı için 300 kamera satın
alacak. Dolmabahçe Sarayı’nda 4 Temmuz’da
yapılacak olan ihale öncesi hazırlanan teknik
şartnamesi dikkat çekti

Topkapı Sarayı’nda neredeyse her yıl bir hırsızlık olayı yaşanıyor. Yıl-
lardan beri sarayda gerçekleşen hırsızlıklarda 11’nci yüzyıla ait el
yazmalı Kuran ve Papa’nın hediyeleri çalınmıştı. İşte sarayda gerçek-
leşen ilginç hırsızlıklar:
1999: Dünyanın sayılı müze ve tarihi anıtlarından biri kabul edilen
Topkapı Sarayı'nda önceki gün ortaya çıkan hırsızlık olayı, sırrını ko-
ruyor. Maddi ve manevi değeri çok büyük olan birçok eser dururken
11. yüzyıla ait el yazması Kuran'ı çalan hırsızın yakalanması için İs-
tanbul Polisi alarma geçti. Akıl almaz soygun, Topkapı Sarayı'ndaki
güvenlik sistemindeki boşluğu da gözler önüne serdi.
2005: Türkiye'nin en iyi korunan müzelerinden Kültür ve Turizm Ba-
kanlığı'na bağlı Topkapı Sarayı'na dün güpegündüz hırsız girdi. Saray-
dan hangi tarihi eserlerin çalındığı ise henüz belirlenemedi. Hırsız ya
da hırsızların, salı günleri ziyarete kapatılan saraya, Haliç'e bakan 4.
avludaki Bağdat Köşkünün arkasındaki mühürlü müze deposunun ca-
mını kırarak girdiği belirlendi. Kırılan cam parçaları üzerinde kan
izine rastlandı. Olayın fark edilmesinin ardından Saray'a gelen polis,
personelden de kan örnekleri aldı. Yapılan incelemede dokuz eserin
eksik olduğu ortaya çıkmıştı.
2010: Bir hırsızlık şebekesi Topkapı Sarayı Müze müdürlerinin evle-
rine dadandı. Geçen ay Topkapı Sarayı Müze Başkanı Prof. Dr. İlber
Ortaylı’nın evine giren hırsızlar, aralarında Papa tarafından hediye
edilen dolmakalem dahil çok sayıda antika eseri çalmıştı. Önceki
gün ise Topkapı Sarayı Müzesi Müdür Vekili Ayşe Erdoğdu’nun Sul-
tanahmet'teki evi, yine kimliği belirlenemeyen kişi ya da kişilerce
soyuldu.

EL YAZMALI KURAN ÇALINDI!

ERCAN 
ÖZTÜRK

ÖZEL HABER
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Üçüncü dönem üçüncü oturum
Kartal Belediyesi’nin; Kartallı çocukların sorun ve taleplerini ilk ağızdan öğrenmek ve çocukların demokrasi kültürünü
kazanmalarını sağlamak amacıyla kurduğu Kartal Belediyesi Çocuk Meclisi’nin, üçüncü dönem üçüncü oturumu yapıldı

Kartallı çocukların sesi olan
meclis, Hamza Çimen’in baş-
kanlığında toplandı. Kartal Be-

lediyesi Meclis Salonu’nda gerçekleşen
oturuma Kartal Belediyesi Başkan Yar-
dımcısı İmam Aydın, Kartal Belediyesi
Meclis Başkan Vekili Özlem Bulut ve
Cumhuriyet Halk Partisi Grup Başkan Ve-
kili Gülay Boyraz katıldı. Üçüncü döne-
min üçüncü oturumunda, bir önceki
oturumda çocuklar tarafından verilen tek-
lifler tek tek okundu. Bu teklifler karşılı-
ğında müdürlüklerden gelen cevaplar ve
çözümler meclis üyeleriyle paylaşıldı.

Aydın da konuştu

Yeni oturumda da meclis üyelerinin iki
gündem maddesi hakkındaki görüşleri

müdürlüklere iletilmek üzere kayıt altına
alındı. Kartal’da bulunan parkların isim-
lendirilmesi ile sosyal alanlara yapılabile-
cek projeler hakkındaki gündem maddeleri
çocukların görüşüne sunuldu. Her bir
meclis üyesi söz alarak gündem maddeleri
hakkında fikirlerini belirtti. Meclis oturu-
munda Kartal Belediye Başkan Yardımcısı
İmam Aydın, konuşma yapmak üzere kür-
süye davet edildi. Aydın, yaptığı konuş-
mada Kartal Belediyesi’nin kreşlerine
dikkat çekti. Kreş öğrencilerinin çok iyi
şartlarda öğrenim gördüklerini belirten
Aydın, sabah ve öğlen yemeklerinin niteli-
ğinden bahsederek resim, müzik, dans,
spor, jimnastik gibi branş öğretmenlerinin
kreşlerde görev yaptığını dinleyenlerle 
paylaştı.

Bağcılar Belediyesi’nin düzenlediği “Seni
Duyuyorum” isimli şurada psikologlar,
ebeveynleri engelli çocuklarına karşı
davranışları, engellilerin kardeşleriyle
iletişimi konusunda bilgilendirdi

Bayrampaşa Belediyesi, gelenek-
sel 'Fesleğenli Bahar Etkinliği’
kapsamında ilçenin 11 mahalle-

sinde toplam 50 bin fesleğen dağıtımı ger-
çekleştiriyor. Etkinliğe katılarak vatandaşlara
fesleğen dağıtan Bayrampaşa Belediye Baş-
kanı Atila Aydıner, “Bayrampaşa’mızın

cadde ve sokakları, kıymetli komşularımızın
evleri yine fesleğen koksun istedik. Bu dü-
şünceyle bu yıl da on binlerce fesleğen dağı-
tarak vatandaşlarımızın bahar sevincine
güzel bir renk ve koku kattık. Etkinliğimize
gönülden destek veren herkese gönülden te-
şekkür ediyorum” dedi.  HABER MERKEZİ

Buram buram
fesleğen kokusu
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40 yıllık imar sorunu çözüldü
40 yıldır çözüm bekleyen imar sorunu çözüldü, 120 binden fazla insan planlarına kavuştu.
Avcılar Yeşilkent Mahallesi’nin 1/1000 ölçekli İmar Planı İBB Meclisi’nde oy birliğiyle kabul
edildi. Belediye Başkanı Turan Hançerli oylama sonrası emeği geçen herkese teşekkür etti.

Yaşadığımız toplum

H ayıflanmaya gerek yok, bu toplum dün
nasıldıysa bugün de aynı.
Bu toplum dünden bugüne ihtiyaçlarını

kolay elde edebileceği zahmetsiz, fazla emek harca-
madan yaşamını idame ettirdi. Bu toplum emeğinin
ve bilincinin değerinde olmadığından karmaşık
toplumsal ve üretim ilişkileri yoktu.

İnsan evladı ürettiğinin bir değer olması ihtiyaçtan
fazla üretip başka ihtiyaçları için değişim(takas) yap-
tığı, hatta başka birinin yanında emeğinin karşılığı
mal almasıyla emeğinin de bir değer olduğunu fark
etti. Sorun kendi emeğini anlaması değil kafasının
bir yerlerinde hala az çalışıp ihtiyaçlarını karşılamak
hatta birileri kendi adına çalışıp ona hizmette 
bulunmasıdır.

Birilerini ki kendi adına ve çıkarına çalıştıran
bunu baskı ve hâkim güç olarak yaptığının farkında.
Çalışan ise iş bulmak bir işe yaramak düşüncesiyle
boyun eğmekte. Eski Ahit de belirtilen bir toplum
başka bir toplumun çıkarı için zorla getirilip çalıştı-
rılmış. O toplum yıllarca çalışmış ama baskıya kar-
şıda sessiz kalmamış direnmiş. Yıllar ve yüzyıllar
sonra geldikleri yere tekrar gitmişler, devletlerini
kurmuşlar ama şimdi kendilerine yapılanı doğru 
bulmayanlar bugün başka bir topluluğa yapmakta
bir sakınca görmüyor.

Her canlı birey, özgürlüğüne düşkündür. Roma’nın
Trakya’ya baskısı ve yurttaşlarını köle olarak getir-
dikleri arasından Spartaküs’ün günümüze kadar
gelen destansı yaşamını bilmeyen yoktur. Belki bir
geçiş yeri olması nedeniyle doğudan, batıdan ve ku-
zeyden gelen güçlü topluluklar Trakya/Balkanlar da
hâkimiyetlerini kurdu. Atinalılar Trioya’ ya sözde
güzel prenses için girip işgal etti. Hatta Peçenekler
Doğu Bizans’a Kız Kulesi ve Prenses adalarını gör-
mek için işgal etti. Keza Hitler Almanya’sının kısa
zamanda ordularıyla ülkelerinin içine kadar girmesi
yönetimlerini belirlemesini unutamayız.

Cahiliye dönemindeki Arapların önderi kurtarıcısı
doğduğu topraklardan göçe zorlanır. Göçmenliği ve
onlara kucak açan lokmasını hırkasını paylaşanları
unutmaz. Aynı topraklarda bugün acımasızca kendi-
sinin dışında kimseye yaşama hakkı vermeyenleri de
görmekteyiz.

Üzerinde yaşadığımız topraklar yazılı tarihten
beri geçiş yolu olarak kullanıldı. Birçok topluma ev
sahipliği yaptığı gibi birçoklarına da devlet oldu.
Ama özellikle birçok din taraftarı bir arada ortak
duruş sergiledikleri pek az olarak görülür. Bunlardan
bilinen biri Şeyh Bedrettin hareketidir. Her dine
mensup olan ağır vergi/salma, asker alma başta
olmak üzere baskıya karşı bir olması önemlidir. Bed-
rettin burada toparlayıcı görevinin dışında bir dönem
sultanın kadısı olması ve Kahire de uzun bir süre din
eğitimi alması ve İslami bilgisinin önemi vardır. 
Yine de bu topraklar onun kanıyla sulandı.

Çok değil geçen yüzyılın başında Çanakkale Bo-
ğazdan geçmeye çalışan silahlarıyla güçlü ülkeleri
durduran teçhizatları yetersiz ülkenin yöneticileri çok
geçmeden ülkeyi altın tepside onlara hediye etti. İş-
gale birlikte sırt sırta vererek mücadele edenler ikti-
dar paylaşımında kavgaya tutuştular birbirlerini hain
ilan ettiler. Baskı ve yasaklara karşı birlik diyenlerin
aslına bakıldığında bunların ardına saklanmış yeni
baskı ve yasakları getirmekte.

Özgürlük ve demokrasi sözleri hayatından bezmiş-
leri bile canlandırır. Bunları söyleyen iyi niyetli sa-
mimi ve sözünün ardında duran ise kararlı insanları
ardı sıra getirir. Ama toplum zoru gördüğünde, güç-
lünün elinde ağır silahlarıyla karşısında durduğunda
direnmeyi değil ona biat eder. Çünkü bu toplumun
“fıtratında” biat etme kültürü var.

Bu toplum yaldızlı lafları, ağzına bir parmak bal
çalınmasını ve ruhunun okşanmasını sever. Hangi
topraklar üzerinde olması değil yaşadığımız evrende
aynı havayı çekip aynı suyu kana kana içtiğimiz bu
insanlar çıkarı geldiğinde 1917 de Bolşeviklerin ya-
nında olurken 1990'lar da alkolik ne dediği belli ol-
mayan Yetsin’ in yanında olur. 1970’ler de köyden
kente gelenler şehirde bir evim olsun diye devrimci ve
sosyalistlerin toprak işgalleri ve gecekondu yapı-
mında yanında olur. 12 Eylül geldiğinde sırtını dönen
ve ispiyonlayan hatta “nitekim paşasına” yüzde dok-
sana varan evet oyu veren yine onlardı. Sistemin için-
deki liberal partiyi destekleyen ona “halkçı” kimlik
verdiren yine bu toplumdu. Bazen tonton adamı,
bazen çoban adamı başa getirdi, şimdilerde iktidarda
olanı destekleyen ona kurtarıcı diye bakan sadece bu
toplum değil yerel muhalefet yapan güçlerde onu 
desteklemekte.

Aslında içten içe ona kılıcı bileyen fırsatını yakala-
dığında bir kaşık suda boğmak isteyen çıkarını ve
menfaatlerini onda gördüğü için yanında yer al-
makta, desteklemekte ya da sessizce öylesine karşı-
sında durmakta. Bu toplum baskıya, şiddete, keyfi
yaptırımlara ve ağır vergilere karşı durur hatta yedi
düvele karşı cephe alırken günümüzde sessiz ölü top-
rağı serpilmiş gibi beklemekte. Bu topluma boyun
eğdiren, haklarını anlatmayan ama kendi çıkarı ol-
duğunda kural, kaide ve yasaları hiçe saydıran kim?

Bu toplumun orta yaş kuşağı geçen dönemin ço-
cukları, bu nedenle geçmişini ve gücünü biliyor mu? 

Bu toplum yani dünün çocukları toplumsal 
mirasını yaşam haklarını biliyor mu?

İ BB Meclisi Haziran ayı toplantısının
dördüncü oturumu, Meclis 2. Baş-
kanvekili Ömer Faruk Kalaycı baş-

kanlığında yapıldı. Saraçhane'deki
belediye binasında yapılan toplantıda,
soru önergeleri verildi. Oylanan soru öner-
geleri, kabul edildi. AK Partili meclis üye-
leri tarafından verilen soru önergeleri
arasında ulaşımla ilgili soruların yanında
Başakşehir İkitelli Organize Sanayi Bölge-
si'ndeçıkan yangın da soruldu. Meclis
gündem toplantısında ise Sarıyer Ayazağa
taşınmazların satışı, hasılat paylaşımı, kat
karşılığı sözleşme yapılmasıyla ilgili rapor
oybirliğiyle kabul edildi. 

Kayıtlara geçti

AK Parti Meclis Üyesi Kübranur Uslu,
“10 Haziran 2023'te Başakşehir'de bir fab-
rikada çıkan yangın, 4 gün boyunca sürdü.
Bölgede yaşayanların beyanı ve yangının
ilk anlarına ilişkin fotoğraf ve videolar,
yangının küçük bir noktada başladığını,
müdahalenin yetersiz olması sebebiyle
büyük bir felakete dönüştüğünü gösterdi.
Yangının söndürülmesine destek vermek
için itfaiye teşkilatına TOMA'lar da eşlik
etti. Fakat şehrimizden günlerce dumanlar
yükselmeye devam etti. İBB Başkanı,
böyle önemli bir hadisenin ancak 4. gü-
nünde bölgeye gitti. Ziyareti sırasında da
vatandaşların tepkisiyle karşılaştı. İBB
Başkanı'nın yangını yaşamış bir vatanda-
şın tepkisine alay eder gibi cevap vermesi
makamının sorumluluğuyla çelişen yeni
bir hadise olarak kayıtlara geçti" dedi. 

Rapor hazırlandı mı?

Uslu soru önergesinde, “Ayrıca 4 gün bo-
yunca süren yangınla ilgili ne İBB Başka-
nı'nın kendi hesabından ne de İBB'nin
kurumsal Twitter hesabından bir mesaj
dahi yayınlanmadı. Tüm bu ilgisizliği ya-
dırgadığımızı, İstanbul'un ek iş değil, temel
görev olduğunu, Sayın İBB Başkanı'na

tekrar hatırlattığımızı meclisimizin ve ka-
muoyunun bilgisine sunuyoruz. Fabrikada
çıkan yangının tüm yönleriyle araştırılması
ve gerekli bilginin meclisimize sunulması
adına sorularımızın İBB Başkanı tarafın-
dan yazılı olarak cevaplandırılmasını arz
ve talep ediyoruz. Başakşehir'deki fabri-

kada çıkan yangına ilk müdahale ne
zaman ve hangi ekipmanlarla gerçekleşti-
rildi? Yangının 4 gün boyunca sürmesinin
sebebi nedir? Yangın söndürme işlemleri
sırasında yapılan ihmalkarlıklar nelerdir?
Konuyla ilgili rapor hazırlanmış ve so-
rumlularla ilgili resmi bir değerlendirme

yapılmış mıdır?" ifadelerini kullandı. 

Yendi de yendi!

CHP Meclis Üyesi Umut Şenol ise Bü-
yükçekmece adliyesinde görülen Ekrem
İmamoğlu davasını gündeme getirdi.
“Sayın Belediye Başkanımız Ekrem
İmamoğlu'na açılan davalara bir yenisi
daha eklendi” diyen Şenol, “Sayın İma-
moğlu bu meclise 2014 yılında katıldı.
2014'te Beylikdüzü'nde AK Parti'yi
yendi. 2017'de Beylikdüzü'nde referan-
dum da yine yendi. 2018'de Cumhur-
başkanlığı seçiminde, milletvekilliği
seçiminde yine yendi. 2019'da Mart
ayındaki seçimde yine yendi. 2019'da
Haziran ayındaki ikinci seçimde yine
yendi. 2023'te, yapılan seçimlerde İs-
tanbul'da yine yendi, yendi de yendi.
Ekrem Başkan yendikçe, siz de dava
açıyorsunuz ama ben şu davaları sora-
cağım. 2021 yılında İBB teftiş kurulu-
nun hazırladığı 40'ın üzerindeki
dosyaya İçişleri Bakanlığı tarafından el
konulmuş ve herhangi bir bilgi daha
sonra bize verilmemiştir. Meclis Baş-
kanlığı'na bu soruşturmaların akıbeti ne
olmuştur, bir ilerleme var mıdır? Bele-
diyemize bu dosyalarla ilgili verilen
bilgi var mıdır? Bu yolsuzlukları yapan
kişilere herhangi bir dava açılacak
mıdır? Dosyanın akıbeti nedir?"
diye soruldu. DHA

Sarıyer Ayazağa’da 14 yıldır
çözüm bekleyen kentsel 

dönüşümün önünü açacak
karar, İBB Meclisi’nde oybir-

liği ile kabul edildi. 63 bin
metrekarelik alanda hak 

sahiplerine parsellerin satışı
yapılarak tapuları verilecek

İBB Meclisi haziran
ayı oturumlarının son
birleşimi meclis 2.

Başkanvekili Ömer Faruk Ka-
laycı başkanlığında gerçekleşti-
rildi. Oturumda Sarıyer
Ayazağa'da 63 bin metrekarelik
alanda kentsel dönüşümün
önünü açacak karar oybirliği ile
kabul edildi. İmar planları ta-

mamlanan mahalledeki 85
adet parselin üzerinde hak sa-
hibi olan vatandaşlara satışın
yapılmasına, İBB'ye ait olan 23
bin metrekarelik parsel için ise
hasılat paylaşımı veya kat kar-
şılığı sözleşme yapılmasına
karar verildi. Konu bir önceki
meclis oturumunda da gün-
deme gelmiş, AKP-MHP grubu-
nun çoğunlukta olduğu Hukuk
Komisyonu, boş olduğunu sa-
vunduğu İBB'ye ait parseli ka-
rarın dışında tutunca tartışma
çıkmıştı. İBB parselinin boş ol-
madığı ve üzerinde 35 bina bu-
lunduğu, karar dışında
tutulursa kentsel dönüşüm pro-
jesinin başlayamayacağı belir-
tilmişti. Bunun üzerine dosya

tekrar değerlendirilmek üzere
geri çekildi.

Oy birliği ile geçti
Bugünkü oturumda da dosya
tekrar gündeme alındı. Kentsel
dönüşümün önünü açacak
karar oybirliği ile kabul edildi.
14 yıldır çözüm bekleyen ma-
halledeki kentsel dönüşüm için
önemli bir adım atılmış oldu.
Oturumda Avcılar'da 120 bin
kişinin yaşadığı 298 hektarlık
Yeşilkent mahallesinin ilk uy-
gulama imar planları da onay-
landı. Beşiktaş'ta 2004 yılında
başlayan Beşiktaş'ın Dolma-
bahçe-Ortaköy'ün bölge plan-
ları da oybirliği ile kabul edildi.
HABER MERKEZİ

Dönüşümün önü açıldı

iBB tarafından 2013 yılında ça-
lışmalarına başlanan ve üzerin-
den 7 yıl geçmesine rağmen

ilerleme kaydedilemeyen Yeşilkent Mahal-
lesi 1/5000 ölçekli Nazım İmar Planı, Av-
cılar Belediye Başkanı Turan Hançerli
tarafından yürütülen çalışmalar sonu-
cunda yeniden gündeme geldi. Katılımcı
planlama modelini esas alan çalışmaların
ilk adımı olarak Yeşilkent İmar Planı İleti-
şim Ofisi kuruldu. İstanbul Büyükşehir
Belediyesi ve Avcılar Belediyesi’nin ortak
kullandığı ofiste, imar planı hakkında ma-
halle sakinlerini bilgilendirme, sorun ve
ihtiyaçlarını tespit etme ve birlikte karar
verme çalışmaları yürütüldü. Mahalle sa-
kinleri ile birlikte düzenlenen plan notları
İstanbul Büyükşehir Belediye Meclisi ara-
lık ayı toplantısında oy birliğiyle geçti.

Oy birliğiyle onaylandı

1/5000’lik Nazım İmar Planın onaylan-
masının ardından tekrar çalışmalara baş-
layan Avcılar Belediyesi ekipleri, hızlı bir

şekilde 1/1000’lik Uygulamalı İmar Plan-
larını hazırlayarak Avcılar Belediyesi Mec-
lisi’ne sundu. Avcılar Belediye Meclisi’nde
oy birliği ile kabul edilen plan notları
onaylanmak üzere İstanbul Büyükşehir

Belediye Meclisi’ne gönderildi. İBB
İmar Komisyonu tarafından değerlendi-
rilen plan notları İstanbul Büyükşehir
Belediye Meclisi Haziran Ayı Toplan-
tısı’nda yapılan oylamada tüm partilerin

katılımıyla oy birliğiyle onaylandı.

Avcılar kazandı

Oylama sonrası söz alan Avcılar Belediye
Başkanı Turan Hançerli, Yeşilkent Mahal-
lesi'nin yaklaşık 40 yıldır imar beklediğini
belirterek, “Mutluyuz. Çünkü Avcılar ka-
zandı, Yeşilkent kazandı. 120 bin insanı-
mızın yaşadığı, iskan edildiği halde
yaklaşık 40 yıldır yaşanan bir imar sorunu
çözüldü. İmar planı, sadece plan demeye-
lim çünkü hem 1/5000’lik Nazım İmar
Planı hem de 1/1000’lik uygulama imar
planı bugün İstanbul Büyükşehir Belediye
Meclisi'nde oy birliğiyle geçti. Bu çok
önemli ve zorlu bir süreçti. 4 yıllık hiç dur-
madan emek verilen bir süreçti, başarıyla
olumlu bir şekilde sonuçlanması bizi çok
mutlu etti. Yeşilkent halkına, Avcılarlılara
hayırlı olsun. İBB Başkanımız Sayın
Ekrem İmamoğlu’na, İmar Komisyonu
üyelerimize ve tüm meclis üyelerimize 
teşekkür ediyorum” dedi. 
HABER MERKEZİ

ÖN-SÖZ

Ali İbrahim ÖNSOY
ali_ibrahimonsoy@mynet.com 

NEDEN 4 GUN 
SONRA GITTI?

İBB Meclisi Haziran ayı 
toplantısında, İBB Başkanı
Ekrem İmamoğlu'na Başak-
şehir İkitelli Organize Sanayi
Bölgesi'nde çıkan yangın so-
ruldu. AK Parti Meclis Üyesi
Kübranur Uslu, verdiği soru
önergesinde, “4 gün boyunca
süren yangınla ilgili ne İBB
Başkanı'nın kendi hesabın-
dan ne de İBB'nin kurumsal
Twitter hesabından bir mesaj
dahi yayınlanmadı. İBB Baş-
kanı yangının olduğu yere
neden 4 gün sonra gitti?"
eleştirisinde bulundu

YEMEDİĞİMİZ HAKARET KALMADI!
İBB Meclisi'nde, Başakşehir'de yaşanan
İETT kazası da gündeme geldi. CHP
Meclis Üyesi Nerze Özyurtlu, 2019'da
nasıl bir İstanbul ve İSKİ devraldıklarını
anlattı. AK Parti Grup Sözcüsü Faruk
Gökkuş da Özyurtlu'nun üslûbuna dik-
kat çekerek, “Depremde yardım verdik

diye başına kaktığınız o halk, kendine
yapılan hizmeti unutmuyor yanıtını
verdi. Siz de 4 yılda şu hizmetleri yaptı
deyin, bunların sunumunu yapın" dedi.
CHP Grup Sözcüsü Mesut Kösedağı ise
üslûp polemiğine 4 yıldır yemediğimiz
hakaret kalmadı" diyerek katıldı.

Tarihi Yarımada 
Model Sergisi

Tarihi Yarımada'nın
ve tarihi olayların 10
bin figür ve maket-

lerle modellendirildiği 'Tarihi
Yarımada Model Sergisi' Mi-
niatürk'te ziyaretçilerini bekli-
yor. Sergide, Tarihi Yarımada'da
bulunan Ayasofya Camii, Top-
kapı Sarayı, Sultanahmet gibi
yapıların yanı sıra tarihte yaşa-
nan olaylar da 400 yıl önceki
haliyle modellendirilerek can-

landırıldı İstanbul'da yerli ve
yabancı turistlerin en çok ziya-
ret ettiği Tarihi Yarımada'nın
1600'lü yıllardan 19. yüzyıla
kadar uzanan döneminin ma-
ketler ve figürler ile canlandırıl-
dığı 'Tarihi Yarımada Model
Sergisi' Miniatürk'te ziyaretçile-
rini bekliyor. Tarihi kaynaklar ve
gravürlerden faydalanılarak 5
yılda hazırlanan 'İstanbul Tarihi
Yarımada Model Sergisi'nde,

Topkapı Sarayı, Ayasofya
Camii, Sultanahmet Camii, İb-
rahim Paşa Sarayı gibi birçok
yapı yer alıyor. Tarihe geçen
olayların, 400 yıl önceki haliyle
tekrar canlandırıldığı sergide,
çoğunluğu insan figürlerinden
oluşan 87 kat küçültülmüş, 10
bin figür ve 50 bin led ışığın
yanı sıra, yangın, meşale ve
duman tüten bacalar gibi hare-
ketli figürler de kullanıldı.
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Türkoğlu Belediye Başkanı Osman
Okumuş, AA muhabirine, ilçede başla-
yan tahıl hasadının yoğun bir şekilde

devam ettiğini söyledi. Büyüklükleri 7,7 ve 7,6 olan
deprem felaketinden en fazla etkilenen yerleşim bi-
rimleri arasında yer alan ilçedeki buğday üretimi-
nin geçen yıla göre artış gösterdiğini belirten
Okumuş, yağışlardaki artışın rekolteye olumlu yan-
sıdığını hatırlattı. Okumuş, çiftçilerin, hükümetin
açıklamış olduğu buğday alım fiyatını olumlu kar-
şıladığına işaret ederek, "Türkoğlu ilçemiz hem sa-
nayide hem de tarımda var. Amik Ovası'nın devamı
olan Türkoğlu Ovası'nda bu sene yoğun şekilde
buğday üretimi yapıldı. İlkbahar yağmurlarıyla be-
raber hem buğday rekoltesinde hem de buğdayın
saplarında yani samanlarında iyi bir rekolte aldık.
Çiftçimiz kazanıyor. İnşallah bundan sonra da
buğday üretimine fazlasıyla devam edeceğiz." diye
konuştu.

Yüzde 30 artış var

İlçede çiftçilik yapan Mustafa Polat da bu yıl özel-
likle buğdaydan yüksek rekolte beklediklerini söy-
ledi. Hasadın önceki yıllara oranla daha iyi
olduğunu ifade eden Polat, şunları kaydetti: "Dep-
remden dolayı ne kadar üzgün olsak da sıkıntılar
yaşasak da arazilerimiz verimiyle yüzümüzü güldü-
rüyor. Şu anda mahsullerimizi ambarlarımıza ko-
yuyoruz. Bu yıl dönümde geçen yıla göre yüzde
30'luk artış var." AA

TükeTicilerin ürün ve hizmetlere dijital
platformdan erişmeye yönelik yoğun talebi,
her ölçekten markanın dijital stratejileri be-

nimsemesini ve dijital markalaşmayı önceliklendir-
mesini beraberinde getirdiğini söyleyen Dijital
pazarlama ajansı Site Destek'in Kurucusu Kamil
Keleş, "Dijitalde var olmak isteyenler, marka kavra-
mını ve markalaşmanın gücünü çok iyi bilmeli. Diji-
tal pazarlama, internet sitesi hızından sosyal medya
kanallarındaki varlığa, arama motoru optimizasyo-
nundan ürün ve içerik sayfalarının niteliğine, e-
posta pazarlamasından mobil analitiklere, grafik
tasarımdan halkla ilişkiler pratiklerine kadar uzanan
geniş bir yelpaze. Her ölçekten işletme ve her uz-
manlıktan birey için dijitalde doğru araçları kullana-
rak markalaşmanın önemine inanıyorum" dedi.

İçerik pazarlanması önemli

Gelecek, analitiklerin ve veriye dayalı karar almanın
baskın olacağı bir manzara çizse de içerik pazarla-
masının, nitelikli ve özgün içerik üretiminin ve
arama motoru optimizasyonu süreçlerinin önemini
koruduğuna dikkat çekti.

Bankacılık sektörünün toplam mevduatı, 9 Haziran ile biten haftada 571,8 milyar lira artarak 11 trilyon 291,2 milyar liraya yükseldi
Bankacılık sektörünün mevduatı arttı

M üstakil Sanayici ve İşadamları
Derneği (MÜSİAD) Genel
Başkanı Mahmut Asmalı, se-

çimlerin tamamlanmasının ardından
Türkiye'nin öncelikli meselelerine odak-
lanma vakti olduğunu belirterek, "Hiç
kuşkusuz ekonomi, öncelikli meseleler
listesinin en başında yer almaktadır.
Hem kamuda hem de özel sektörde ta-
sarrufların artırılmasına yönelik önemle-
rin alındığı ve ülkemizi yabancı
yatırımcılar için daha cazip niteliğe ka-
vuşturacak bir politika setiyle; önümüz-
deki 5 yıllık yeni döneme başlamanın
makul bir yaklaşım olacağına inanıyo-
ruz." ifadelerini kullandı.

Güven duygusu pekişmiştir

Asmalı, yaptığı yazılı açıklamada, yeni
dönem ekonomi politikalarına yönelik
değerlendirmelerde bulundu. 28 Mayıs
itibarıyla bir seçim sürecini daha başarılı
bir biçimde geride bırakan Türkiye'nin,
bu vesileyle ne denli canlı ve güçlü bir
demokratik altyapıya sahip olduğunu bir
kez daha gözler önüne serdiğine işaret
eden Asmalı, bu çerçevede 3 Haziran'da
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdo-
ğan’ın açıkladığı yeni Bakanlar Kuru-
lu'nun da Türkiye’nin geleceğine yönelik
güven duygusunu pekiştirdiğini aktardı.

Hızlı bir değişim gösterildi

Asmalı, şimdi, Türkiye'nin öncelikli me-
selelerine odaklanma vakti olduğunu be-
lirterek, şunları kaydetti: “Hiç kuşkusuz
ekonomi, öncelikli meseleler listesinin en
başında yer almaktadır. Gelecek 5 yıl,
Türkiye Yüzyılı'na yön verecek ekonomik
anlayış ve politikaların belirleneceği bir
dönem olması hasebiyle son derece kri-
tiktir. Türkiye, bir taraftan dünyanın en
büyük ilk 10 ekonomisinden biri olma
yolunda uzun vadeli politikalara imza at-

mayı sürdürürken diğer yandan enflas-
yon ve cari açık gibi kronikleşen ekono-
mik sorunları çözme zorunluluğuyla
karşı karşıyadır. Gerek ulusal gerekse kü-
resel düzeyde ekonomik ihtiyaçlar, so-
runlar ve koşullar son yıllarda çok hızlı
değişim göstermiştir.”

Son 5 yıl dikkat çekti

Son 5 yıla da dikkat çeken Asmalı, “Son
5 yıllık süreçte ticaret savaşları, koronavi-
rüs salgını ve Rusya-Ukrayna Savaşı gibi
meseleler; tedarik zincirlerinden enerji pi-
yasalarına, küresel ticaretten uluslararası
taşımacılığa, ekonomik büyümeden en-
flasyona kadar ekonomik yapının her bir
köşesini ve değişkenini sarsıcı biçimde et-
kilemiştir. Aynı dönem zarfında içeride
yaşadığımız kur türbülansı, deprem fela-
keti ve seçim süreçleri de Türkiye’de ikti-
sadi faaliyetler ve değişkenler üzerinde
belirleyici olmuştur. Ekonomik koşullar
ve önceliklerin bu denli ani değişimler
gösterdiği bir ortamda, iktisat politikala-
rının zamanın ruhuna bağlı olarak es-
neklik göstermesi, doğal bir süreç olarak
kabul edilmelidir” diye konuştu. 

Yeni döneme makul yaklaşım

Asmalı, kendilerinin, sanayi üretimi, ih-
racat ve istihdam gibi ekonominin uzun
vadeye dönük alanlarında yakalanan
kazanımlardan taviz vermeden, enflas-
yon ve cari açık gibi makro ekonomik is-
tikrarı tehdit eden sorunlarla planlı ve
koordineli biçimde mücadele edecekle-
rini belirterek, hem kamuda hem de özel
sektörde tasarrufların artırılmasına yö-
nelik önemlerin alındığı ve Türkiye'yi
yabancı yatırımcılar için daha cazip ni-
teliğe kavuşturacak bir politika setiyle,
önümüzdeki 5 yıllık yeni döneme başla-
manın makul bir yaklaşım olacağını
aktardı. AA

Bu zamanda reklam vermek şart
Pazarlama bütçelerinde giderek artan dijital reklamlardaki payın önemli bir kısmını, Instagram ve Facebook gibi kilit
platformların sahibi Metanın aldığını söyleyen Meta Partneri Ozan Durak, “Tüketicilerin bugün tüm ürün ve hizmetler için
baktığı ilk yer internet. Durum böyleyken, dijital reklam vermeyen markaların rekabette öne geçme şansı azalıyor" dedi

Facebook, Instagram, You-
Tube, Google, TikTok, Twitter
gibi mecralarda verilen dijital

reklamlar her geçen yıl markaların pa-
zarlama bütçelerinde daha büyük bir
kalem oluştururken, Deloitte tarafından
yayımlanan Türkiye'de Tahmini Medya
ve Reklam Yatırımları 2022 raporunda
da en büyük payın dijitalde olduğu doğ-
rulandı.

135 milyar dolar söz konusu

Meta'nın reklam gelirlerinin 2024'e
kadar 135 milyar dolara yaklaşacağını
ve Facebook'un kullanımı Türkiye'de
azalmış gibi görünse de Meta'nın hâlâ
Instagram gibi güçlü bir mecraya sahip
olduğunu dile getiren Ozan Durak,
“Statista’nın yılın ilk çeyreğinine ilişkin
verilerine göre, Meta'nın ürünleri, her
gün dünya çapında en az 3 milyar kişi
tarafından bir kez de olsa kullanılıyor.
Bu da Meta’yı ve onun geliştirdiği sos-
yal medya ve haberleşme platformlarını
dijital markalar için vazgeçilmez hale

getiriyor. Meta reklamcılığının herkes
için yükselen bir ihtiyaç olduğunun bi-
linciyle, Reklam Maratonu isimli bir
eğitim konsepti oluşturduk. Canlı, ka-
nıtlanmış ve öğrenme garantili bu sis-
temle herkesin Meta reklamlarından
hedeflediği performansa ulaşmasını ko-
laylaştırıyoruz” yorumunda bulundu.   

Uzmanlara danışılmalı

Dört yıldır düzenli olarak yürütülen ve
markaların ajanslarla ilişkisini değerlen-
diren araştırmanın 2022 edisyonunda,
beş markadan ikisinin ajansından mem-
nun olmadığı ve değiştirmeyi değerlen-
dirildiği görüldü. Ajansların çalışma
biçimlerinin bugünün kişiselleştirilmiş
hizmet beklentilerini karşılayamadığına
dikkat çeken Durak, “Markaların dijital
varlıklarını inşa ederken duyduğu gerek-
sinimler sektörden sektöre, şirketten şir-
kete farklılaşıyor. Bu durumda özellikle
niş sektörlerin, o sektörlerde uzmanlığı
olan profesyonellerden danışmanlık al-
ması gerekiyor. Meta Partneri ve Meta

reklamcılığı alanında uzman profesyo-
neller olarak, ekibimizle kişisel marka-
mın altında mobilya, sağlık turizmi ve
diş klinikleri gibi niş sektörlere odaklanı-
yoruz” diye konuştu.  

Yüzde 200 büyüme var

Yalnızca başarılarını verilerle kanıtladık-
ları iş alanlarında dijital pazarlama ve
Meta reklamcılığı hizmeti sunduklarını
kaydeden Durak, değerlendirmelerini şu
ifadelerle sonlandırdı:   “Geçtiğimiz yılı
10 müşteriyle tamamlarken, bu yılın or-

tasında 20 müşteriye ulaştık. Şimdiye
kadar 25 milyon TL büyüklüğünde rek-
lam bütçesi yönettik ve geçtiğimiz yıla
kıyasla ciromuzu yüzde 200 artırdık.
Butik ekibimizle, İstanbul’un önemli
noktalarından birinde faaliyet gösteri-
yoruz. Bir yandan sektöre Meta reklam-
cılığı alanında yeni uzmanlar
kazandırmak için kanıtlanmış yöntem-
leri uyguluyor, diğer yandan uzmanlaş-
tığımız sektörlerde şeffaflığa dayalı iş
modelimizle her ölçekten markanın diji-
tal iş ortağı oluyoruz.”  DHA

Türkiye Cumhuriyet Mer-
kez Bankası (TCMB) tara-
fından haftalık para ve

banka istatistikleri yayımlandı. Buna
göre, bankacılık sektöründeki toplam
mevduat (bankalar arası dahil), 9 Ha-
ziran ile biten haftada 571 milyar 757
milyon 559 bin lira artarak 11 trilyon
291 milyar 218 milyon 462 bin liraya
yükseldi. Aynı dönemde bankalardaki
TL cinsi mevduat yüzde 1,1 artışla 6
trilyon 202 milyar 520 milyon 524 bin
lira, yabancı para (YP) cinsinden mev-
duat ise yüzde 11,4 artarak 4 trilyon
593 milyar 622 milyon 264 bin lira
oldu. Bankalarda bulunan toplam YP

mevduatı, geçen hafta 208 milyar 421
milyon dolar düzeyinde gerçekleşir-
ken, bu tutarın 173,7 milyar doları yurt
içinde yerleşik kişilerin hesaplarında
toplandı. Yurt içi yerleşiklerin toplam
YP mevduatındaki değişime bakıldı-
ğında, parite etkisinden arındırılmış
verilerle 9 Haziran itibarıyla 1 milyar
641 milyon dolarlık azalış görüldü.

Taksitli ticari kredi miktarı arttı

Mevduat bankalarındaki tüketici kre-
dileri, geçen hafta yüzde 0,5 artarak 1
trilyon 299 milyar 721 milyon 719 bin
lira oldu. Aynı dönemde taksitli ticari
krediler yüzde 2,8 artışla 1 trilyon 49

milyar 877 milyon 797 bin liraya, kredi
kartları bakiyesi de yüzde 1,1 yükse-
lişle 1 trilyon 37 milyar 355 milyon
185 bin liraya çıktı. Mevduat bankala-
rındaki tüketici kredilerinin 397 milyar
71 milyon 325 bin lirası konut, 63 mil-
yar 710 milyon 418 bin lirası taşıt ve
838 milyar 939 milyon 976 bin lirası
diğer kredilerden oluştu. Bankacılık
sektörünün TCMB dahil toplam kredi
hacmi de 9 Haziran ile biten haftada
333 milyar 750 milyon 405 bin lira ar-
tarak 9 trilyon 255 milyar 139 milyon
729 bin liraya çıktı. Toplam kredi
hacmi, geçen yılın aynı dönemine 
göre yüzde 53,3 artış kaydetti. AA

MÜSİAD Başkanı Mahmut Asmalı, “Sayın Cumhur-
başkanımızın liderliğinde oluşturulan yeni ekonomi
yönetimine güven ve desteğimizi yineliyoruz” dedi

EKONOMI YONETIMINE
TAM DESTEK 

Toparlanmanın bir süreç olduğunu da kayde-
den Asmalı, “Bu süreçte, Türkiye ekonomisi-
nin uzun vadeli hedeflerine sadık kalınırken,
acil ekonomik sorunlara çözüm sağlayacak
politikaların kararlı ve tedrici biçimde hayata
geçirilmesi beklentisi içinde olduklarına dik-
kati çeken Asmalı, şu değerlendirmelerde
bulundu: “Bu bağlamda ekonomi politikala-
rındaki bu değişim ihtiyacını, hızlı bir şerit
değişikliği olarak algılamanın doğru olma-
yacağı kanaatindeyiz. Değişim ve süreklilik

bir bütün olarak ele alınıp harmanlandığı
takdirde, ekonomiye yönelik başarılı sonuç-
ların alınacağına inancımız tamdır. Geçmiş
tecrübelerimiz açıkça göstermektedir ki, sür-
dürülebilir ve kalıcı nitelikte bir ekonomik
refah ortamının tesis edilebilmesi; günübirlik
değil uzun vadeli politikalarla mümkün ol-
maktadır. Bu noktada piyasaların beklenti-
leri itidalli bir seyir izlemeli ve yeni ekonomi
yönetimine karşı güven içerisinde ve sabırlı
olunmalıdır.” ifadelerini kullandı.

Sabırlı olmalıyız

MÜSİAD
Başkanı
Mahmut

Asmalı

Arpa buğday
hasadı başladı

Markalaşmak
önem kazandı

"Asrın felaketi" olarak nitelendirilen 6 Şubat
depremlerinin merkez üssü Kahramanma-
raş'ta arpa ve buğday hasadı başladı
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Diplomatik kaynaklardan alınan
bilgiye göre, Bakan Fidan, büyük-
elçilere yeni görevlerini tebliğ etti.

Buna göre, Dışişleri Bakanlığı Sözcüsü ve
Enformasyon Genel Müdürü Tanju Bilgiç,
Türkiye'nin Moskova Büyükelçisi olarak gö-
revlendirildi. Paris Büyükelçiliğine Türki-
ye'nin Bratislava Büyükelçisi Yunus
Demirer, Basın İlan Kurumu Yönetim Ku-
rulu Başkan Vekilliği görevini yürüten Doç.
Dr. Mücahit Küçükyılmaz ise Türkiye'nin
Cezayir Büyükelçisi olarak görevlendirildi.
Öte yandan Varşova Büyükelçiliğine Rauf
Alp Denktaş, Asuncion Büyükelçiliğine
Yavuz Kül, Fas Büyükelçiliğine Mustafa
İlker Kılıç, Kiev Büyükelçiliğine Mustafa Le-
vent Bilgen, Uluslararası Sivil Havacılık Teş-
kilatı (ICAO) Nezdindeki Daimi Temsilciliğe
Güvenlik İşleri Genel Müdürü Büyükelçi
Nevzat Uyanık, Madrid Büyükelçiliğine de
Nüket Küçükel Ezberci görevlendirildi. DHA

Görevlerini 
tebliğ etti
Dışişleri Bakanı Hakan Fidan, bazı büyükelçilerin yeni büyükelçilik ve daimi
temsilcilik görevlerini tebliğ etti. Türkiye'nin Moskova Büyükelçiliği görevi
Tanju Bilgiç'e, Paris Büyükelçiliği görevi ise Yunus Demirer'e verildi

Ş arkıcı Melek Mosso, seçim
öncesinde AK Partililere sin-
kaflı küfürler eden bir kadı-

nın fotoğrafını retweetlemesi
büyük tepki çekmişti. AK Partili-
lere küfür eden kadının fotoğrafı-
nın olduğu ve 'Benim idoller' yazılı
bir tweet'i retweetleyen Mosso, adı
geçen kadın gibi giyinerek, “Seçim
kombinim hazır” mesajını paylaştı.
Bütün bunların ardından Mos-
so'nun, AK Partili Süleymanpaşa
Belediyesi'nin düzenlediği Tekirdağ
Kiraz Festivali'nde vereceği konse-
rin iptal edildiği öne sürülmüştü.
Festivalin organizasyonunu üstle-
nen Esat Kaba bir açıklama yapa-
rak, Mosso'nun 11 Haziran'da
Tekirdağ Kiraz Festivali'nde sah-
neye çıkacağını duyurdu, konser
gerçekleşti ve Mosso şarkılarını
seslendirdi. Mosso'nun konserinin
ardından Belediye Başkanı Cüneyt
Yüksel'e tepki yağdı. Melek Mosso
ile birlikte sahnede şarkı söyleyen
Belediye Başkanı Yüksel, gelen
tepkiler üzerine geçen salı günü
AK Parti Genel Merkez’ine çağ-
rıldı. Yüksel önceki gece istifasını
vererek, belediye başkanlığı gör-

evinden ayrıldı. Belediye Başkan-
lığı görevine vekaleten AK Partili
Meclis üyesi Hüseyin Uzunlar 
getirildi.

Asla tasvip etmedim

Tepkilerin odağında yer alan Cü-
neyt Yüksel, konser sonrasında
sosyal medyadan yaptığı payla-
şımda, “Kamuoyunda yer alan
yanlış anlaşılmayı düzeltmek için
bir açıklama yapma zarureti doğ-
muştur. Öncelikle şunu belirtmeli-
yim ki, hiçbir zaman inandığım
mukaddes değerlerime ve davama
söz söyletmedim; söyletmeyece-
ğim. Festivalimizde sahne alan
Melek Mosso ile ilgili olarak, şunu
net bir şekilde ifade etmek istiyo-
rum ki, sanatçının yaptığı payla-
şım ve açıklamaları asla tasvip
etmedim. Etmem de. Mosso'nun
yayınladığı ilk özür açıklamasın-
dan sonra kendisiyle görüştüm.
Yapılanı yanlış bulduğumu, kendi-
sinden çok daha içten ve samimi
özür bekleyen büyük bir kitle oldu-
ğunu, konseri iptal etmenin doğru
olacağını ifade ettim. Kendisi de
yaptığının hata olduğunu, bu ne-
denle çok üzgün olduğunu, halkın
karşısına çıkıp, sahneden net bir

şekilde özür dilemek istediğini; ya-
pılacak konseri ‘milletimizle ku-
caklaşma ve özür fırsatı' olarak
gördüğünü söyledi” açıklamasında
bulundu. 

Mosso özür diledi

Yüksel açıklamasının devamında,
“Bu görüşmeden sonra; Cumhur-
başkanımız Sayın Recep Tayyip
Erdoğan'ın ‘Türkiye Yüzyılı' vizyo-
nunda önemle üzerinde durduğu
‘milletimizin birlik ve beraberlik
içinde olması gerektiği’ vurgusunu
göz önünde bulundurarak, konseri
iptal etmenin, toplumsal ayrışmayı
körükleyen bir eylem olacağı, farklı
polemiklere zemin hazırlayacağı
düşüncesiyle etkinliğe devam etme
kararı aldık. Konser gecesi, sahne
alan Mosso, ilk şarkısından sonra
yüzbinlerce kişinin önünde, yaşa-
nanlardan duyduğu üzüntüyü dile
getirerek özür dilemiştir. Ayrıca bi-
linmesini isterim ki, özür sonra-
sında sahnede yaşananlar, sahne
öncesindeki duygu yoğunluğunun
yansımasıdır. Bundan dolayı üz-
düğüm veya kırdığım teşkilat men-
suplarımız varsa her birinden özür
diliyorum. Lütfen hakkınızı helal
edin” ifadelerini kullandı. 

FETRET DEVRI BITECEK!
Cumhurbaşkanı Erdoğan, yangında zarar gördüğü için restore edilen Vaniköy Camii'nde cuma namazını kıldı.
Namaz sonrası konuşan Erdoğan, "Bu güzel şehrin meftunuyuz, aşığıyız. İstanbul sevgimiz birileri gibi lafta
bırakmıyoruz. 9 ay sonra İstanbul'u içinde sürüklendiği bu fetret devrinden inşallah çıkaracağız" ifadelerini kullandı

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Er-
doğan, yangında zarar gördüğü için
restore edilen Vaniköy Camiinin açı-

lış töreninde konuştu. “Tarihi Vaniköy Cami Üs-
küdar'ımızın sembol mekanlarından biriydi. 2
buçuk yıl önce çıkan yangında ağır hasar görm-
üştü” hatırlatmasında bulunan Erdoğan, “Bu
yangın sonrasında malum çevreler istismara
başladılar, buranın ranta açılacağını ima ettiler.
Yalanlarla İstanbullu kardeşlerimizin zihnini bu-
landırmaya çalıştılar. Biz yeniden ihya etmek
için harekete geçtik. Kapsamlı bir hazırlık süre-
cinden sonra Kalyon Vakfı camimizi şehrimize
kazandırmak için kolları sıvadı. Vaniköy tam 3

buçuk asır boyunca bu bölgenin kalbi duru-
mundaydı. Camimizin artık kütüphanesiyle 
birlikte İstanbul'un yeni uğrak yeri haline gelece-
ğine inanıyorum. Caminin restorasyonunu gö-
nüllü olarak üstlenen Kalyon Vakfı'na canı
gönülden tebrik ediyorum” ifadelerini 
kullandı. 

Bu şehrin aşığıyız

Camilerin birer ibadethane olmasının yanısıra bu
toprakların bize ait olduğunu gösteren kimlik kartı
olduğunu ifade eden Erdoğan, “İhya ettiğimiz her
bir kültürel mirasımızla geçmişten bugüne ve gele-
ceğe köprü kuruyoruz. Aslına uygun şekilde yeni-

den hayata kattığımız tarihi binalarla, İstanbul’la
birlikte medeniyetimize de vefa borcumuzu ödü-
yoruz. Bize Sultan Fatih'in emaneti bu şehri tüm
ilçeleriyle beraber gönülden seviyoruz. Bu güzel
şehrin meftunuyuz, aşığıyız. İstanbul sevgimiz bi-
rileri gibi lafta bırakmıyoruz. Hiçbir ayrım yapma-
dan tüm İstanbullara hizmet ediyoruz. 2002'den
bu yana yaklaşık 5 bin 500 eserimizi restore ettik.
Son 21 yılda İstanbul’a yaptığımız kamu yatırım-
larının toplam tutarı güncel rakamlar ile 812 mil-
yar lirayı geçiyor. İstanbul'un bir fetret devrine
girdiğini üzülerek görüyoruz. 9 ay sonra İstan-
bul'u içinde sürüklendiği bu fetret devrinden inşal-
lah çıkaracağız” dedi. HABER MERKEZİ

İRFAN DEMİR

CUNEYT YUKSEL
ISTIFA ETTI!
Tekirdağ Kiraz Festivali’nde, AK Partililere hakaret ettiği iddia edilen Melek Mosso'ya
konser verdirttiği için tepki çeken Süleymanpaşa Belediye Başkanı Cüneyt Yüksel, AK
Parti Genel Merkezi'ne çağrıldı. Baskılara dayanamayan Yüksel'in istifa ettiği öğrenildi

Erdoğan “2002'den bu
yana yaklaşık 5 bin 500

eserimizi restore ettik. Son
21 yılda İstanbul’a yaptığı-

mız kamu yatırımlarının
toplam tutarı güncel ra-
kamlar ile 812 milyar li-
rayı geçiyor. İstanbul'un

bir fetret devrine girdiğini
üzülerek görüyoruz. 9 ay

sonra İstanbul'u içinde
sürüklendiği bu fetret 

devrinden inşallah 
çıkaracağız” dedi.

Mosso'nun konserinin ardından Belediye Başkanı Cüneyt 
Yüksel'e tepki yağdı. Melek Mosso ile birlikte sahnede şarkı

söyleyen Belediye Başkanı Yüksel, gelen tepkiler üzerine geçen
salı günü AK Parti Genel Merkez’ine çağrıldı. Yüksel önceki

gece istifasını vererek, belediye başkanlığı görevinden ayrıldı. 
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ŞİLE BELEDİYESİ TAŞINMAZ MAL SATIŞ İLANI
D İSK 15-16 Hazi-

ran Direnişi'nin
53. yıl dönü-

münde Kadıköy Yo-
ğurtçu Parkı'nda,
mücadelede hayatını
kaybeden işçileri andı.
Yoğurtçu Parkı'nda top-

lanan DİSK üyeleri adına ko-
nuşma yapan Birleşik Metal-İş
Sendikası Genel Başkanı Adnan Ser-
daroğlu, “53 yıl önce de 53 yıl sonra
da kurtuluş, birliğimizdedir” dedi. 

Nasırlı ellerin yumruğu!

“Şanlı Haziran'ın izinde. Kurtuluş
ellerimizde” yazılı pankartın açıldığı
anmada, direnişte yaşamını yitiren-
ler için saygı duruşunda bulunuldu.
Ardından konuşmasına başlayan
Serdaroğlu, "DİSK’in dışındaki sen-
dikaların da hatta sendikasız işçile-
rin de bu sürece dahil olması, bu
sürecin daha başarılı bir şekilde yü-
rütülmesine neden oldu. İşçiler fab-
rikaları boşaltarak yollara aktılar. Ne
polis copları ne panzerler ne de bari-
katlar, birleşen işçileri hiçbir şey dur-
duramadı. Direnişte şehit verdiler.
Üç yürekli insanı Yaşar Yıldıran,
Mustafa Bayram ve Mehmet Gıdak
adlı işçiler öldürüldü. Hükümet, 16
Haziran 1970’te sıkıyönetim ilan
etti. Kemal Türkler başta olmak
üzere çok sayıda işçi ve işçi önderleri
tutuklandı. Binlerce işçi, gözdağı
vermek amacıyla patronlar tarafın-

dan işten çıkartıldı. Parlamentoda
DİSK’i kapatmak için yapılan giri-
şimler de bu mücadeleyle, bu tarih-
sel direnişle, işçi sınıfının tarihindeki
en önemli başkaldırıyla da geriletil-
miş ve boşa çıkartılmış oldu. Sömü-
rüye nasırlı ellerin yumruğunu
vurduğu gündür 15-16 Haziran. İş-
çilerin DİSK’e güvendiği ve sahip
çıktığı gündür" dedi. 

Yoksulluk artıyor

İşçi haklarının bugün de ciddi tehdit
altında olduğunu söyleyen Serda-
roğlu, "Zamlar ücretlerimizi eritiyor,
alım gücümüzü geriletiyor, sendikal
haklarımızı sistematik olarak saldırı

altında bırakıyor. Ülkemiz, dünyada
sendikal hakların en kötü olduğu 10
ülkeden biri hâline gelmiş durumda.
Grevler yasaklanıyor, Anayasa’da
grev hakkımıza bugüne kadar on-
larca kez olmak üzere engel kurulu-
yor. Böylece Türkiye işçi sınıfı
bugünlerde tartışılan o önemli gün-
dem maddesi olan asgari ücret ra-
kamlarına mahkûm edilmeye
çalışılıyor. Açlık sınırının bile altın-
daki asgari ücret bugün ortalama
ücret hâline eldi. Gelir dağılımı bo-
zuluyor. Zengin daha zengin olurken
yoksullar dünden daha kötü şartlar
altında yaşamaya mahkûm ediliyor,
yoksullaştırıyor" diye konuştu. 

ANIL 
BODUÇ

HABER

2013 yılında Arnavutköy
Kadın Kültür ve Sanat
Merkezi'nde, 2021 yılında

ise Hadımköy Kadın Kültür ve
Sanat Merkezi'nde açılan El Emeği
Çarşısı ile kadınlar, aldıkları kursa-
lar ile ürettikleri ürünlerden gelir
elde edebiliyordu. Arnavutköy Be-
lediyesi bu ürünleri daha geniş kit-
lelere ulaştırmak için online satış
platformu olan Çarşım Arnavut-
köy’ü hizmete açtı.  Çarşım Arna-
vutköy, AVLU34 AVM içerisinde
yapılan lansman ile tanıtıldı. Prog-
rama Arnavutköy Kaymakamı
Mahmut Hersanlıoğlu, Arnavut-
köy Belediye Başkanı Ahmet
Haşim Baltacı, AK Parti Arnavut-
köy İlçe Başkanı Mustafa Canda-
roğlu ve çok sayıda vatandaş
katıldı. 

Online satış mümkün

Bir sosyal sorumluluk projesi ola-
rak hayata geçirilen Çarşım Arna-
vutköy ile sadece kadınlar değil
aynı zamanda Sanat Akademisi
kursiyerlerinin ürettiği ürünlerin de
satışı gerçekleşebilecek. Çarşım Ar-

navutköy ile satıcı ve alıcıların bir
araya getirilmesi hedeflenirken iler-
leyen süreçte organik tarımla uğra-
şan vatandaşlar da
www.carsimarnavutkoy.com site-
sinde satış yapabilecek. 

Üreten herkesin yanındayız

Arnavutköy Belediye Başkanı
Ahmet Haşim Baltacı, “El emeğine
meraklı olan kişilerin yapmış ol-
duğu ürünleri bugüne kadar Çar-
şım adındaki mağazamızda zaten
fiziki olarak satıyorduk. Sattığımız

bu ürünleri daha fazla erişime
açmak ve elektronik ortamda satışa
sunmak adına bir gayretimiz oldu.
Bugün de bu çalışmamızın toplan-
tısı gerçekleşti ve verilen kurslar so-
nucunda ortaya çıkan bu güzel
ürünlerin ekonomik değer haline
dönüşmesi amacıyla bu adımlar
atıldı. Bugünkü geldiğimiz nokta
da çok önemli; artık carsimarna-
vutkoy.com sitesinde kurslarımız ile
üretilen ürünlerimize rahatlıkla
ulaşabilecekler. ” şeklinde konuştu.
HABER MERKEZİ

El emekleri değer buluyor

ZAMLAR 

ERITIYOR!
DİSK, 15-16 Haziran Eylemleri'nin 53. yıl dönümünde hayatını kaybe-
den işçileri anarak tüm işçileri birlikte mücadeleye çağırdı. DİSK üyeleri
adına konuşma yapan Birleşik Metal-İş Sendikası Genel Başkanı Adnan
Serdaroğlu, “Zamlar ücretlerimizi eritiyor, alım gücümüzü geriletiyor,
sendikal haklarımızı sistematik olarak saldırı altında bırakıyor” dedi

Mülkiyeti Belediyemize ait; Balibey Mahallesinde kain aşağıda belirtilen arsa vasıflı taşınmazlar ihale ile satıla-
caktır. İhaleler “Balibey Mahallesi Çırak Sokak No:1 Şile/İSTANBUL” adresindeki Şile Belediye Başkanlığı Fen
İşleri Müdürlüğü Hizmet Binası Toplantı Salonunda, aşağıda belirtilen gün ve saatte, 2886 sayılı Devlet İhale
Kanunu’nun 35/a maddesi ve şartname uyarınca  “Kapalı Teklif Usulü” ile yapılacaktır. 
Şartname bedeli 2.000,00 TL (İkibin TL) olup, şartnameler Şile Belediyesi Plan ve Proje Müdürlüğünden (Hacı-
kasım Mahallesi Üsküdar Caddesi Tersane Sokak No:9 Şile/İSTANBUL) temin edilebilir.
S.N  ADA PARSEL YÜZÖLÇÜM

1         368       8 715,65           19,000.00     13.597.350,00      407.920,50     11/07/2023      13.30
2         368       30              500,00            20,000.00     10.000.000,00     300.000,00      11/07/2023      14:00
3         368       31              510,38            20,000.00     10.207.600,00     306.230,00      11/07/2023      14:30
4         368       45              500,39            19,500.00     9.757.605,00       292.730,00      11/07/2023      15:00
5         368       46              627,99            19,500.00     12.245.805,00     367.375,00      11/07/2023      15:30
6         368       47              500,50            20,000.00     10.010.000,00     300.300,00      11/07/2023      16:00
7         368       48              500,13            20,000.00     10.002.600,00     300.080,00      12/07/2023      13:30
8         368       49              500,13            20,000.00     10.002.600,00     300.080,00      12/07/2023      14:00
9         368       54              501,16            22,000.00     11.025.520,00     330.766,00      12/07/2023      14:30
10       368       56              500,89            20,000.00     10.017.800,00     300.534,00      12/07/2023      15:00
11       368       57              500,29            20,000.00     10.005.800,00     300.174,00      12/07/2023      15:30
12       368       58              500,30            20,000.00     10.006.000,00     300.180,00      12/07/2023      16:00
13       368       59              500,28            20,000.00     10.005.600,00     300.168,00      13/07/2023      13:30
14       368       60              562,33            20,000.00     11.246.600,00     337.398,00      13/07/2023      14:00
15       368       61              500,59            21,000.00     10.512.390,00     315.372,00      13/07/2023      14:30
16       368       62              500,22            21,000.00     10.504.620,00     315.139,00      13/07/2023      15:00
17       368       64              625,44            22,000.00     13.759.680,00     412.791,00      13/07/2023      15:30
18       368       65              500,05            22,000.00     11.001.100,00     330.033,00      13/07/2023      16:00
19       368       66              500,04            21,000.00     10.500.840,00     315.026,00      13/07/2023      16:30
2-İdare, ihale gününe kadar, ilan edilen taşınmazın ihalesinden vazgeçme hak ve yetkisine sahiptir. İhale Şart-
namesi Şile Belediye Başkanlığı Plan ve Proje Müdürlüğü’nde (Hacıkasım Mahallesi Üsküdar Caddesi Tersane
Sokak No:9 Şile/İSTANBUL) bedelsiz olarak görülebilir veya satın alınabilir.
İhaleye katılmak isteyenlerin, ihale saatinden önce şartnameyi satın almaları, incelemeleri ve şartnamede belir-
tilen şekilde hazırlanan ihale dosyalarını ihalenin yapılacağı yukarıda belirtilen tarih ve saatine kadar Belediye-
miz Fen İşleri Müdürlüğü Hizmet Binası Toplantı Salonunda ihale komisyonuna şartnamede belirtilen şartlar
çerçevesinde vermeleri gerekir. Teklifler iadeli taahhütlü olarak da gönderilebilir. Bu takdirde dış zarfa Şile Bele-
diyesi Plan ve Proje Müdürlüğünün adresi (Hacıkasım Mahallesi Üsküdar Caddesi  Tersana Sokak No:9
Şile/İSTANBUL) ile hangi işe ait olduğu, isteklinin adı ve soyadı ile açık adresi yazılır. Posta ile gönderilecek tek-
liflerin, ihale saatine kadar Plan ve Proje Müdürlüğü'ne ulaşması şarttır. Postadaki gecikme nedeniyle işleme
konulamayacak olan tekliflerin alınış zamanı bir tutanakla tespit edilir. İhale Komisyonu’na verilen teklifler her-
hangi bir sebeple geri alınamaz.
3- İhaleye Katılacaklardan İstenilecek Belgeler:
A) GERÇEK KİŞİLERDEN:
1- İkametgâh belgesi,
2- Nüfus cüzdan sureti,
3- Noter tasdikli imza beyannamesi(asıl)
4- Geçici teminat mektubu (süresiz) veya makbuzu, şartname bedeli makbuzu
5- Temsil durumunda Noter tasdikli vekâletname ve vekâlet edene ait imza beyannamesi, 
6- Ortak girişim olması halinde Noter tasdikli Ortak Girişim Beyannamesi.
7- Belediyeye herhangi bir borcu olmadığına dair Mali Hizmetler Müdürlüğünden (Belediye Veznesi) 
alınmış belge 
B) TÜZEL KİŞİLERDEN:
1- Tüzel kişinin siciline kayıtlı bulunduğu idareden (Dernekler Müdürlüğünden, Ticaret veya Sanayi Odasından,
Ticaret Sicili Müdürlüğünden, İdare merkezinin bulunduğu yer mahkemesinden veya ilgili makamdan) ihalenin
yapıldığı yıl içinde alınmış tüzel kişinin siciline kayıtlı olduğuna dair belge,
2- Noter tasdikli imza sirküsü (asıl), (Dernekler için ihaleye katılmak üzere yetkilendirdiği kişiyi belirten karar 
defterinin ilgili sayfasının noter tasdikli sureti ve yetkilinin Noter tasdikli imza beyannamesi) 
3- Geçici teminat mektubu (süresiz) veya makbuzu, şartname bedeli makbuzu
4- Temsil durumunda Noter tasdikli vekâletname ve vekâlet edene ait imza beyannamesi,
5- Ortak girişim olması halinde Noter tasdikli Ortak Girişim Beyannamesi.
6- Belediyeye herhangi bir borcu olmadığına dair Mali Hizmetler Müdürlüğünden (Belediye Veznesi) 
alınmış belge 
C) ORTAK GİRİŞİMLERDEN: 
Ortak girişimi oluşturan gerçek veya tüzel kişilerin her biri için, bu maddedeki (A) veya (B) bentlerinde belirtilen
belgeler istenecektir.

M2
BİRİM 
FİYATI/M2

MUHAMMEN
BEDEL

GEÇİCİ
TEMİNAT

İHALE
TARİHİ

İHALE
SAATİ

UCRETLERIMIZI 

Kurtuluş birliğimizdedir
Mücadeleyi tüm engellere rağ-
men yükseltmeye çalıştıklarını
ifade eden Serdaroğlu, "53 yıl
önce de 53 yıl sonra da kurtuluş,
birliğimizdedir. Kurtuluş, ortak
mücadelededir. Kurtuluş elleri-
mizdedir. Emek mücadelesinin
bugüne kadar DİSK’i yürütme
alanı içerisinde sırtlandığı bütün
zorlukları göğüsleyerek buraya
gelen DİSK’in değerli üyeleri,
sevgili kardeşler, bugüne kadar
işçilerin kendi elleriyle kurduğu,
büyüttüğü, savunduğu, bize

emanet edilen DİSK çatısı al-
tında bir araya gelmeye ve bir
arada olmak için ortak mücade-
leye devam edeceğiz. Diyoruz ki
kurtuluş yok tek başına ya hep
beraber ya hiçbirimiz" dedi.

Mücadele etmekten
vazgeçmeyiz!
Sendikalaştıkları için işten atılan Pekintaş işçilerine,
15-16 Haziran eylemlerinin 53'üncü yıl EMEP İs-
tanbul Milletvekili Bayhan'dan dayanışma ziyareti
yapıldı. Bayhan, “Buradaki işçiler mücadeleden
vazgeçmiyor, biz de onurlu siyasetçiler olarak asla
mücadeleden vazgeçmeyeceğiz” diye konuştu

15-16 Haziran Eylem-
leri'nin 53. yıl dönü-
münde sendikalaştıkları

için işten atılan Düzce’deki Pekin-
taş işçilerini ziyaret eden EMEP
Genel Başkan Yardımcısı ve İstan-
bul Milletvekili İskender Bayhan
“15-16 Haziran’ın öğrettiklerini
bugün emekçilerin devam ettirmesi
çok önemli” dedi. Bayhan işçilerin
sorunlarını Meclise taşıyacağını
söyledi. Düzce’de bulunan Alu-
form Pekintaş’ta çalışan işçiler
2022’nin eylül ayında sendikalaşma
girişimi başlattı. Patron, Türk Me-
tal’de örgütlenen işçilerin sendika-
laşma girişimini haber alınca işten
atmalara başladı. İşsizlik ödeneği
ve alacaklarını isteyen işçilerin
eylem yapması Düzce Valiliği tara-
fından yasaklandı. Haklarını talep
eden işçiler, yasağı deldikleri gerek-
çesiyle önce gözaltına alındı, sonra

savcılığa çıkarıldı. Savcılık işçiler
hakkında adli kontrol talebinde bu-
lunurken, mahkeme bu talebi red-
dederek işçileri serbest bıraktı.
İşçilere eylem yapmaları duru-
munda Valilik tarafından idari para
cezasına çarptırılacakları söylendi.
Son olarak patron işçilere manevi
tazminat davası açtı.

Başımıza gelmeyen kalmadı

EMEP Genel Başkan Yardımcısı ve
İstanbul Milletvekili İskender Bay-
han sendika hakları için direnişe
geçen işçileri ziyaret etti. Yaşadık-
ları süreci anlatan işçiler, “Anayasal
hakkımızı kullanmaya kalktık, başı-
mıza gelmeyen kalmadı. 9 ayda 2
mahkeme gördük. Patronun avu-
katları sistemi bildikleri için sürekli
erteletiyorlar. Biz fabrika önüne gi-
demiyoruz, yasaklandı, para cezası
geldi. Sendikayı Pekintaş’a bağlı 4

firmaya da sokmadılar, bizi sendi-
kalı saymıyorlar” dedi.

İşçiler mücadele ederek
kazandı

İskender Bayhan da Pekintaş işçile-
rinin mücadelesinin, başta örgüt-
lenme ve sendikalaşma olmak
üzere hak alma mücadelesi kapsa-
mında ülkedeki tüm işçiler için
önemli olduğunu ifade etti. Pekin-
taş işçilerin mücadelesinin 15-16
Haziran Direnişi’nin 53. yıl dönü-
müne denk geldiğini hatırlatan
Bayhan, “53 yıl önceki direniş Tür-
kiye işçi sınıfının mücadele tarihine
altın harflerle yazılmış miras. Bu
mirasın öğrettiklerini bugün emek-
çilerin devam ettirmesi çok önemli.
O zaman da işçilerin mücadele-
sinde öne çıkan nokta sendikal
haklardı” dedi. HABER
MERKEZİ

Yeni haklar için mücadele 
Patronların işçileri yıldırmak için çokça
ayak oyunu girişimleri olacağını söyle-
yen Bayhan, “İşçilerin bunlara teslim
olmamaları, diğer işçileri de kazanmak
için çaba sarf etmeleri gerekir. Evet
sendika hakkı Anayasada yer alan bir

hak. İşçiler bu hakkı Anayasaya müca-
dele ederek yazdırdılar. Ama bugün bu
hakkı kullandırtmıyorlar. Sınıf kardeşle-
rinizin mücadelesiyle kazanılan bu hak-
ları korumak ve yenilerini kazanmak
da mücadeleyle olacak” dedi.

Arnavutköy Belediyesi, sürdürülebilir ve güçlü bir yaşamı desteklemek
amacıyla hizmete açtığı El Emeği Çarşısı’nı online platforma taşıdı
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İBB, Londra’dan İstanbul’a getirilen Fatih Sultan Mehmet madalyonunu Panorama 1453 Tarih Müzesi’nde sergilenmeye başladı. Burada gazetecilerin
sorularını cevaplayan Ekrem İmamoğlu, Kılıçdaroğlu ile yaptığı görüşmeyi anlattı. “Eelbette seçimi kaybettik. İki kere iki, dört” diyen İmamoğlu, 
görüşmede Kemal Kılıçdaroğlu'na değişim konusunda taleplerini ilettiğini söyledi. İmamoğlu görüşmeyi, “Çok makul, çok güzel” olarak değerlendirdi

istanBul Büyükşehir Belediyesi
(İBB), Ocak 2023’te teslim alına-
rak Londra’dan İstanbul’a getiri-

len Fatih Sultan Mehmet madalyonunu
Panorama 1453 Tarih Müzesi’nde sergilen-
meye başladı. Fatih Sultan Mehmet'in 542
yıl önce poz vererek hazırlattığı Costanzo
da Ferrara ürünü madalyon İBB Başkanı
Ekrem İmamoğlu’nun katılımıyla ziyarete
açıldı. İBB Genel Sekreter Yardımcısı Mahir
Polat ile Kültür A.Ş. Genel Müdürü Murat
Abbas’tan madalyon ve sergileneceği Pano-
rama 1453 Tarih Müzesi’yle ilgili bilgi alan
İmamoğlu, “Aynen Fatih Sultan Mehmet'in
portresiyle ilgili sürecin işlediği şekliyle, ma-
dalyon konusunda da bir müzayede olduğu
bilgisini bana Mahir Bey ulaştırır ulaştır-
maz, ‘Mutlaka onu da İstanbul'a kazandır-
mamız gerekir’ demiştim. Süreç sonuçlandı
ve madalyonu İstanbul'a, sahibinin evine
getirmiş olduk” dedi. “Biz, şu anda bu şeh-
rin sahibiyiz, emanetçileriyiz” diyen İma-
moğlu, “Dolayısıyla, bize ait olan bu ruhu,
nerede olursa olsun yakalamak, onu hisset-
mek, hatta onun gereğini yerine getirmek,
bu topraklara olan sorumluluğumuzun esas
çıkış noktasıdır” şeklinde konuştu.

Görüşmemiz çok doğal

İmamoğlu, gazetecilerin gündeme ilişkin
sorularını da açılış öncesinde yanıtladı.
İmamoğlu, Kemal Kılıçdaroğlu ile Anka-
ra'da yapılan görüşmeyi sorması üzerine,
“Benim Sayın Genel Başkanımızla konuş-
mam kadar, buluşmam kadar doğal bir şey
yok. Elbette ki basının ve toplumun buna
yoğun ilgisini anlıyorum. Kolay bir zaman
diliminde değiliz. Ülkemizin birçok konusu
ve sorunu var. Yani bir seçimle beraber, her
sorunun çözüme kavuştuğunu kimse iddia
edemez. Evet, seçimi kazanan bir iktidar
var. Seçilen bir Cumhurbaşkanımız var. Ve
onlar, ülkenin sorunlarına çözüm bulmak
için çok çalışmalılar ve çalışacaklar. İçten-
likle ve yürekten söylüyorum ki; bu hükü-
mette görev alan herkesin memleketimizin
iyiliği, memleketimizin adaleti… Boş yere
hapiste yatan, işte benim de İstanbul Bü-
yükşehir Belediyesi'nde çalışma arkadaşım

Tayfun Kahraman var. Ya da milletvekili se-
çilip Meclis’e gidemeyen Can Atalay var.
Başta adaletsizlik olmak üzere ya da an-
lamsız mahkemelerle uğraşan Ekrem İma-
moğlu var. Her konu gündeme gelse, bir
şey gündeme gelse tırnak içinde ‘Ahmak da-
vası ne olacak’ diye tartışılan bir Ekrem
İmamoğlu var. Mesela adaletle ilgili bütün
bu sorunların çözüme kavuşması” açıkla-
masını yaptı. 

Seçimi kaybettik!

“Elbette ki seçimi kaybettik. İki kere iki,
dört” diyen İmamoğlu, “Dolayısıyla, Millet
İttifakı olarak, başta Genel Başkanımız,
Cumhurbaşkanı adayımız Sayın Kemal Kı-
lıçdaroğlu olmak üzere. Bunun içinde en
önde tabii ki orada 6 parti var. Onun lideri
var, yöneticileri var. Ama aynı zamanda biz
varız. Etkin belediye başkanları var. Her bi-
rimiz, şapkamızı önümüze koyacağız. Otu-
racağız, düşüneceğiz. Ortak akılla, doğru
kararlar alacağız. Bu doğru kararları alma-
nın içerisinde en önemli aktör, en önemli
kurum, Cumhuriyet Halk Partisi'dir. Cum-
huriyet Halk Partisi, ittifaka liderlik ettiği

gibi, bugün de değişime ve dönüşüme lider-
lik etmek, öncü hareketleri, hamleleri yap-
mak zorundadır. Bunun da adresi
Cumhuriyet Halk Partisi olduğuna göre, o
adresin ana noktası da elbette ki benim çok
kıymetli Genel Başkanım Sayın Kemal Kı-
lıçdaroğlu’dur. O bakımdan, seçimin ilk gü-
nünden itibaren ama telefonla ama
yazışarak ama baş başa konuşarak defa-
larca sohbetimiz, paylaşımlarımız oldu.
Çarşamba günkü buluşmada, elbette ki
yine benim kendilerine birtakım hatırlatma-
larım, önerilerim ve yazılarım doğrultusun-
daki talebimden ötürü bir araya geldik.
Düşüncelerimi, değişim yönündeki para-
metrelerin neler olması noktasındaki aşa-
maları, yine kendisiyle paylaştım. Çok
makul, çok güzel, çok değerli, hatta pozitif
anlamda uzlaşı sonucuyla toparlanan bir
buluşmayı yaptık kendileriyle. Tabii ki
bunun bir zaman dilimi vardır. Benim bu
sohbetten aktarabileceğim, değişim ve dö-
nüşüm adına aktarabileceklerim şimdilik
bu kadar” ifadelerini kullandı. 

Bu kadarı yeterli değil

Kemal Kılıçdaroğlu'nun attığı adımları
takip ettiğini dile getireen İmamoğlu, “Ama
değişim ve dönüşümün içeriği oldukça ge-
niştir. Süreci oldukça kıymetlidir. Ele alın-
ması gereken ve kamuoyuna hissettirilmesi
gereken tarafları oldukça fazladır. Şu anda
yapılan hamlelerin toplum için yeterli gel-
mediğini biliyoruz. Bu yeterli gelmeyen,
ama yeterli olması için yapılması gereken-
lerle ilgili tüm fikirlerimi, süreçleri kendisiyle
paylaştım. Kurumsal olarak, yaklaşık 15
yıldır Cumhuriyet Halk Partisinin bir üyesi,
bir ferdi olarak, hiçbir zaman parti içindeki
meseleleri ve süreçleri, bu seviyenin daha
ötesinde paylaşmadım. Paylaşmayı da
doğru bulmam. Ama tabii ki bu bahsettiği-
miz meselelerin içerisinde kamuoyunun bil-
mek zorunda olduğu, bilmesi gereken
kısımları da var. O kısımlarıyla ilgili ve nasıl
olması gerektiği konusunda Genel Başkanı-
mızın umuyorum ki bayram öncesi yapa-
bileceği bazı aktarımlar sonrasında,
belki farklı bir ortam, farklı bir bu-

luşma ya da bireysel olarak benim de ka-
muoyunu bilgilendireceğim tarafları olabi-
lecektir. Bunu zaman gösterecek. Şimdilik
Sayın Genel Başkanımla çok saygın, çok
özenli ve çok değerli buluşmalarımızı so-
nuçlandırdık” dedi. HABER MERKEZİ

H avaların ısınması ile birlikte
deniz sezonu açıldı. 2021 yılında
Marmara Denizi'nde ortaya

çıkan kirlilik, müsilaj sorununu da berabe-
rinde getirmişti. İşte bu gelişmelerden
sonra şimdi Marmara'da denize giren va-
tandaşlarda, denizin temizliği konusunda
kuşkular oluştu. Öte yandan, Burgaza-
da'da iskele ve restoranların da yer aldığı
sahilde, deniz yüzeyinde ortaya çıkan kah-
verengi yosun birikintileri ile biriken çöpler
ve su yüzeyindeki yağ benzeri yapı, kirli bir
görünüm oluşturdu. Çevre sakinleri ve
esnaf da sahildeki kirlilikten rahatsız ol-
duklarını belirtti. İBB'ye bağlı ekiplerin,
yosun birikintilerinin bir kısmını ağ yardı-
mıyla topladığı görüldü.

Çok kirli bir denizdir

İstanbul Üniversitesi Deniz Bilimleri ve İş-
letmeciliği Enstitüsü Müdürü Prof. Dr.
Cem Gazioğlu, "Marmara Denizi öze-
linde çok kirli bir denizdir. Yani özellikle
körfezler kısmı insan etkisi altında kaldığı
için kirli bir deniz olarak kabul edebiliriz.
Ama genel olarak baktığınızda bu yargıya
varırız. Ama özel olarak baktığınızda tabii
ki insan rekreasyon imkanları sağlayan
bölgeleri de var. Bunu kirli deniz deyip
insan kullanımından uzaklaştırmanın bir
anlamı yok ama özelinde bütün ortalama-
ları yüksek bir deniz, kirlilik açısından.
Ama bazı bölgeleri de insanların fayda-
lanmasına açık olmaya devam edecektir.
Şimdi öncelikli olarak bu mavi bayrak kri-
terleri üzerinden konuşabiliriz. Biliyorsu-
nuz Türkiye bu sene dünyada üçüncü en
fazla mavi bayrağa sahip ülke oldu. Mar-
mara'da da mavi bayrak sahibi olan işlet-
meler, bölgeler, belediyeler varsa burada

insanlar rahatlıkla faydalanabilirler.
Bunun dışında İstanbul'a yakın bölgelerde
biliyoruz ki bazı sahil kesimleri ciddi ted-
birler almak suretiyle insanların kullanı-
mına imkanlar sağladılar. Onlardan
faydalanabilirler. Ama lokal olarak izin
vermek, çok da doğru olacağını düşün-
müyorum. Çünkü bu kirlilik bölgeleri de
zaman içerisinde değişebiliyor" dedi.

Büyük bir nüfus var

Prof. Dr. Cem Gazioğlu, "Marmara'nın
etrafında büyük bir nüfus var. Bu nüfus
çok üretken bir nüfus, yani Türkiye'nin üs-
tünde üretkenlikte olan, etrafı bir sürü sa-
nayi tesisi ile çevrili olan deniz ulaşımına
açık bir denizden bahsediyoruz. Yıllardır

yoğun kirlilik baskısı altında. Bunun bili-
yorsunuz geçen sene müsilajdan sonra
Marmara bir koruma bölgesi ilan edildi
Çevre Şehircilik ve İklim Değişikliği Ba-
kanlığı tarafından. Ciddi tedbirler alındı.
Bu tedbirlerin artırılarak sürdürülmesi
lazım, merkezi hükümet tarafından ve
yerel idareler tarafından bu tedbirlerin
harfiyen yerine getirilmesi lazım, yani
şimdi merkezi hükümet bir karar alıyor, bu
kararın yerele de intikal ettirmesi lazım.
Yerelde de bunların takip edilmesi lazım.
Arıtma tesislerinin daha iyi çalıştırılması
lazım. Oradaki temel sıkıntı şu. Arıtma
tesisleri çok ciddi enerji çeken yapılar.
Çevre Bakanlığı oraya ciddi enerji desteği
de sağlıyor ama bazı alanlarda bu yetersiz

kalabiliyor. Bunun biraz daha sıkılaştırılıp
yoğun bir şekilde talep edilmesi lazım”
şeklinde konuştu.

Değişmemiz gerekiyor

Gazioğlu, "Tabii şimdi şöyle de bir gerçek-
lik var. Müsilajın o geçen senelerdeki gibi
masif kitlesi ortadan kalktığı için hani in-
sanlar bazı şeylerin iyileştiğini düşünebilir-
ler. Oysa Marmara'da emin olun ciddi bir
kirlilik sıkıntısı var genel olarak. Marmara
Denizi'mizin ortalaması kirlilik açısından
sıkıntılı ve yer yer oksijen bakımından sı-
kıntıya sahip bir denizimiz. O yüzden
bunu iyileştirecek faaliyetleri sürekli bir şe-
kilde devam ettirmemiz lazım. Yani 1 yıl
yaptık bitti değil. Yani bunu 10 yıllara, 20
yıllara yayılan bir politikayla yapmamız
lazım. Geçen sene başladığımızı düşünü-
yoruz. Bu konuda ciddi ön alındı ve
bunun geliştirileceğini de biliyoruz, gelişti-
riliyor çünkü. Eski üretim mantığıyla
devam etmemiz söz konusu değil. Dünya
da değişiyor. Bizim de değişmemiz gereki-
yor. Sanayicilerimizin de buna ayak uy-
durması gerekiyor. Ne yazık ki artık tek
gerçek üretim değil. Çevreye duyarlı üre-
tim kısmına geçmek gerekiyor. Tabii şimdi
işletmeler hani kendilerine daha fazla bir
talep olmasını istiyorlarsa gerekli tedbirleri
almaları gerekiyor. Bu konuda herkesin
üstüne düşen görevler var. O görevleri bu
anlamda yerine getirmeleri gerekiyor. Tabii
bu sadece işletme bazında değil, bireysel
anlamda yapılması gereken faaliyetler var.
Yani her bireyin çevreye duyarlı bir şekilde
bu hizmetlerden faydalanması gerekiyor.
Yani bireyden başlayarak toplumun gene-
line bir akış söz konusu olmalı" dedi.
DHA

Taleplerimi anlattım!

Risk analizi
yapılıyor
Beşiktaş Belediyesi, İstanbul’da bekle-
nen olası depreme karşı ilçe genelindeki
tüm yapıların deprem risk analizine
başladı. Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza
Akpolat da çalışmaları yakından takip
ederek, “Beşiktaş’ımızı olası afetlere
karşı güçlendireceğiz’’ dedi

Beşiktaş Belediyesi’ne bağlı Beşiktaş İmar
A.Ş. ekipleri Beşiktaş’taki yapı stokunun
deprem risk analizine başladı. Ekipler, Orta-

köy ve Mecidiye Mahallesinde bulunan yapılarda risk
tespiti yaparak vatandaşları yaptıkları işlemler hak-
kında bilgilendirdi. Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Ak-
polat çalışmaları yakından takip ederek, “Bugün
sizlerle Beşiktaş'ımızın geleceği için önemli bir adımı
paylaşmak istiyorum. Beşiktaş İmar A.Ş. ile birlikte,
kentimizdeki tüm yapıların deprem risk analizine baş-
ladık. İnşaat mühendisi, mimar ve teknik yardımcıdan
oluşan 20 ekibimiz, 16 bin yapı stokunun tamamında
çalışmalara başladı. Bu kapsamlı çalışma ile Beşik-
taş'ımızı olası afetlere karşı güçlendireceğiz. Deprem
gibi doğal afetlerin ülkemizde sıkça yaşandığı bir ger-
çek. 4 ay önce yaşadığımız Kahramanmaraş merkezli
11 ili etkileyen depremlerin ardından bu konunun ne
kadar önemli olduğunu bir kez daha gördük. Bu ne-
denle, Beşiktaş olarak bizler de bu gerçeği göz önünde
bulundurarak, kentimizdeki yapılarımızın güvenliğini
sağlamak için çalışıyoruz. Bu çalışmalar, Beşiktaş'ımı-
zın geleceği için son derece önemli” dedi. 
Geleceği düşünüyoruz

“Çalışmalarımızın amacı, kentimizdeki yapıların dep-
reme karşı dayanıklılık seviyesini tespit etmek ve gerekli
güçlendirme çalışmalarını yaparak, Beşiktaş'ımızı olası
afetlere karşı korumak” diyen Akpolat, “Kentimiz için
yaptığımız bu yatırımla sadece bugünü değil, geleceği
de düşünerek, ilçemizi daha güvenli bir yer haline ge-
tirmeyi hedefliyoruz. Bu nedenle, tüm Beşiktaşlıların
bu çalışmalara destek olmasını ve bu konuda duyarlı
olmasını istiyorum. Halkımızın güvenliği ve refahı için
elimizden gelenin en iyisini yapacağız. Sizlerin desteği
ve katkılarıyla daha da güçlenerek, Beşiktaş'ımızı daha
yaşanabilir bir kent haline getirmeye devam edeceğiz”
ifadelerini kullandı. DHA

Çözüm platformu Şikayetvar vize işlemleri
ve aracılık firmalarıyla ilgili son verileri pay-
laştı. Açıklamaya göre platforma 2023’ün ilk

5 ayında toplam 3 bin 67 şikayet ulaştı. Geçen yılın
aynı dönemiyle kıyaslandığında şikayetler, bu yıl yüzde
197 arttı. Büyükelçilik ve konsolosluk şikayetlerinde ise
bu oran yüzde 181 oldu. Öte yandan vize ve aracılık
firmalarıyla ilgili 2021 ve 2022’nin ilk 5 aylık dönemi kı-
yaslandığında şikayetlerin yüzde 752 artmış olduğu
gözlemleniyor.  En çok şikayetin geldiği büyükelçilik ise
Almanya olarak kaydedildi. Mayıs ayı 830 şikayetle tü-
keticilerin konuyla ilgili en çok şikayette bulunduğu ay
olarak kaydedildi. Randevu tarihlerinin uzunluğu, vize
aracılık firmalarının eksik ve kusurlu hizmet sunması,
aracı firmalarla iletişim kuramama, yapılan sözleşmeye
uymama, haksız tahsilat ve para iadesinin gerçekleş-
memesi en çok şikayet
edilen konular arasında
yer aldı. Büyükelçilik ve
konsoloslukların haksız
yere verdikleri iddia edi-
len vize retleri ise en çok
dile getirilen konular ara-
sında yer aldı.
Bu insanlar ırkçıdır!

Vize işlemleriyle ilgili Şi-
kayetvar’a ulaşan bazı şikayetlerse şöyle sıralandı; “10
Şubat 2023'te Almanya Konsolosluğundan aile birle-
şimi vize başvurusu talebinde bulundum. 4 ayı geçme-
sine rağmen hala atama bekliyorum. Aracı firma ile
iletişime geçtiğimde atamanın 6-7 aya uzayabileceğini
söyledi. Zaten vize işlemleri ve sonuçlanması da uzun
zaman alıyor ve aylardır eşimle ayrı yaşıyoruz. Lütfen
randevu atamaları yapılsın. Hem sosyal hem psikolojik
hem maddi açıdan çok yıpratıcı bir süreç.” Başka bir
şikayetçi de “Polonya konsolosluğu çalışma belgem
tam olmasına rağmen vize başvurumu reddetti. Ney-
miş çalışma davetiyem inandırıcı değilmiş. Bu, Türk-
lere karşı ayrımcılık ve ırkçılıktır. Türkler'in gelmesini
istemiyorlar ama kendi halkları Türkiye'ye rahatlıkla gi-
riyor. Bu insanlar ırkçıdır” dedi. DHA

MARMARA ICIN 
BUYUK TEHLIKE!
Havaların ısınmasıyla yüzmek için denize girenler kirlilik endişesi yaşarken uzmanlar Marmara Denizi ile ilgili uyarıda bulundu.
Burgazada sahilinde, deniz yüzeyinde ortaya çıkan yosun birikintileri, yosunların üzerinde biriken çöpler ve deniz yüzeyindeki
yağ benzeri doku kirli bir görünüm oluşturdu. Prof. Dr. Cem Gazioğlu, "Marmara yıllardır yoğun kirlilik baskısı altında" dedi

İşinize geleni 
yazıyorsunuz
İmamoğlu, “Bu aşamadan sonra, umuyo-
rum ülkemizin önünü açacak, muhalefe-
tin yeniden güçlenmesini sağlayacak,
Cumhuriyet Halk Partisi'nin daha güçlü
bir şekilde süreci tasarlayacağı, yerel yö-
netime, yerel yönetim seçimlerine, yerel
seçimlere dönük en güçlü şekilde, sa-
dece İstanbul değil, Türkiye'nin her sat-
hında en güçlü ve en iddialı şekilde
girmesini sağlayacak, sadece Cumhuri-
yet Halk Partisi değil, ittifakın mutabaka-
tıyla daha farklı, aynen 2019’da ortaya
koyduğumuz gibi ve başarılı olduğumuz 4
yılın sonrasında ve 5’inci yıla giderken,
yine daha yenilenmiş, daha felsefesi
güçlü bir yerel yönetim anlayışını ortaya
koyacak ve hatta daha sonrasında da ül-
kemizi 21. yüzyıla hazırlayan bu ülkedeki
her katmanın hakları, hukuku, hürriyeti
ama etnik ama inancıyla elde ettiği ve
kendisini bu memleketin sahibi hissettiği,
86 milyon insanın kendisini bu memleke-
tin eşit hissedarı hissettiği, hiçbir ayrım-
cılığı hissetmediği, ‘Ben çalışırsam, hak
ettiğimi alırım, hak ettiğim olur’ diyebil-
diği, gençlerin bu ülkede hayallerini
güçlü şekilde kurabildiği bir ülkeyi var
etme konusundaki ortak mücadelemizi
güçlendirerek devam ederiz diye düşünü-
yorum. Cevap uzun oldu ama kısa bir ce-
vabı yok bu işin. İyi anlaşılması için, bu
şekilde uzun cevap verdim. Kusura bak-
mayın. Basın uzun cevapları sevmiyor
ama nasılsa içinden cımbızla çekip, işi-
nize geleni yazıyorsunuz” diye konuştu. 

Vize şikayetleri
yüzde 181 arttı
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İ SİFED Başkanı Muammer
Ömeroğlu ile Türkiye'nin
ekonomik gidişatına ilişkin

önemli bir sohbet gerçekleştir-
dik. Ülkedeki ekonomik hare-
ketleri değerlendiren
Ömeroğlu, Maliye Bakanlığı'na
getirilen Mehmet Şimşek'in de

güven veren bir isim olduğunu söyledi.
Şimşek ve ekibinin ekonomiye katkı verece-
ğini ve yatırımcılara güven verdiğini anlatan
Ömeroğlu, uzun vadede Türkiye'nin ekono-
mik anlamda ciddi bir iyileştirme gösterebi-
leceğini ifade etti. 

Kabine değişikliğinde, Maliye Bakanlı-
ğı’nın Mehmet Şimşek ve yeni atanan
Merkez Bankası’nın başkanını nasıl değer-
lendiriyorsunuz. Ekonomiye getirisi ve 
götürüsü ne olur?

’Her ikisinin de iş insanları olarak bakış açı-
mız oldukça olumlu çünkü piyasaya bir kere
iş insanları açısından baktığımız zaman pi-
yasalara Avrupa’yla, dünyayla bütünleşe-
ceği anlamını taşıyor artık. Bu iki insanın
gelmesi daha radikal gerçekçi çözümlerle
Türkiye’nin de yönetileceği anlamını taşıyor.
Bu iki insanın özellikle Mehmet Şimşek’in
başkalarının sözü ile iş yapacağını düşün-
müyorum. Dolayısıyla Türkiye’de, piyasada
önümüzü görme açısından bu insanlara
daha çok güveniyoruz.  Yarınımızın ne ola-
cağını düşünmeyeceğiz en azından bu yıl
bittikten sonra daha tedbirli ve yatırım yapı-
labilir bir ülke göreceğimizi gösteriyor. 

28 Mayıs seçimlerinden sonra doların yük-
selişi, zamların gelişi, dövizin yükselişi pat-
ronlar dünyasına nasıl yansıdı.
Önümüzdeki dönemler için ön görünüz
nedir, doların yükselişi devam edecek mi?
Zaten baskılanan döviz kurunun artmasını

bekliyorduk dolayısıyla beklediğimiz yere
doğru geliyor. Biraz daha artması gerekti-
ğini düşünüyoruz çünkü ihracatçıların
önünde çok büyük engel, döviz kurunun ol-
ması gerektiği yerde olmaması. Şu anda ih-
racatımızın da önünü açacağını ve  iş
insanlarının fiyat verebilmek için Avrupa’da
fiyat tutturabilmek adına daha doğru bir
kura doğru yaklaşıyoruz. Bu aslında olması
gereken ve güzel bir durum, kötü bir durum
olarak algılamamak lazım. Piyasa şartlarına
uyan bir döviz kuruyla sürekli çalışmamız
gerektiğini düşünüyoruz. İthalatın da
önünde en azından yüksek kur bir miktar
engel olacaktır. Düşük kur ithalatı her
zaman kazandırdığı için içerideki üretimi de
baskılıyor dolayısıyla ithalat ve ihracat ara-
sındaki dengelerin sürekli açılmasına ve en-
flasyona sebebiyet veren kurla karşı karşıya.
Şu anda artması hatta bir miktar daha art-
masını zarar olarak görmüyoruz. Ülke eko-
nomisi için oldukça yararlı olacaktır. 

Bunu ithalat noktasında mı, ihracat nokta-
sında mı söylüyorsunuz. Doların artması
sizce ekonomimiz noktasında bir 
gerileme olur mu? 
Dövizin artması, normal seyrine gelmesi
bizim için önemli çünkü yurt dışına özellikle
Avrupa’ya fiyat verirken fiyatı tutturamıyor-
duk. Çünkü TL bazındaki maaliyetlerimiz
çok fazla artmıştı dövizin baskılanması se-
bebiyle Uzak doğuyla birçok ürünümüz,
aynı ürünleri üretiyoruz. Uzak doğudaki fir-
malar bizden çok daha düşük fiyatlarla mal
veriyordu Avrupa’ya en yakın yapmış oldu-
ğumuz ihracat Avrupa yakın coğrafya dola-
yısıyla çok fazla Pazar kaybetmiştik. Şu
anda tekrar bu pazardan geri almaya başla-
yacağımıza inanıyorum düşük kur her
zaman için ihracatçının önünde bir 
engeldir. Mümkün mertebe daha stabil 
bir artış bekliyoruz. 

Ekonomi de sürekli bir dalgalanma var,
seçim öncesi seçim sonrası yani stabil bir
noktada durmuyor. Bunu neye bağlıyorsu-
nuz. Bir de cari açığın çok fazla olduğu söy-
leniyor. Bu cari açık nasıl kapanacak?

Türkiye üretim gücünü uzun bir süredir
kaybetti. Döviz kurunun düşük tutulması
tamamen yatırımlarımızı engelliyor. Faizin
aşırı yüksek olması yatırım yapılmasının en-
gelliyor. Bugün köylerde bile insanlarımız
tarım yapamaz hale geldi, hayvancılık tama-
men bitti. Bunları Türkiye’de yapamazsanız
sürekli ithal etmek durumunda kalırsınız.
İthal ettiğiniz sürece de sanayinin büyümesi
mümkün değil. Gelir seviyesi düşen bir
halka mal satamazsınız, gelir seviyesinin
arttırılması gerekiyor. Bunun da tek şartı
üretim yaparak arttırabilirsiniz. Üretimi ol-
mayan bir ülkede daima cari açık verecektir,
o açıkta her zaman kalkınmadaki en büyük
engelimiz. Cari açığı kapatabilmenin en
büyük yolu üretim yapabilmek ama bunu
nasıl yapacağız Türkiye’de hiçbir ham-
madde yok. Bazılarının da Türkiye’nin de
hammadde üretebilir hale gelmesi gerekiyor.
Burada da sanayicilerin yapamayacağı
hammaddeler var, çok büyük yatırım gerek-
tiren maddeler bunların bir kısmın gerekirse
devlet eli ile yapılması gerekiyor. ‘’

Sanayimizde üretim ne noktada, kalıcı bir
üretimi başarabildik mi. Yoksa gerileme mi
var, nasıl değerlendiriyorsunuz sanayimiz-
deki üretimi. Üretimde arttırıma 
gidebiliyor muyuz?
Sanayide üretimimiz sürekli artıyor fakat
önemli olan katma değerli olan üretimler
yapabilmek, sanayicimiz para kazanama-
dığı için dolayısıyla yeni yatırımlar yap-
makta geri kalıyoruz. Teknolojiye ayak
uydurabilmenin tek şartı katma değerli ürün

üretebilmek ancak Türkiye’de ne yazık ki bir
ön görememezlik var. Önümüzü göremedi-
ğimiz için yatırım yapamıyoruz, yatırım ya-
pamayınca da katma değerli ürünler
çıkmıyor. Devletin de birçok şeye destek ol-
ması lazım.

Yani bu noktada sanayiciler olarak yeni
kabinede ve yeni hükümette neler 
bekliyorsunuz?
Yeni kabineden bir kere çok mutluyuz açık-
çası ancak bir miktar en azından bu yılı bir
güven endeksi olarak bekleyeceğimizi düşü-
nüyorum. Yani sene sonuna kadar yatırım-
ların yine çok zayıf olacağını düşünüyorum.
Kabinenin devam etmesi halinde bundan
sonraki yatırımların özellikle faizinde belli
bir yerde tutunduktan sonra ön görülebilir-
liği artarsa bundan sonra hem yatırım yapa-
bilecek hale geleceğiz hem de güven
ortamının artmasın ile yurt dışından gelecek
olan yatırımların özellikle para girmesiyle
ülkeye ülkenin sanayisi gittikçe gelişecektir.

Son olarak Marmara bölgesindeki sanayici-
ler için ne söylemek istersiniz?
Marmara bölgesindeki sanayicilerin en
büyük problemi; arazi problemleri, inşaat
problemleri ve yakın zamanda beklenen
deprem problemleri. İstanbul’dan Marma-
ra’dan uzaklaşabilecek olan sektörleri en
kısa zamanda uzaklaşmaları özellikle tek
katlı binalarda üretim yapmalar gerekiyor. 

Yani burada Anadolu’ya açılmadan mı 
bahsediyorsunuz?
’Evet, buradan İstanbul Marmara dışına ta-

şınmaları gerektiğini söylüyorum. Yapabilen
firmaların bir an önce gitmesi yakın gele-
cekte oralarda arazilerin artacağını şimdi-
den düşünmeleri gerektiğini söylemek
istiyorum. Mümkün mertebe hızlı hareket
edilmeli, bu kat kat olan fabrikalardan kur-
tulmaları gerektiğini düşünüyorum.

BARIŞ KIŞ

SÖYLEŞİ

Bir sanayici olarak dövize mi yatırım
yapılması gerektiğini düşünüyorsunuz,

yoksa sanayiye, üretime mi?
Dövize yatırım yapmak her zaman za-
rardır dışarıdan baktığımız gibi görün-
müyor. Mal, arsa, demir, bakır, cevher
ve her türlü şey dövizden çok daha fazla
artar. Dolayısıyla üretim yaptığınız
zaman elinizdeki hammadde ve döviz
bazında artar. Çok daha karlıdır üretim
yapmak, dövize yatırım yapmak çok
karlı değildir. TL ve döviz dışındaki her
şeye yatırım yapabilirsiniz.
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Mehmet Şimşek
güven veren bir isim
İstanbul Sanayicileri ve İş İnsanları Dernekleri Federasyonu (İSİFED) Başkanı Muammer
Ömeroğlu, ekonominin gündemine ilişkin Damga'ya konuştu. Maliye Bakanı Mehmet Şim-
şek'in iş dünyası içinde güven bir isim olduğunu anlatan Ömeroğlu, “Türkiye’de, piyasada
önümüzü görme açısından Şimşek ve beraberindeki insanlara çok güveniyoruz” dedi
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A yrıcalıklar Komitesi, Johnson'ın,
Başbakanlık Ofisi 10 Numa-
ra'da 2020-2021 döneminde

düzenlenen partilere katılmasıyla ilgili
yürütülen soruşturmanın sonuçlarını
açıkladı. Johnson'ın, bilerek ve isteyerek
milletvekillerini ve Komiteyi yanılttığı
sonucuna ulaşan Ayrıcalıklar Komitesi,
bunun birkaç kez tekrar ettiğini belirtti.
Komite, Johnson'ı, geçen hafta katıldığı
oturumlarda milletvekillerini yanıltarak
"demokratik süreci baltalamak ve Ko-
miteyi aşağılamakla" da suçladı."Aşağı-
lama, çok ciddiydi çünkü hükümetin en
yetkili üyesi Başbakan tarafından ya-
pıldı." açıklamasının yer aldığı Komite
raporunda, Johnson'a yaptırım tavsiye-
leri sıralandı. Komite, milletvekilliğin-
den 10 Haziran'da istifa eden
Johnson'a, eski milletvekillerinin parla-
mentoya girişte kullandığı kartın veril-

memesi önerisinde bulundu.

Tartışılan 10 Numara partileri

İngiltere'de polis, 2020 ve 2021'de Kovid-
19 kısıtlamalarının ihlal edildiği öne sü-
rülen 12 olayla ilgili haberlerin ardından
geçen sene başında soruşturma başlat-
mıştı. Soruşturma kapsamında John-
son'a, kendi doğum günü partisine
katılmaktan para cezası verilmişti. Döne-
min Başbakanı Johnson, Kovid-19 ku-
rallarını ihlal ettiği gerekçesiyle aldığı
para cezasının ardından 12 Mayıs'ta
özür dilemiş ancak görevinden istifa et-
meyeceğini açıklamıştı. Polis soruştur-
masının ardından kıdemli müsteşar Sue
Gray de partilerle ilgili raporunu yayım-
lamıştı. Raporda, Kovid-19 kısıtlamaları-
nın sürdüğü dönemde Başbakanlık'ta
düzenlenen partilerin çoğunda kuralların
ihlal edildiği, temizlik ve güvenlik perso-

nelinin de "kabul edilemez" bir muame-
leyle karşı karşıya kaldığı bildirilmişti.

Davaları kullanmaya kararlılar

Raporda, o dönem Başbakanlık'ta yapı-
lan birçok etkinliğin düzenlenmesine izin
verilmemesi gerektiğine işaret edilerek,
endişelerini dile getiren personele de
saygı gösterilmediği kaydedilmişti.John-
son, 21 Mart'ta yaptığı açıklamada,
Kovid-19 salgını sırasında Başbakanlık'ta
karantina kurallarının ihlal edildiği parti-
lere katılımıyla ilgili parlamentoyu yanılt-
tığını kabul etmiş, ancak bunu "kasıtlı"
yapmadığını savunmuştu. Johnson, mil-
letvekilliğinden istifa mektubunda ise
"Ayrıcalıklar Komitesi'nden aldığım bir
mektupta, beni parlamentodan uzaklaş-
tırmak için aleyhimdeki davaları kullan-
maya kararlı olduklarını açıkça
belirttiler." ifadesini kullanmıştı. AA

MILLETVEKILLERINI
BILE YANILTTI

Sanchez, aB dönem başkanlığı
sürecinde İspanya'nın öncelikle-
rini, Madrid'deki aB üyesi ve aday

statüsündeki ülkelerin büyükelçilerinin de
katılımıyla basın toplantısında duyurdu. Baş-
bakan Sanchez, ülkesinde 23 Temmuz'da ya-
pılacak erken genel seçimler ve olası
hükümet değişikliğinin aB dönem başkanlığı
programını ve hükümetin önceliklerini nasıl
etkileyeceğiyle ilgili sorulara, "aB'de dönem

başkanlığı yapan bir ülkede ilk defa seçim
olmuyor. Demokrasi asla sorun olmaz. Üze-
rinde 1 yıldır çalıştığımız bir programımız
var." yanıtını verdi.

Latin Amerika'ya dikkat çekti

Sanchez "stratejik ve otonom öncelikli yeni-
den endüstrileşme, iklim değişikliğiyle mü-
cadele ve bununla bağlantılı ekolojik geçiş,
sosyal politikaların artırılması ve avrupa'nın

siyasi birliğinin güçlendirilmesi" 
başlıklarını İspanya'nın 6 ay sürecek 
dönem başkanlığı sürecindeki öncelikleri
olarak sıraladı. aB'nin özellikle enerji ve
kritik temel malzemelerde 3. ülkelere
stratejik açılımının önemli olduğunu vurgula-
yan Pedro Sanchez, bu açıdan 17-18 Tem-
muz'da Brüksel'de yapılacak aB-Latin
amerika zirvesi'nin altını çizdi. "aB'nin yeni
uluslararası düzende belirleyici aktör olma-

sını istiyorsak, birlik ve tek ses olmalıdır."
diyen Sanchez, 2023'ün ikinci yarısında
planlanan aB'nin stratejik ortaklıklar ile göç
ve sığınma paktında ileri adım atması gerek-
tiğini vurguladı. anketler, İspanya'da 23 Tem-
muz seçimlerinde şu anda ana muhalefette
olan halk Partisi'ni (PP) birinci parti olarak
gösterirken, PP'nin aşırı sağ görüşlü Vox
partisiyle koalisyon kurma olasılığı öne çı-
kartılıyor. aa

İspanya Başbakanı Pedro Sanchez, Avrupa Birliği (AB) dönem başkanlığını 1 Temmuz'da İsveç'ten devralmalarının ardından 
İspanya'da 23 Temmuz'da erken genel seçimler yapılmasının “AB dönem başkanlığı sürecinde sorun olmayacağını” söyledi

İspanya AB'nin dönem başkanı oldu

İngiltere Parlamentosunun 
Ayrıcalıklar Komitesi, eski 
Başbakan Boris Johnson'ın 
Kovid-19 kısıtlamaları yürürlükteyken
Başbakanlık Ofisi'nde düzenlenen 
partilere katılmasıyla ilgili parlamentoyu
bilerek yanılttığı sonucuna ulaştı

İngiltere Parlamentosunun 
Ayrıcalıklar Komitesi, eski 
Başbakan Boris Johnson'ın 
Kovid-19 kısıtlamaları yürürlükteyken
Başbakanlık Ofisi'nde düzenlenen 
partilere katılmasıyla ilgili parlamentoyu
bilerek yanılttığı sonucuna ulaştı

İngiltere Parlamentosunun 
Ayrıcalıklar Komitesi, eski 
Başbakan Boris Johnson'ın 
Kovid-19 kısıtlamaları yürürlükteyken
Başbakanlık Ofisi'nde düzenlenen 
partilere katılmasıyla ilgili parlamentoyu
bilerek yanılttığı sonucuna ulaştı

İngiltere Parlamentosunun 
Ayrıcalıklar Komitesi, eski 
Başbakan Boris Johnson'ın 
Kovid-19 kısıtlamaları yürürlükteyken
Başbakanlık Ofisi'nde düzenlenen 
partilere katılmasıyla ilgili parlamentoyu
bilerek yanılttığı sonucuna ulaştı

İngiltere Parlamentosunun 
Ayrıcalıklar Komitesi, eski 
Başbakan Boris Johnson'ın 
Kovid-19 kısıtlamaları yürürlükteyken
Başbakanlık Ofisi'nde düzenlenen 
partilere katılmasıyla ilgili parlamentoyu
bilerek yanılttığı sonucuna ulaştı

İngiltere Parlamentosunun 
Ayrıcalıklar Komitesi, eski 
Başbakan Boris Johnson'ın 
Kovid-19 kısıtlamaları yürürlükteyken
Başbakanlık Ofisi'nde düzenlenen 
partilere katılmasıyla ilgili parlamentoyu
bilerek yanılttığı sonucuna ulaştı

İngiltere Parlamentosunun 
Ayrıcalıklar Komitesi, eski 
Başbakan Boris Johnson'ın 
Kovid-19 kısıtlamaları yürürlükteyken
Başbakanlık Ofisi'nde düzenlenen 
partilere katılmasıyla ilgili parlamentoyu
bilerek yanılttığı sonucuna ulaştı

İngiltere Parlamentosunun 
Ayrıcalıklar Komitesi, eski 
Başbakan Boris Johnson'ın 
Kovid-19 kısıtlamaları yürürlükteyken
Başbakanlık Ofisi'nde düzenlenen 
partilere katılmasıyla ilgili parlamentoyu
bilerek yanılttığı sonucuna ulaştı

İngiltere Parlamentosunun 
Ayrıcalıklar Komitesi, eski 
Başbakan Boris Johnson'ın 
Kovid-19 kısıtlamaları yürürlükteyken
Başbakanlık Ofisi'nde düzenlenen 
partilere katılmasıyla ilgili parlamentoyu
bilerek yanılttığı sonucuna ulaştı

Milyonlarca dolar bağış topladı
Eski ABD Başkanı Trump hakkındaki "devlete ait gizli belgeleri sakladığı" suçlamasıyla
yargılandığı davada mahkemeye çıkmasının ardından 2024'te düzenlenecek başkanlık
seçimleri için başlattığı kampanyası için 6,5 milyon dolardan fazla bağış topladı

The hill'in haberi göre, Eski
ABD Başkanı Donald
Trump, Miami'de çıktığı fe-

deral mahkemede, söz konusu belgeleri
sakladığına yönelik 37 ayrı suçlamayı
reddetmesinin ardından New Jersey'de
kendisine ait Bedminster golf tesisinde

etkinlik düzenledi. Trump'ın kampanya
ekibi, Bedminster'daki yemekte 2 mil-
yon dolardan fazla bağış toplandığını,
kampanyaya çevrim içi katılan destekçi-
lerin de 4,5 milyon dolar bağış yaptığını
açıkladı. Böylece Trump'ın gizli belgeler
soruşturması kapsamında suçlanmasın-
dan sonra seçim kampanyası için topla-
nan bağış miktarının toplam 6,5 milyon
dolara ulaştığı kaydedildi. Trump, 2024
başkanlık seçimlerine adaylığını açıkla-
masının ardından ilk 3 ayda seçim kam-
panyası için 18 milyon dolardan fazla
bağışa ulaşırken, hakkında iddianame
hazırlanmasından sonraki 24 saatte de
toplam 4 milyon dolar bağış toplamıştı.

Malikanede gizli belgeler

Florida'daki evi, 8 Ağustos 2022 saba-
hında "gizli belgeler" soruşturması için
FBI ajanlarınca basılarak aranan
Trump, baskını ve hakkında devam
eden soruşturmaları "siyasi" olarak nite-

leyerek, özellikle Mar-a-Lago'dan alı-
nan belgelerin "bağımsız bir hakem veya
özel bir hakim" tarafından incelenmesi
talebinde bulunmuştu. "Gizli belgeler"
ve "6 Ocak Kongre baskını" soruştur-
malarına özel yetkili uzman olarak ata-
nan eski Başsavcı Jack Smith başkanlık
ediyor. Donald Trump, 4 Nisan'da,
2016 başkanlık seçimleri sırasında bir
kadına "sus payı" ödediğine ilişkin suç-
lamalar kapsamında Manhattan Ceza
Mahkemesi'nde hakim karşısına çıkmış,
hakkındaki suçlamaları reddetmişti. Bu
ayın başlarında duyurulan 49 sayfalık
iddianamede de Trump, Beyaz Sa-
ray’daki görevinden ayrılırken gizli bel-
geleri yanında götürmek ve bununla
ilgili federal incelemeleri engellemekle
suçlanmıştı. Trump, bu suçlamaları
"saçma ve asılsız" olarak niteleyerek,
Miami'deki federal mahkemede, devlete
ait gizli belgeleri sakladığına yönelik
suçlamaları reddetmişti. AA

Türk dünyası
yükselecek
Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti (KKTC) Cumhuriyet
Meclisi Başkanı Zorlu Töre, "Bu yüzyılda Türkiye,
KKTC ve Türk dünyasının yükselişini göreceğiz.
Bunun öncüsü ve lideri de Sayın Cumhurbaşkanı
Recep Tayyip Erdoğan olacaktır" dedi

Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti (KKTC)
Cumhuriyet Meclisi Başkanı Zorlu Töre,
başkent Lefkoşa'daki Cumhuriyet Meclisi

başkanlık ofisinde, Cumhurbaşkanı Erdoğan'ın ilk
yurt dışı ziyaretini KKTC'ye gerçekleştirmesi ve diğer
konularla ilgili AA muhabirine değerlendirmelerde
bulundu. Cumhurbaşkanı Erdoğan'ın KKTC'ye zi-
yaretini anlamlı ve kutsi bulduğunu belirten Töre,
"Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan'ın burayı zi-
yareti, KKTC'ye verdiği önemi gösteriyor. Cumhur-
başkanımız Recep Tayyip Erdoğan milli davanın,
milli bekanın peşindedir. KKTC'de milli dava ve be-
kanın vazgeçilmezidir. Mavi Vatan mefhumu
KKTC'nin etrafındaki denizden kaynaklı bir tabirdir.
Dolaysıyla kara, hava ve denizde vatan kavramı
bizim öznemizdir." ifadelerini kullandı.Zorlu Töre,
Erdoğan'ın ziyaretinde yaptığı açıklamada,
"KKTC'nin tanınması çağrısını yinelemesi ve resmi
müzakerelere başlamak için KKTC'nin tanınması"
ön koşulunu koyduğunu anımsatarak, Erdoğan tara-
fından dünyaya ve Güney Kıbrıs Rum Yönetimi'ne
(GKRY) verilen mesajların önemli olduğunun altını
çizdi.
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Kanal D’nin, Pastel Film imzalı Dilek Taşı dizisi-
nin okuma provası geçtiğimiz gün Beyoğlu'da
bir mekanda yapıldı. Etkileyici hikayesi ve

güçlü oyuncu kadrosuyla ekrana gelmeye hazırlanan dizi-
nin başrollerini Salih Bademci, Hazal Subaşı ve Ozan Do-
lunay paylaşıyor. Dizi, 1980’li yıllarda geçen bir hikayeyi
konu alıyor. Perihan Savaş, Özge Özberk, Teoman Kumba-
racıbaşı, Elif Doğan, Çiçek Dilligil, Afra Karagöz gibi birbi-
rinden başarılı isimlerin rol aldığı dizinin yapımcılığını Yaşar
İrvül ve Efe İrvül üstlenirken, dizinin yönetmen koltuğuna
Altan Dönmez oturuyor. Etkileyici hikayesiyle yeni sezonun en
iddialı işleri arasında yerini alan dizinin senaryosunu ise Can
Sinan kaleme alıyor. Dilek Taşı yeni sezonda Kanal D’de.

B aşrolünde yer aldığı 'Gelsin
Hayat Bildiği Gibi' dizisinin 41.
bölümüyle final yapan ünlü

oyuncu Devrim Özkan, uzun ve yoğun bir
sezonun ardından hak ettiği tatiline Bod-
rum'da başladı. İstanbul'daki işlerini ta-
mamlayan Özkan, soluğu Ege'nin incisi
Bodrum'da aldı ve deniz, kum ve güneşin

keyfini çıkarmaya başladı. Tatilinin ilk gü-
nünde kahverengi bikinisiyle denizde ve

plajda pozlar veren güzel oyuncu, tatil anlarını
Instagram hesabında paylaşmayı ihmal etmedi.

Özkan'ın 878 bin takipçisi, paylaşımlarını büyük
bir ilgiyle karşıladı ve beğeni yağmuruna tuttu.

Stres atıyor

Devrim Özkan, sezon boyunca sergilediği başarılı per-
formansıyla izleyicilerin beğenisini kazanmıştı. Dizinin

final yapmasının ardından iyi bir dinlenmeyi hak eden
oyuncu, Bodrum'un sakin atmosferinde stresini atıyor ve enerji

topluyor. Özkan'ın tatil süresince ne kadar süreyle dinleneceği
henüz netlik kazanmasa da, hayranları güzel oyuncunun dinlenip ye-

niden setlere dönmesini heyecanla bekliyor. Öte yandan, 'Gelsin Hayat
Bildiği Gibi' dizisinin final bölümüyle ilgili izleyiciler arasında farklı yorumlar

yapılmaya devam ediyor. Diziye olan ilginin yanı sıra, Devrim Özkan'ın tatil fotoğ-
rafları da sosyal medyada büyük bir ilgiyle takip ediliyor.

Devrim Özkan, rol aldığı
dizinin final yapmasının

ardından Bodrum'da tatile
çıktı. Ünlü oyuncuya

hayranları, “Çok güzelsin”
yorumunda bulundu

1317 HAZİRAN 2023 CUMARTESİ

HAZIRLAYAN: 
MEHMET AKİF ERSOY / SEMANUR POLAT

tv

HABER-DİZİ-SİNEMA-YARIŞMA-SPOR-SİYASET 

12:15 Mutfağın
Elçileri
14:15 Bakış
16:30 Doğru Tercih
18:20 Halkın Sanatı
19:15 Yaşasın Hayat
19:55 Hava Durumu
20:00 Ana Haber
20:55 Hava Durumu
21:00 Bambaşka Sohbetler
21:55 Hava Durumu
22:00 Haber Bülteni
22:15 Ahmet Mümtaz 
Taylan İle Empati
23:55 Hava Durumu

00:00 -
02:25 Kalk 
Gidelim
04:35 Seksenler
06:30 Ege'nin Hamsisi
09:45 Hayallerinin 
Peşinde
11:00 Tek Yürek
11:45 Yürek Çıkmazı
14:45 Teşkilat
18:00 Biraz Kül 
Biraz Duman
19:00 Ana Haber
20:00 Gönül Dağı

08:30 Her 
Şeyden Önce
09:00 Haber
09:40 Çalışan Türkiye
10:00 Hafta Sonu
11:30 Yeşil Doğa
12:00 Haber
14:00 Haber
16:00 Haber
16:45 Baştan Sona Sağlık
17:00 Haber
18:00 Ana Haber
20:45 CNN TÜRK Masası

05:00 Söz
07:00 Dizi
08:00 Dr. Özgür 
Koldaş İle Sağlık Gündemi
09:00 Dizi
12:00 Gülseren Budayıcıoğlu ile
Seni Dinliyorum
13:00 Bir Şansım Olsa
14:00 Dizi
18:15 Star Haber
19:00 Çok Güzel Hareketler 2
20:00 Deli Aşk
22:15 Pek Yakında

04:30 Gecenin İçinden
05:15 Huzura Doğru
05:45 Gecenin İçinden
06:00 Hafta Sonu Haber
08:00 Gün Başlıyor
10:45 Dekotrend
11:00 Hafta Sonu Haber
17:00 Hafta Sonu Haber
18:00 Akşam Haberleri
19:30 Ana Habere Doğru
19:45 Ana Haber
21:00 Gündem Özel
22:00 Gündem Özel
23:00 Stüdyoda Futbol

00:00 -
01:30 Poyraz 
Karayel
04:00 Kavak Yelleri
07:00 Yabancı Damat
08:30 Konuştukça
09:45 Magazin D 
Cumartesi
13:00 Arda'nın Mutfağı
14:00 Üç Kız Kardeş
16:15 Veda Mektubu
19:00 Kanal D 
Ana Haber
20:00 Şarkılar Bizi Söyler

00:00 -
00:20 Aldatmak
03:35 Mutfak
Bahane
05:35 Hercai
07:30 atv’de 
Hafta Sonu
10:00 Akıncı
11:00 Ateş Kuşları
15:00 Kardeşlerim
19:00 ATV Ana Haber
20:00 Bad Boys: 
Her Zaman Çılgın
22:20 Charlie'nin Melekleri

07:30 Fatih Savaş ile 
Sabah Sohbetleri
08:30 Ezgi Gözeger ile 
Çalar Saat Hafta Sonu
11:15 Ekonomi Arası
11:20 Kamera Arkası
12:00 Kısmet
14:30 Su Koruyucuları: 
Geleceğin Beşlisi
16:15 Kısmet
19:00 Gülbin Tosun ile FOX Ana
Haber Hafta Sonu
20:00 Taçsız Prenses
23:30 Kısmet

00:00 -
00:15 Zuhal Topal'la 
Yemekteyiz
02:45 Dizi
04:45 Canım Annem
06:00 Doğduğun 
Ev Kaderindir
07:15 Süper 1 Takım
07:30 Türkiye’nin 
Doktorları
12:30 Survivor 
Panorama
15:15 O Ses Türkiye
20:00 Survivor 2023

06:15 Airport
08:00 Haftalık
11:20 Doğal Olarak
12:20 Tarihin İzinde
13:00 Burası Hafta Sonu
13:45 Spor Bülteni
14:00 Burası Hafta Sonu
15:30 Şimdi Sağlık
16:20 Ne Yapsak?
16:45 Spor Bülteni
17:15 Adnan Şahin ile 
Büyük Sofra
18:00 Ana Haber
20:00 Olaylar ve Görüşler

00:00 Gece Haberleri
01:00 Sağlı Sollu
04:30 Haber Bülteni
06:00 Gün Uyanıyor
09:30 10'dan 12'ye
12:00 Haberde 
Gün Ortası
14:00 Güne Bakış
17:00 Akşam Raporu
19:30 Ece Üner ile 
Ana Haber Bülteni
20:30 Özgür İfade

00:00 -
01:45 Güzel 
Günler
04:00 Bir Şansım Olsa
06:00 Kuzey Yıldızı: 
İlk Aşk
10:00 Cumartesi 
Sürprizi
13:00 Bir Şansım Olsa
14:30 Kadifeden Kesesi
16:00 Maviye Sürgün
18:25 Show Ana Haber
20:00 Güldür Güldür Show
23:30 Çalgı Çengi İkimiz

ÇOK GUZELSIN ÇOK GUZELSIN ÇOK GUZELSIN ÇOK GUZELSIN ÇOK GUZELSIN ÇOK GUZELSIN ÇOK GUZELSIN ÇOK GUZELSIN ÇOK GUZELSIN 
Devrim!Dilek Taşı

prova yaptı
Salih Bademci, Hazal Subaşı ve Ozan
Dolunay'ın başrolünde yer aldığı Dilek
Taşı dizisinin okuma provası yapıldı

Setten ilk kareler geldi
Kanal D’nin, yapımcılığını 

Ay Yapım’ın üstlendiği,
senaryosunu Kübra Sülün’ün

yazdığı, Ali Bilgin’in ise
yönetmen koltuğunda

oturduğu dizisinin ismi belli
oldu. Geçtiğimiz günlerde

çekimleri başlayan ‘Ya Çok
Seversen’ dizisinin setinden

ilk kareler yayınlandı

KEREM Bürsin ve Hafsanur Sancaktu-
tan’ın başrollerinde yer aldığı dizinin
kadrosunda Hatice Aslan, Şerif Erol,

Cemre Ebuzziya, Nazmi Kırık, Aziz Caner İnan,
Mine Kılıç, Oğulcan Arman Uslu, Durukan Çe-
likkaya, Lara Pera Aslan, Özgün Akaçca, ve Adin
Külçe gibi başarılı isimler de yer alıyor. ‘Ya Çok
Seversen’, annesi öldükten sonra küçük yaşta
gönderildiği yatılı okuldan bir daha aile evine
dönmeyen ve kendi ayakları üstünde durarak
yurtdışında yaşayan, kimseye güven duymayan
Ateş ile gerçek ailesini hiç tanımamış, insanları
kandırarak para kazanan Leyla’nın yollarının ke-
sişme hikayesini konu alıyor. ‘Ya Çok Seversen’
çok yakında Kanal D’de.

Son on yılın en iyi kadın vokal-
leri arasına genç yaşına rağ-

men girmeyi başaran Sena
Şener, 20. Radyo Boğaziçi Müzik

Ödüllerinde En İyi Rock Müzik Sanatçısı se-
çildi. İlk ödülünü 18 yaşında alan genç sa-
natçı ikinci ödülünü aldıktan sonra sosyal
medya hesabından yaptığı paylaşımda ' ken-
dimi ve müziğimi keşfetme sürecinde birçok
farklı Sena gördüm. En derin nefesi  rock
müzikte alacağımı ve seçileceğimi gerçek-
ten düşünmezdim. Desteğiniz ve sevginiz
için çok teşekkür ederim' dedi.

Ödüllü vokalist!



F utbolda Galatasaray, Fener-
bahçe, Beşiktaş ve Adana
Demirspor, gelecek sezon

Türkiye'yi Avrupa kupalarında tem-
sil edecek. Spor Toto Süper Lig'de
geride kalan sezonun şampiyonu
Galatasaray, 2023-2024 sezonunda
UEFA Şampiyonlar Ligi'ne 2. eleme
turundan dahil olacak. Ligi ikinci-
likle tamamlayan Ziraat Türkiye Ku-
pası şampiyonu Fenerbahçe ile ligi
üçüncü ve dördüncü sırada bitiren
Beşiktaş ve Adana Demirspor ise
2023-2024 sezonunda UEFA Av-
rupa Konferans Ligi'nin 2. eleme tu-
runda yer alacak.

Rakipler 21 Haziran'da 
belli olacak

Şampiyonlar Ligi ve Avrupa Konfe-
rans Ligi'nde 2. eleme turu kura çe-
kimleri, 21 Haziran'da
gerçekleştirilecek. Avrupa kupalarına
2. eleme turundan katılacak 4 Türk
takımının da rakipleri, bu kuralarla
belirlenecek. Turnuvalarda 3. eleme
turunun kurası 24 Temmuz, play-

off'ların kurası ise 7 Ağustos'ta 
çekilecek.

Şampiyonlar Ligi 
elemeleri maç takvimi

Galatasaray'ın katılacağı Şampiyon-
lar Ligi 2. eleme turunda ilk maçlar
25-26 Temmuz, rövanş karşılaşma-
ları ise 1-2 Ağustos'ta yapılacak. Ta-
kımlar, 3. eleme turunda ilk maçlara
8-9 Ağustos ve rövanş müsabakala-
rına 15 Ağustos'ta çıkacak. Play-off
turunda 22-23 ve 29-30 Ağustos'ta
oynanacak maçların ardından grup-
lara kalacak son takımlar belli 
olacak.

Eleme maçlarının tarihleri

Fenerbahçe, Beşiktaş ve Adana 
Demirspor'un mücadele edeceği 
Avrupa Konferans Ligi'nde 2. eleme
turu karşılaşmaları, 27 Temmuz ve
3 Ağustos'ta oynanacak. Ekipler, 3.
eleme turu maçları için 10 ve 17
Ağustos, play-off müsabakaları
için ise 24 ve 31 Ağustos'ta sahaya
çıkacak. AA
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2023-2024 
sezonunda

Galatasaray, 
UEFA Şampiyonlar

Ligi 2. eleme
turunda, Fenerbahçe,

Beşiktaş ve Adana
Demirspor ise UEFA
Avrupa Konferans

Ligi 2. eleme turunda
Türkiye'yi temsil 

edecek

Avustralya ekibi Melbourne 
City, İtalya'nın Udinese takımından
Tolgay Arslan'ı kadrosuna kattı
MelBOurne city Kulübü, udinese'deki sözleşmesinin sonuna gelen
tolgay ile 2 yıllık kontrat imzalandığını duyurdu. Borussia Dort-
mund'un altyapısında yetiştikten sonra profesyonel kariyerine Ham-
burg'da başlayan almanya doğumlu türk futbolcu, daha sonra
alemannia aachen, Beşiktaş ve Fenerbahçe'de forma giydi. Beşik-
taş'ta iki lig şampiyonluğu yaşayan tolgay, 2020'de udinese'ye trans-
fer oldu. Üç sezon forma giydiği udinese'de 101 maça çıkan
tecrübeli futbolcu, 5 gol kaydetti.transfer açıklamasında görüşlerine
yer verilen 32 yaşındaki orta saha oyuncusu, "türkiye'de Beşiktaş'ta
oynarken içimden bir ses, 'Bir gün avustralya'da oynayacağım' di-
yordu. Üç çocuğum var ve aile olarak udinese'den sonra yeni bir
şeyler yapmaya karar verdik. avustralya'ya gelme kararından çok
memnunum. Benim için 'Melbourne ya da hiç' durumu vardı. Melbo-

urne city'nin oyun sti-
lini ve maçları domine
etme şeklini seviyo-
rum. Melbourne'de üç
amcam var. Bu yüzden
burada zaten küçük bir
ailem olacak. city'de iyi
bir aile ortamı var.
takım arkadaşlarım ve
taraftarlarla tanışmak
için sabırsızlanıyorum."
ifadelerini kullandı. aa

Avustralya’ya gitti!TÜRK TAKIMLARI
AVRUPA 
YOLCUSU

Kanarya’nın golcüsü 

Valencia oldu
Spor Toto Süper Lig'de 2022-2023 sezonunu ikinci sırada tamamlayan
Fenerbahçe'nin en "hırçın" ismi, İrfan Can Kahveci oldu
Sarı-lacivertli ekiple bu sezon ligde 27 maçta
görev yapan irfan can, 1430 dakika sahada kaldı. Or-
talama 52 dakika forma giyen 27 yaşındaki hücum
oyuncusu, oynadığı pozisyona rağmen takımın en "hır-
çın" ismi oldu. Bu sezon 2 kırmızı ve 4 sarı kart gören
irfan can Kahveci, 5 maçta takımını yalnız bıraktı.

İrfan'ı Batshuayi ve Crespo takip etti

Fenerbahçe'de bu sezon irfan can Kahveci'nin ardın-
dan en hırçın isimler olarak Michy Batshuayi ve Mi-
guel crespo dikkati çekti. Sarı-lacivertlilerin golcü
isimleri arasında yer alan Batshuayi, 19 maçta toplam
1220 dakika forma giydi. Mücadeleci yapısıyla ön
plana çıkan Portekizli orta saha oyuncusu Miguel
crespo ise 23 maçta 1168 dakika sahada kaldı. Bats-
huayi ve crespo, oynadıkları bu sürelerde 1'er kırmızı

ve 4'er sarı kart gördü.

Golcüler Valencia ve Batshuayi

Fenerbahçeli taraftarlar, bu sezon gol yollarında enner
valencia ve Michy Batshuayi ile sevindi. Sezonun bit-
mesiyle sarı-lacivertli takımdan ayrılan 33 yaşındaki
valencia, attığı 29 golle gol kralı oldu. toplamda 31
maçta 2 bin 253 dakika sahada kalan valencia, sarı-
lacivertli kulübün tarihte bir sezonda en çok gol atan
yabancı oyuncusu olmayı da başardı. Bu sezon gol
yollarında valencia'ya en büyük destek ise Batshua-
yi'den geldi. ligde 19 maçta toplam 1220 dakika sa-
hada kalan Belçikalı golcü, 12 golle katkı sağladı.
Fenerbahçe'de Diego rossi, irfan can Kahveci, Joao
Pedro, arda Güler ve Joshua King ise 4'er kez rakip fi-
leleri sarstı. aa

Parades müjdesi

GALATASARAY-
LEANDRO Pare-
des transferinde
bomba gelişme!
Ufak pürüz ve dü-
şünülen
maaş...Çizme'den
flaş iddia... Orta
saha arayışlarına
tüm hızıyla devam
eden Galatasa-
ray'da bir süredir
gündemde yer
alan Leandro Pa-
redes konusunda
önemli gelişmeler
yaşandığı belirtili-
yor. Sezonu Ju-
ventus'ta kiralık
olarak geçiren 28
yaşındaki futbol-
cunun satın alma
opsiyonunu da
elinde bulunduran Juve'nin bu se-
çeneği kullanmayacağını belirten
İtalyan gazeteleri, Galatasaray'ın
bu transferde tüm rakiplerinin
önüne geçtiğini yazdı.

PSG iddiası

Gazetelere göre Sarı-Kırmızılılar,
Arjantinli oyuncunun bonservisini
elinde bulunduran PSG ile anlaş-
maya varmış durumda. Gün içeri-
sinde Fransız kaynaklardan da
benzer yönde iddialar geldi.Hatta
Galatasaray'ın Paredes'le transfer
pazarlığına başladığı ve arada sa-
dece 1 milyon Euro'luk bir pürüz
kaldığı öne sürüldü. Serie A'da bu
sezon 25 maça çıkan Paredes, 52

kez Arjantin
Milli Takı-
mı'nın forma-
sını giydi ve
büyük bir tec-
rübeye sahip.

Düşünülen
maaş belli

Galatasaray
Yönetimi, yıl-
lık 2-2.5 mil-
yon Euro
maaş ban-
dında bu işi
bitirmeye çalı-
şıyor. Oyuncu-
nun bonservisi
dışında bir de
imza parası
üzerinde ko-
nuşulduğu öğ-
renildi. Eğer

anlaşma gerçekleşirse, ilk etapta
Torreira'nın yerine düşünülen Pa-
redes'in, bu kez Torreira'nın ya-
nına takviye edileceği belirtildi.
Son Dünya Kupası'nı kazanan
Arjantin kadrosunda süre alan
Paredes, Juventus'a veda ederken,
PSG'den de ayrılık izni istedi. Oli-
veira'nın son haftalardaki perfor-
mansını beğenmeyen teknik
direktör Okan Buruk, Portekizli
futbolcuyu kulübeye çekerek, mer-
kezde Torreira ve Paredes'le bir-
likte güçlü ve tempolu bir hat
oluşturmak istiyor. Oliveira'yla il-
gili de önümüzdeki günlerde bir
sürpriz yaşanabileceği, gelen ha-
berler arasında.

İtalyan gazetelerine göre sezonu Juventus'ta kiralık geçiren ve satın
alma opsiyonu kullanılmayan Leandro Paredes için Galatasaray ile
PSG anlaştı. Sarı-Kırmızılı kulübün, Arjantinli orta saha ile pazarlık
halinde olduğu ve ücrette küçük bir pürüz kaldığı iddia ediliyor

GALATASARAY'DA yeni sezon
planlaması sürerken ilk ayrılık
da gerçekleşti. Sarı Kırmızılı
ekipte Okan Kocuk, Süper
Lig'in yeni ekiplerinden Sam-
sunspor ile anlaşma sağladı.
Deneyimli eldivenin Karadeniz
ekibine 3 yıllık imza atması
bekleniyor. Resmi açıklama
kısa zamanda yapılacak. Bur-
saspor altyapısından yetişen
Okan, Bandırma ve İstanbuls-
por'da kiralık oynadıktan sonra

Galatasaray'a transfer ol-
muştu. Başarılı eldiven geçen
sezonunu da Giresun'da kiralık
olarak geçirmişti.

Sözleşmesi bitiyordu

27 yaşındaki file bekçisinin
sözleşmesi bu ayın sonunda
bitiyordu. Okan Kocuk, 29 kez
Galatasaray formasını giydi ve
kalesinde 38 gol gördü. Dene-
yimli file bekçisi 7 kez de kale-
sini gole kapattı.

Galatasaray’da ayrılık

O ARTIK
NANTES
oyuncusu!

O ARTIK
NANTES
oyuncusu!

O ARTIK
NANTES
oyuncusu!

O ARTIK
NANTES
oyuncusu!

O ARTIK
NANTES
oyuncusu!

O ARTIK
NANTES
oyuncusu!

O ARTIK
NANTES
oyuncusu!

O ARTIK
NANTES
oyuncusu!

O ARTIK
NANTES
oyuncusu!
FRANSA Ligue 1 ekibi
Nantes, sezon başında
Galatasaray'dan kirala-
dığı Mısırlı golcü Mos-
tafa Mohamed'in
bonservisini aldı. Fransa
Ligue 1 ekiplerinden
Nantes, geçtiğimiz sezon
başında Galatasaray'ın
Mısırlı golcüsü Mostafa
Mohamed'i kiralık olarak
kadrosuna katmıştı.
Nantes formasıyla 52
maçta görev yapan Mo-
hamed, takımına 12 gol,
4 asistlik katkı sağladı.
Fransız ekibi, resmi inter-
net sitesi üzerinden yap-
tığı açıklamayla Mısırlı
golcünün bonservisinin
alındığını duyurdu. Nan-
tes, Mohamed için sarı-
kırmızılı ekibe 5.7 milyon
Euro bonservis bedeli
ödeyecek.
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A nadolu Efes, Türkiye Si-
gorta Basketbol Süper
Ligi Final serisi 2'nci ma-

çında Pınar Karşıyaka'yı sahasında
85-68 mağlup ederek seride du-
rumu 2-0'a getirdi. Karşılaşmanın
ardından Anadolu Efes Başantre-
nörü Ergin Ataman, Demirören
Haber Ajansı'na (DHA) açıklama-
larda bulundu. Zorlu seriyi İz-
mir'de bitirmek istediklerini
aktaran Ataman, "Sonuçta bu bir
final serisi ve Karşıyaka çok diren-
çli bir takım. Maça bugün yine çok
iyi başladık. İlk periyotta
Clyburn'ün sakatlığı oldu. Ciddi
bir sakatlık olabileceğini düşünü-
yoruz. MR çektirmeye gitti. Bu sa-
katlık biraz oyun düzenimizi bozdu
biraz da kargaşa haline geldi maç.
Teknik bir maçtan ziyade mücadele
maçına dönüştü ama oyuncularım
çok iyi bir mücadele ortaya koydu.
Başta Larkin olmak üzere herkes
savunmada olsun hücum da olsun
çok iyi katkı verdi. Genç oyuncu-
muz Furkan Haltalı'dan çok ciddi
katkı aldık. Seriyi 2-0'a taşımayı
başardık. Bu hiçbir anlam ifade et-
miyor çünkü şampiyon olmak için
3 maç kazanmak gerekiyor. Seri İz-
mir'e taşındı. Oradan galibiyet çı-
kartıp orada seriyi bitirmeye
çalışacağız" diye konuştu.

İstek ve mücadele çok
önemlidir

Final serisinde oynanan iki maçta
çok iyi savunma yaptıklarını vurgu-
layan tecrübeli başantrenör, "An-
trenörler açısından savunma
denilince teknik ve taktik ikinci
planda kalır. En önemli husus,
istek ve mücadeledir. Şampiyon ol-
mayı istiyoruz. Oyuncularım bunu
istiyor. Ben istiyorum. Onun için

de müthiş bir mücadele ortaya 
koyuyoruz" şeklinde konuştu.

Hakemlerle ilgili
konuşmayacağım

Fenerbahçe Beko ile oynadıkları
yarı final serisinde hakem kararla-
rının çok tartışılması üzerine gelen
bir soruya ise Ataman şu şekilde
cevap verdi: "O konunun değerlen-
dirmesini Merkez Hakem Kurulu
(MHK) yapıyor. Ben burada her-
hangi bir değerlendirme yapama-
yacağım. Ufuk hocanın atıldığı
pozisyonu ben görmedim. İtiraz-
dan dolayı atıldığını düşünüyo-

rum. Keşke olmasaydı, keşke
oyunda kalsaydı ama seri sert geçi-
yor. Bu tip, gerginlikler bu serilerde
normal. Burada önemli olan ku-
paya uzanabilmek."

Veda etmek istiyorum

Anadolu Efes'e bir şampiyonlukla
veda etmek istediğini ifade eden
Ataman, "Herkesi çok seviyorum.
İnşallah buradan ayrılmadan bir
şampiyonluk daha alıp öyle veda
etmek istiyorum. Allah nasip
ederse bir kupa daha alıp hep 
beraber veda edeceğiz" diyerek
sözlerini noktaladı. AA

KUPA ALIP
VEDA EDECEGIZ!
Anadolu Efes Başantrenörü Ergin Ataman, “Herkesi çok seviyorum. İnşallah 
buradan ayrılmadan bir şampiyonluk daha alıp öyle veda etmek istiyorum.
Allah nasip ederse bir kupa daha alıp buradan hep beraber veda edeceğiz” dedi

Yusuf Yazıcı Beşiktaş'a gidiyor

Sezonu Trabzonspor'da tamamla-
yan, bonservisi ile Fransız ekibi Lil-
le'de olan Yusuf Yazıcı'ya Süper
Lig'in dev ekibi talip oldu. 2019'da
Trabzonspor'dan Lille'e rekor bon-
servis karşılığında imza atan yıldız
futbolcu, Burak Yılmaz ve Zeki Çe-
lik'le birlikte şampiyonluk yaşamıştı.
Daha sonra Rusya'da kiralık olarak
oynayan milli yıldız, son olarak geç-
tiğimiz sezonu Trabzonspor'da ta-
mamlamıştı.Yusuf Yazıcı'nın
Fransız ekibi Lille olan sözleşme-
sinde kritik bir madde olduğu da
ortaya çıktı.   Yeni sezonda iddialı
bir kadroyla mücadele etmek iste-
yen Siyah-Beyazlılar'da transfer ça-
lışmaları hız kazandı. Beşiktaş,
nokta atış transferlerle 2023-24 se-
zonu kadrosunu tamamlayacak.

Beşiktaş çok istiyor

Transferde sağ stoper, iki kanat
oyuncusu, bir merkez orta saha ve
10 numara takviyeleri gerçekleştir-
mek isteyen Beşiktaş arayışlarını

sürdürüyor. Şenol Güneş’in kadro-
sunda görmeyi çok istediği Yusuf
Yazıcı için Lille ile ilk temaslar ku-
ruldu. Milli futbolcunun ilk etapta
kiralanıp, yıllık ücretinin ödenmesi
teklifi sunuldu. Bonservisi Ligue 1
ekiplerinden Lille’de bulunan, geçti-
ğimiz sezonu Trabzonspor’da kiralık
olarak geçiren Yusuf Yazıcı’yı, teknik
direktör Şenol Güneş’in kadrosunda
görmeyi çok istediği öğrenildi.

Lille'e teklif yapıldı

Beşiktaş Yönetimi de deneyimli ho-
canın talebi üzerine Fransız ekibi ile
irtibata geçti. Lille, 1 senelik kontratı
bulunan Milli futbolcunun kiralan-
ması ve yıllık ücretinin ödenmesi
konusunda bir öneri yapıldı. Bu
arada 26 yaşındaki futbolcunun yıl-
lık ücretinin 1 milyon Euro dolayla-
rında olduğu öğrenildi. Trabzon ile
görüşecekler. Ancak Trabzons-
por’un, Lille’e Yusuf’u satmadan
önce sözleşmesine, ‘Süper Lig’den
başka bir kulüpte oynaması halinde

tazminat ödenir maddesi koydur-
duğu belirtildi. Fakat bu konudaki
pürüzü iki kulübün kendi arasında
görüşerek çözebileceği öğrenildi.
Eğer Lille, Beşiktaş’ın teklifini kabul
ederse, Trabzonspor’un söz konusu
maddesi ile ilgili olarak Karadeniz
ekibiyle de bir görüşme yapılacak.
HABER MERKEZİ

Milli Takım'ın yıldız oyuncusu Yusuf Yazıcı'nın yeni takımı merak edilirken Fransız
ekibi Lille olan sözleşmesinde kritik bir maddenin olduğu ortaya çıktı. Söz konusu
maddeye rağmen Beşiktaş'ın, Yusuf Yazıcı ile anlaşmaya yakın olduğu iddia edildi

Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de Basın:(1847717)

TIBBİ CİHAZ SATIN ALINACAKTIR
İL SAĞLIK MÜDÜRLÜĞÜ - İSTANBUL AVRUPA SAĞLIK BAKANLIĞI 

BAKAN YARDIMCILIKLARI

Müdürlüğümüz Kamu Hastaneleri Hizmetleri Başkanlığı-5'e Bağlı Sağlık Tesisleri İçin Tıbbi Cihaz Alımı mal
alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklif-
ler sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer 
almaktadır:
İKN :2023/558256
1-İdarenin
a) Adı :İL SAĞLIK MÜDÜRLÜĞÜ - İSTANBUL AVRUPA SAĞLIK 

BAKANLIĞI BAKAN YARDIMCILIKLARI
b) Adresi :Peykhane Caddesi No:8 ÇEMBERLİTAŞ/ FATİH/İSTANBUL
c) Telefon ve faks numarası :02126383000 - 2125180712
ç) İhale dokümanının görülebileceği 
ve e-imza kullanılarak 
indirilebileceği internet sayfası :https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı :Müdürlüğümüz Kamu Hastaneleri Hizmetleri Başkanlığı-5'e Bağlı 

Sağlık Tesisleri İçin Tıbbi Cihaz Alımı
b) Niteliği, türü ve miktarı :7 Kalem Tıbbi Cihaz Alımı

Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde bulunan
idari şartnameden ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim edileceği yer :Haseki Eğitim ve Araştırma Hastanesi, Gaziosmanpaşa Eğitim ve 
Araştırma Hastanesi ve Yedikule Göğüs ve Hastalıkları Ve Göğüs 
Cerrahisi Eğitim Araştırma Hastanesi deposuna teslim edilecektir.

ç) Süresi/teslim tarihi :Yüklenici, alım konusu malların teslim programına uygun olarak 
Cihazı talep eden kuruma teslimini sağlamak için sözleşme imzalama 
tarihinde malların teminine başlayacaktır. İdarenin yazılı siparişine 
istinaden en geç 45 (kırkbeş) takvim günü içinde cihazın montajı 
tamamlanmış ve cihaz çalışır halde teslim edilmiş olacaktır. Ayrıca; 
İhale süreçlerinin uzamasından dolayı sözleşmenin belirlenen tarihte 
başlamaması durumunda her hâlükârda sözleşme 15/12/2023 
tarihinde bitecektir.

d) İşe başlama tarihi :Sözleşmenin imzalanmasına müteakip işe başlanacaktır
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) 
tarih ve saati :13.07.2023 - 10:30
b) İhale komisyonunun toplantı 
yeri (e-tekliflerin açılacağı adres) :İstanbul İl Sağlık Müdürlüğü Binbirdirek Mah. Peykhane Cad. 

No:8 Çemberlitaş-Fatih/İSTANBUL
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile fiyat dışı unsurlara 
ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.1.3. İhale konusu malın satış faaliyetinin yerine getirilebilmesi için ilgili mevzuat gereğince alınması zorunlu
izin, ruhsat veya faaliyet belgesi veya belgelerine ilişkin bilgiler:
Tıbbi Cihaz Yönetmeliği, Vücuda Yerleştirilebilir Aktif Tıbbi Cihaz Yönetmeliği, Vücut Dışında Kullanılan (in vitro)
Tıbbi Tanı Cihazları Yönetmeliği kapsamında ürün teklif eden istekliler, Tıbbi Cihaz Satış, Reklam ve Tanıtım
Yönetmeliği  gereği Satış Merkezi Yetki Belgesi, Yeterlilik Bilgileri Tablosunda beyan edilmesi gerekmekte olup,
talep edildiği takdirde idaremize teslim edilecektir. 
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve ortaklık oranlarına (halka
arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
4.3.1.
4.3.1.1. Ürünlerin piyasaya arzına ilişkin belgelere ait bilgiler:
a) Tıbbi Cihaz Yönetmeliği, Vücuda Yerleştirilebilir Aktif Tıbbi Cihaz Yönetmeliği, Vücut Dışında Kullanılan (in
vitro) Tıbbi Tanı Cihazları Yönetmeliği kapsamındaki tüm isteklilerin (tedarikçi ya da bayii) ÜTS sisteminde ka-
yıtlı olması ve alımı yapılacak olan (üretilen veya ithal edilen) tüm ürünlerin, ÜTS’de Sağlık Bakanlığı tarafından
kayıt işleminin tamamlanmış olması gerekmektedir. İstekliler yukarıda bahsedilen kayıt işlemi tamamlanmış
ÜTS numaralarına ait çıktılar veya bu bilgileri içeren dokümanları yeterlik bilgileri tablosunda beyan edecek
olup, talep edildiği takdirde idareye teslim edeceklerdir. 
b) Tıbbi cihazların, Tıbbi Cihaz Yönetmeliği, Vücuda Yerleştirilebilir Aktif Tıbbi Cihaz Yönetmeliği kapsamındaki
ürünlerin Türkiye İlaç ve Tıbbi Cihaz Kurumu'nun ilgili internet adresinden kontrolleri yapılacak olup, kullanımları
ve piyasaya arzları durdurulan cihazlar değerlendirme dışı bırakılacaktır.
c) Tedarikçi firmalar ve Tıbbi Cihaz Yönetmelik kapsamındaki tüm ürünler ihale tarihi itibariyle ÜTS’de “kayıtlı”
veya “Sistemde Tekil Ürün Var” durumunda olmalıdır.
d) İstekliler, ürüne ait teknik şartnamede tanımlanan özellikler farklı ÜTS kaydı gerektiriyorsa her ürüne ait 
ÜTS Barkod numaralarını yeterlik bilgileri tablosunda beyan edecek olup, talep edildiği takdirde idareye 
teslim edecektir. 
e) Birim Fiyat Teklif Cetvelinde belirtilen alıma esas malzemenin dışında, teknik şartnamede alıma esas 
malzemeyle birlikte verilmesi istenen Tıbbi Cihaz Yönetmeliği, Vücuda Yerleştirilebilir Aktif Tıbbi Cihaz Yönet-
meliği ve Vücut Dışında Kullanılan Tıbbi Tanı Cihazları Yönetmeliği kapsamı dışındaki ürünler teklif edilecekse,
bu ürünlerin söz konusu yönetmeliklerin kapsamı dışında olduğuna dair üreticinin/ithalatçının yazılı beyanı 
verilecektir. Beyan verilen ürünler için ÜTS kaydı aranmayacaktır.
f) İhale tarihi itibari ile geçerli ve TS 12426 Yetkili Servisler- Tıbbi Cihazlar İçin Kurallar" standardına veya
"TS 13703- Özel Servisler - Tıbbi cihazlar için Kurallar" standardına uygun 'Hizmet Yeterlilik Belgesi’ni yeterlik
bilgileri tablosunda beyan edecek olup, talep edildiği takdirde idareye teslim edeceklerdir. 
4.3.2. Tedarik edilecek malların numuneleri, katalogları, fotoğraflarına ilişkin bilgiler ile teknik şartnameye 
cevapları ve açıklamaları:
a-) KATALOG: Teklif edilen sistemin/cihazın/cihazların teknik şartname  belirtilen şartlara uygunluğunu teyit
etmek için ayrıntılı teknik bilgilerin yer aldığı katalogların Yeterlilik Bilgileri Tablosunda beyan edilmesi gerek-
mekte olup, talep edildiği takdirde idaremize teslim edilecektir.  Ayrıca teknik şartname maddelerinin hangi 
sayfada olduğunu belirten işaretlemenin katalogda yapılması gerekmektedir. Sunulan katologlar üzerine birim
fiyat teklif cetvelindeki kalemlerin sıra numaraları belirtilecektir.
b-) İstekliler, garanti sonrası yedek parça ihtiyacının karşılanması için, teklif edilen cihaza ait tüm yedek parçalar
ile ömürlü parçaların adını, kullanım ömrünü, garanti süresini, fiyatını içeren listeyi Türk Lirası olarak verecekler-
dir.Bu listede yer alan yedek parçaların cihazın kullanım ömrü süresince taahhüt edilen fiyatlarını geçmeyecek
şekilde temin edileceğine dair isteklinin ve üretici/ithalatçı firmanın taahhüdününün Yeterlilik Bilgileri Tablosunda
beyan edilmesi gerekmekte olup, talep edildiği takdirde idaremize teslim edilecektir. Yedek parçalar ile ömürlü
parçalar için teklif edilen fiyatlar rayiç fiyatlara uygun olacak ve toplamı cihaz bedelinin % 200'ünü geçmeyecek-
tir. İstekli tarafından bu listede kasden veya sehven belirtilmeyen yedek ve ömürlü parçalar ücretsiz olarak 
değiştirilecektir.
c-) TEKNİK ŞARTNAME UYGUNLUK BELGESİ:İstekliler cihazın/cihazların hangi ........marka, ........model ve
tip olduğunu belirterek şartname maddelerine sırasına göre tek tek ve Türkçe olarak cevap verilen şartnameye
uygunluk belgelesinin Yeterlilik Bilgileri Tablosunda beyan edilmesi gerekmekte olup, talep edildiği takdirde ida-
remize teslim edilecektir. Bu uygunluk belgesi, firmanın antetli kağıdına yazılmış olacak, firma yetkilisinin imzası
ve firma kaşesi belgenin her sayfasında bulunacaktır. Madde sıra numarasına göre "evet-hayır" "okundu-
anlaşıldı" ifadeleri yerine her maddeye uygun cevaplar verilecektir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhale yerli ve yabancı tüm isteklilere açık olup yerli malı teklif eden istekliye ihalenin tamamında % 15 
(yüzde on beş) oranında fiyat avantajı uygulanacaktır.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek olanların, 
e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak, teklife ilişkin 
e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim fiyatların çarpımı 
sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir. İhale sonucunda, üzerine ihale
yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, kısmı teklif verilebilir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda geçici teminat 
vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 120 (YüzYirmi) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden Kanunun 38 inci maddesine
göre açıklama istenecektir.

Milaslı güreşçi Avrupa üçüncüsü
Muğla Gençlik ve Spor İl Müdürlü-
ğü'ne bağlı Milas Mehmet Güçlü Güreş
Eğitim Merkezi'nin 17 yaşındaki spor-
cusu Mehmet Hanifi Sarp, Avrupa
üçüncüsü oldu. Arnavutluk'un başkenti
Tiran'da 12-18 Haziran tarihlerinde ger-
çekleştirilen U17 Avrupa Güreş Şampi-
yonası'nda grekoromen stil 45 kiloda
mindere çıkan Mehmet Hanifi Sarp,
Slovak rakibi Zoltan Both’u 8-0 mağlup
ederek bronz madalyanın sahibi oldu.
Mehmet Hanifi Sarp, Avrupa üçüncüsü
olarak ağustos ayında İstanbul'da yapı-
lacak olan Dünya Gençler Güreş Şampi-
yonası'nda grekoromen stilde Türkiye'yi
temsil etme hakki elde etti. DHA
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D ün Türkiye'nin birçok şeh-
rinde ve ilçesinde olduğu gibi
Küçükçekmece'de de coşkulu

bir karne sevinci yaşandı. Minik öğ-
rencilerin karne sevincini paylaşan
Küçükçekmece Belediye Başkanı
Kemal Çebi de Halkalı da çocuklarla
bir araya geldi. Çocukların varlığının

çok önemli olduğunu ve her birinin gelecek
için kıymetli birer değer olduğunu vurgulayan Çebi,
“İyi tatiller güzel evlatlarım” dileğinde bulundu.

Geleceğimizin teminatı

Öğrencilerin gelecek güzel günlerin teminatı oldu-
ğunu kaydeden Çebi, “Geleceğimizin teminatı olan
çocuklarımız, bir eğitim öğretim yılını daha geride
bıraktılar. Bugün, karne alan tüm öğrencilerimizi,
onların eğitiminde büyük emekleri olan öğretmen-
lerimizi ve velilerimizi tebrik ederim” dedi.

Bakırköy Belediye Başkanı Dr. Bülent Kerimoğlu, minik öğrencilerle buluşarak
karne sevincini paylaştı. Kerimoğlu, “Gelecek sizinle çok daha güzel” dedi

Kim der 46 yaşında diye!

Karne alan çocuklarla bir
araya gelen Avcılar Belediye
Başkanı Av. Turan Hançerli,
sevince ortak oldu. Çocukla-
rın karnelerini tek tek incele-
yerek tebrik eden Hançerli,
“Bugün karne sevinci yaşa-
yan tüm öğrencilerimizin he-
yecan ve mutluluklarını paylaşıyor,
yıl boyunca büyük emek harcayan de-
ğerli öğretmenlerimize iyi tatiller dili-
yorum” ifadelerini kullandı.

Çocuklar için karnaval olacak

Yaz tatilinde Avcılar Belediyesi'nin çe-
şitli etkinliklerle çocuklara güzel etkin-
likler yaşatacağını da kaydeden

Hançerli, “Yaz tatili boyunca Çocuk
Karnavalı, 2. Uçurtma Şenliği, Festi-
valler, kültür-sanat ve spor kursları-
mız, parklarımız ve çocuklarımız için
düzenleyeceğimiz etkinliklerimizle siz-
lerin yanında olacağız. İyi eğlenceler
çocuklar” açıklamasını yaptı. 

GaziosmanpaşaBeledi-
yesi ve Türk Kızılay Gazios-
manpaşa Şubesi iş birliğiyle
Cumhuriyet Meydanı’nda
kan bağışı kampanyası dü-
zenlendi. Belediyenin Zabıta
Müdürlüğü ekipleri Kızılay’a
destek olmak amacıyla kan
bağışında bulundu. Son gün-
lerde kan stoklarının azaldı-
ğına dikkat çeken ve
farkındalık oluşturan Zabıta
ekipleri, vatandaşları kan ba-
ğışında bulunmaya teşvik
etti. Gaziosmanpaşa Bele-
diye Başkanı Hasan Tahsin
Usta da kan bağışı noktasını
ziyaret ederek, çalışmalara
destek verdi. Kızılay’ın her
zaman yanında olduklarını
ifade eden Başkan Usta,
“Kan her zaman, herkes için

ihtiyaç. Özellikle deprem böl-
gesinde ne kadar önemli ol-
duğunu ve Kızılay’ın bu
konuda ne kadar ihtiyacı kar-
şıladığını gördük. Her sefe-
rinde Kızılay’ın bu
çalışmalarına yardımcı ol-
maya, kanla ilgili halkımızı
teşvik etmeye gayret ediyo-
ruz. Bugün de Kızılay ve Ga-
ziosmanpaşa Belediyesinin
Zabıta Müdürlüğü personeli

bu kampanyayı birlikte 
yürütüyorlar. 3 gün boyunca
burada başta kendi persone-
limiz olmak üzere tüm hem-
şerilerimizi, hayırsever
vatandaşlarımızı kan kam-
panyasına katkı sunmaya
davet ediyoruz. Her 
bir vatandaşımızın bu güzel
kampanyada yer almasını 
diliyoruz” dedi. 
HABER MERKEZİ

Cihan Ünal'ın Sabiş Kuzuoğ-
lu'ndan olan kızı Irmak Ünal,
çocukları Vadi ve Kayla ile bir-
likte 2021'de Bali'ye taşınmıştı.
Yaz sezonunu açan 46 yaşın-
daki ünlü isim, sosyal medya
hesabından paylaştığı mayolu
kareleriyle adından söz ettirdi.
Ünal'ın düzgün fiziği dikkat
çekti. Sosyal medya hesabın-
dan paylaştığı mayolu pozla-

rıyla ilgili olarak Irmak Ünal, şu
notu paylaştı: "Düştüm, yükse-
liyorum. Hatalar yapıyorum,
yaşayıp öğreniyorum! Yaralan-
dım ama hayattayım. Ben insa-
nım. Mükemmel değilim ama
minnettarım. Çok minnettarım.
Bu uzay kıyafeti benim ve bu
güzel gezegende adı verilen bu
yolculukta hayatta olmaktan
mutluluk duyuyorum. Hayat."

GOP kan verdi can verdi!GUZEL EVLATLARIM
IYI TATILLER 

Çocukların karne coşkusunu paylaşan Küçükçekmece Belediye Başkanı Kemal Çebi, Halkalı'daki öğrencilerle bir
araya geldi. “İyi tatiller güzel evlatlarım” diyen Çebi, “Sizlerin mutluluğu için çalışmaya devam edeceğiz” dedi

YAKUP 
TEZCAN

HABER

Halkalı'daki Gündüz Çocuk Bakım-
evi'ndeki çocuklarla da bir araya gelen
Kemal Çebi, buraya yaptığı ziyarete iliş-
kin de sosyal medya hesabından açıkla-
mada bulundu. Çebi, “Nice büyük
başarılara güzel evlatlarım. Halkalı Mer-
kez Mahallesi Gündüz Çocuk Bakımevi-
mizde eğitim gören çocuklarımızla
birlikte karne heyecanını yaşadım. Pırıl
pırıl gözleri ile geleceğe merakla bakan
çocuklarımıza eğitim hayatları boyunca
başarı diliyorum” ifadelerini kullandı. 

Nice başarılara

Gelecek sizinle güzel

Bakırköy'deki karne coşku-
suna katılan Bakırköy Belediye
Başkanı Op. Dr. Bülent Keri-
moğlu, öğrencilerle bir araya
geldi. Bakırköy'de öğrenim
gören minik öğrencilerin sevin-
cine ortak olan Kerimoğlu,
“Bugün bizim için çok mutlu ve
kutlu bir gün. Çocuklarımızın
her birini tebrik ediyorum. Eği-

tim öğretim dönemi sürecinde
onlara destek olan öğretmenle-
rimizi, velilerimizi de ayrıca 
tebrik ediyorum” dedi.

Ağaç yaş iken eğilir

Ağaç ya iken eğilir atasözüne
atıf yapan Kerimoğlu, “Çocuk-
larımız mutlu olduğunda bizler
de çok mutlu oluyoruz. Eğitim

her şeyin başında geliyor. Bakır-
köy'de onların çok iyi bir eğitim
alması ve refah içinde yaşama-
ları adına canla başla çalışıyo-
ruz. Çünkü biliyoruz ki gelecek
çocuklarımızla güzel. Biz gele-
ceğimiz için çalışıyor, geleceği-
mize her zaman sahip
çıkıyoruz” dedi. HABER:
MÜGE CESUR ÖZMEN

ANIL 
BODUÇ

HABER

Çocukların karne sevincine
ortak olan Avcılar Belediye

Başkanı Av. Turan Hançerli, yaz
tatili döneminde de çocuklar

için çeşitli etkinlikler düzenle-
yeceklerini söyledi. Hançerli,

“Eğitim döneminde olduğu
gibi tatilde de çocuklarımızla

beraber olacağız” dedi

Tatilde de beraber
olacağız

Gaziosmanpaşa Belediyesi Zabıta Müdürlüğü personeli 14 Haziran Dünya Gönüllü Kan
Bağışçıları Günü dolayısıyla farkındalık oluşturmak için kan bağışında bulundu. Belediye
Başkanı Hasan Tahsin Usta da etkinliğe destek vererek, vatandaşlara kan bağışı çağrısı yaptı
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